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صنعتنفتهفتهبههفتهبهترمیشود
خالقی فر: مقابل ذوب آهن دنبال دومین برد 

خانگی هستیم 
رضا خالقی فر هافبک تیم فوتبال صنعت نفت آبادان گفت که 
این تیم در دیدار خانگی مقابل ذوب آهن به دنبال کسب دومین برد 
خانگی است. رضا خالقی فر درباره تساوی تیمش برابر شهر خودرو در 
مشهد گفت: یک بازی سنگین را پشت سر گذاشتیم، چون آنها در 
خانه فقط دنبال برد بودند و می خواستند باخت برابر پیکان را جبران 
نبودیم  ناامید  هرگز  ولی  خوردیم،  گل  زمان حساسی  در  ما  کنند. 
شانس  این  البته  کردیم.  پیدا  دست  تساوی  گل  به  خوشبختانه  و 
عملکرد  درباره  بیاییم.وی  بیرون  زمین  از  برنده  که  داشتیم  هم  را 
فصل  در  نفت  صنعت  فنی  شرایط  و  گذشته  هفته  سه  در  تیمش 
این را هم  امتیاز نگرفتیم، در ضمن  جدید خاطر نشان کرد: ما بد 
از  زیادی  تعداد  فصل  این  در  نفت  صنعت  که  گرفت  نظر  در  باید 
بازیکنان تأثیرگذارش را از دست داده و تغییرات زیادی در تیم ایجاد 
شده است. ما برای هماهنگ شدن نیاز به زمان داریم و اعتقادم این 
بهتر می شود. هدف ما چیزی  به هفته  است که صنعت نفت هفته 
جز خوشحال کردن هواداران نیست و آنها باید از تیم حمایت کنند.

هافبک تیم فوتبال صنعت نفت آبادان در مورد بازی بعدی تیمش 
برابر ذوب آهن هم اظهار داشت: آنها هنوز بردی را در لیگ به دست 
نیاوردند و می خواهند در این بازی سه امتیاز را کسب کنند. البته 
نفت در زمین خودش خیلی سخت شکست  همه می دانند صنعت 
هفته  این  بازی  در  حالا  پیکان،  دادن  از شکست  بعد  ما  می خورد. 

دنبال کسب دومین برد خانگی هستیم.
محرومیت غیر رسمی عرب براقی ترفند 
فدراسیون فوتبال برای مقابله با انتقادات

خصوص  در  زیاد  بسیار  انتقادات  از  پس  فوتبال  فدراسیون 
لیست بین المللی داوران، به صورت غیر رسمی امیر عرب براقی را 
از قضاوت محروم کرده است. لیست داوران الیت ایران با حواشی 
مختلفی همراه بود، از جمله حذف عجیب علیرضا فغانی که دیدار 
یک چهارم نهایی و رده بندی جام جهانی 2018 را قضاوت کرده 
بود و تنها شانس داوری فوتبال ایران برای قضاوت در جام جهانی 
2022 است. پس از انتقادهای زیاد و فشار افکار عمومی فغانی به 
لیست برگشت و این بار امیر عرب براقی، داوری جوان و آینده دار 
از لیست حذف شد و حالا این داور با توجه به حواشی، از قضاوت 
محروم شده است.عرب براقی که پس از سه سال حضور در آکادمی 
می توانست  فوتبال  فدراسیون  هزینه های  با  آسیا  فوتبال  داوری 
بدون نیاز به نظارت وارد لیست الیت شود، به شکلی عجیب از 
لیست خط خورد. مسئله ای که به نظر می رسد بی ارتباط با نسبت 
فامیلی او با فغانی نباشد. در این بین علی اصغر مومنی به عنوان 
داور جدید به لیست الیت اضافه شده که برخلاف گفته مسئولان 
کمیته داوران در دوره های آکادمی داوری آسیا و فیوچرز حضور 
نداشته است. مراودات مالی و معاملاتی او با فریدون اصفهانیان، 
این داور  نیز شائبه ها در خصوص ورود  سرپرست کمیته داوران 
به لیست الیت را بیشتر کرده که سکوت کمیته اخلاق هم جالب 
جای  به  فوتبال  فدراسیون  عجیب،  اقدامی  در  است.حالا  توجه 
پاسخ شفاف به انتقادات یا اصلاح مجدد در لیست داوران الیت، 
اقدام به محروم کردن عرب براقی کرده است. این اقدام غیر رسمی 
عرب براقی  که  اعلام شده  تهران  استان  فوتبال  هیئت  رئیس  به 
به نظر  از قضاوت کردن محروم است و  انجام مصاحبه  به دلیل 
می رسد محروم کردن منتقدان تنها ترفند فدراسیون برای مقابله 
با انتقادات باشد. پیش از این هم سعید آذری به دلیل انتقاد از 
فدراسیون از هرگونه فعالیت فوتبالی محروم شده بود که پس از 

اعتراض در کمیته استیناف بخشیده شد.

امسالدنبالیکموفقیتبزرگهستیم
گرامی: سپاهان ۲ تیم کامل و همسطح دارد 
سختی  بازی  گفت:  سایپا  فوتبال  تیم  مدافع  گرامی  فریبرز 
برابر سپاهان در پیش داریم، ولی امیدوارم در اصفهان هم امتیاز 
بگیریم. فریبرز گرامی درباره آخرین وضعیت سایپا و عملکرد خوب 
این تیم در سه هفته ابتدایی لیگ برتر گفت: خوشبختانه تیم ما 
در این سه هفته نتایج خوبی گرفت و به دست آوردن پنج امتیاز 
نکته مثبتی بود، این در حالی است که هفته اول با پرسپولیس 
بازی کردیم و هفته دوم هم در زمین نفت مسجدسلیمان مساوی 
که  است  پرقدرتی  و  سختکوش  تیم  هم  نساجی  البته  گرفتیم. 
کنیم. پیدا  جدول  در  بهتری  موقعیت  تا  دادیم  شکست  را  آنها 

وی همچنین در مورد اهداف سایپا در فصل جاری اظهار داشت: 
امسال تیم خوبی داریم و دیگر نمی خواهیم اتفاقات سال گذشته 
کسب  یا  قهرمانی  توقع  ما  از  هیچکس  شود.  تکرار  سایپا  برای 
سهمیه ندارد، ولی تمام هدف مان این است که اتفاقات خوبی را 
برای سایپا رقم بزنیم. ما دنبال یک موفقیت بزرگ هستیم.مدافع 
به دیدار مقابل سپاهان در هفته چهارم  فوتبال سایپا راجع  تیم 
لیگ برتر، تصریح کرد: سپاهان تیم بسیار خوبی است و بازیکنانی 
باکیفیت و سطح بالا دارد. سپاهان دو تیم کامل و همسطح دارد 
و بازی آسانی در پیش نداریم. با این حال امیدوارم بازی خوبی در 

اصفهان انجام داده و با امتیاز به تهران برگردیم.
 جهانی: اشتباهات داوری نبود
 می توانستیم ۷ امتیاز بگیریم

میلاد جهانی وینگر تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان مدعی شد 
این تیم اگر درگیر مشکلات و اشتباهات داوری نمی شد، الان به 
جای سه امتیاز، هفت امتیاز در جدول رده بندی لیگ برتر داشت. 
ما  گفت:  پیکان  برابر  تیمش  خانگی  تساوی  درباره  جهانی  میلاد 
بازی خوبی انجام دادیم و جدا از گلی که زدیم، می توانستیم برنده 
از زمین بیرون بیاییم، البته جای شکرش باقی است که در لحظات 
پایانی تصمیم داور در مورد پنالتی پیکان تغییر کرد، چون امکان 
داشت پیکان گل دوم را بزند و ما بازنده از زمین خارج شویم.وی 
با اشاره به اشتباهات داوری و متضرر شدن ذوب آهن تأکید کرد: 
این امکان وجود داشت که هفت  اگر اشتباهات داوری نبود الان 
امتیازی باشیم، ولی متأسفانه از این اشتباهات ضرر کردیم. فقط 
امیدوارم این اشتباهات به کمترین حد ممکن برسد تا تیم ها ضرر 
در  گلش  اولین  به  راجع  جهانی  نرود.  هدر  زحمات شان  و  نکنند 
زدم.  گل  تیمم  برای  که  خوشحالم  کرد:  خاطرنشان  امسال  لیگ 
انصافاً پاس محمدی مهر هم خیلی خوب بود. البته دوست داشتم 
تیمم برنده از زمین بیرون بیاید که متأسفانه این اتفاق رخ نداد. 
نتایج بهتری بگیریم.وینگر ذوب آهن  بازی های آینده  امیدوارم در 
درباره بازی بعدی این تیم و تقابل با صنعت نفت تیم سابقش اظهار 
در  بازی  و  داشتم  آبادان  در  داشت: من چهار فصل خیلی خوب 
صنعت نفت و بودن در کنار مردم آبادان هرگز برایم فراموش شدنی 
نیست. با بازگشت به این شهر خاطرات زیادی برایم زنده می شود 
و خوشحالم که دوستانم را می بینم. امیدوارم شاهد یک بازی خوب 

و جوانمردانه باشیم.
 مرفاوی پاسخگوی خبرنگاران 
پیش از دیدار استقلال و پیکان

پاسخگوی  فکری،  محمود  غیاب  در  استقلال  فوتبال  تیم  مربی 
خبرنگاران در نشست خبری استقلال مقابل پیکان خواهد بود. به نقل 
از سایت رسمی باشگاه استقلال، به دلیل محروم بودن محمود فکری در 
از  ایشان در نشست خبری پیش  پیکان، صمد مرفاوی دستیار  با  بازی 
این بازی حضور پیدا خواهد کرد. مرفاوی ساعت 1۴:۳0 امروز دوشنبه 

بود. خواهد  خبرنگاران  سوالات  پاسخگوی 

فوتبال  فدراسیون  سابق  رئیس  دادکان  محمد 
گفت:  جوانان  و  ورزش  وزارت  عملکرد  از  انتقاد  با 
قبول  قابل  اصلًا  ورزش  وزیر  به عنوان  نظر  اعمال 
نیست. محمد دادکان رئیس اسبق فدراسیون فوتبال 
درباره  الوند«  انتهای  »در  صبحگاهی  برنامه  در 
اساسنامه جدید و اوضاع فعلی فوتبال در ایران گفت: 
اساسنامه رکن اصلی فوتبال هر کشوری است. فیفا 
نیز بر اساس مقررات خودش که در این اساسنامه ها 
گنجانده شده است، از فدراسیون های تحت پوشش 
خود مراقبت می کند. حالا اینکه چرا پنج الی شش 
فیفا  مقررات  با  ما  اساسنامه  تا  می کشد  طول  سال 
مطابقت پیدا کند، عجیب است. اگر از اول اساسنامه 
را با آنچه فیفا گفته تطبیق داده بودیم الان این همه 

نداشتیم. مشکل 
از  یکی  اینکه  بر  به سؤالی مبنی  پاسخ  وی در 
چرا  که  بوده  این  فوتبال  در  همیشگی  گلایه های 
آیا  اینکه  و  نیست،  فوتبالی  یک  فدراسیون  رئیس 
رخ  اتفاق  این  است  ممکن  اساسنامه  تغییرات  با 
بدهد، اظهار داشت: امیدوارم. آدم های موفق کسانی 
هستند که از موفقیت دیگران لذت ببرند و متأسفانه 
انگار چنین چیزی در کشور ما وجود ندارد. باید از 

آنها  از  رفتن شان  از  پس  و  برد  لذت  آنها  موفقیت 
تقدیر کرد نه اینکه همیشه برای شان مشکلات ایجاد 
کرد. در این چند سال برای ورزش کشور مشکلات 
زیادی پیش آمده است. نمی خواهم توهین، جسارت 
از  چقدر  که  ببینید  شما  اما  کنم،  بی احترامی  یا  و 
جوانان و قهرمانان این کشور از اینجا رفته و تابعیت 
کشور دیگری را گرفته اند. چقدر مشکلات دوپینگ و 
فسادهای دیگر در ورزش پیش آمده است که کسی 
رسیدگی نمی کند و همه چیز شده است فقط مدال و 
جایزه گرفتن.رئیس پیشین فدراسیون فوتبال درباره 
ویژگی هایی لازم  فدراسیون چه  ریاست  برای  اینکه 
دنیا  که  شاخصه های  همان  کرد:  خاطرنشان  است، 
را  اهمیت می دهد. دنیا مشخصات یک مدیر  به آن 
اینطور تعریف کرده است؛ تخصص، تجربه، دانش و 

اجتماعی. مقبولیت 
از  معاونش  و  وزیر ورزش  دادکان درباره حذف 
میان رأی دهندگان در مجمع فدراسیون و اینکه آیا 
امکان دارد که وزیر ورزش هم کاندیدایی داشته باشد 
و بخواهند لابی کند، گفت: قطعاً این کار را می کنند. 
می دانید چند سال طول کشید که این اساسنامه که 
یک بندش نیز همین مسئله بود، تنظیم شود؟ البته 

به عنوان وزیر ورزش قابل قبول است که نظری داشته 
باشند، اما اعمال نظر اصلًا قابل قبول نیست.

با  ارتباط  در  شده  اعمال  قانونی  به  راجع  وی 
تمام  گفت:  خارجی  مربی  و  بازیکن  جذب  منع 
قرارداد  که  است  مدیرهایی  خاطر  به  مشکلات  این 
بستن بلد نیستند. شما ببینید مشکلاتی را که برای 
استقلال و پرسپولیس پیش آمده و همه هم زیر نظر 

است. ورزش  وزارت 
رئیس سابق فدراسیون فوتبال ایران درباره اینکه 
برای  ورزش  وزارت  گزینه های  جزو  هم  خودش  آیا 
مدیریت پرسپولیس بوده است یا نه، تصریح کرد: من 
اسم  نبودم. همیشه  ورزش  وزارت  گزینه  وقت  هیچ 
من مطرح می شود، اما کس دیگری انتخاب می شود. 
با من فقط پیشکسوتان پرسپولیس صحبت کردند. 
مسئولان روی من و اسم من حساسیت دارند، وگرنه 
راحتی  کار  پرسپولیس  گرداندن  که  گفتم  هم  قبلًا 
است. چرخاندن 26 بازیکن و با اطرافیان نهایت ۳5 
نفر، دیگر این همه مشکلات ندارد که هفت مدیرکل 
همه  این  آخر  در  و  کنند  کار  رئیسه  هیئت  پنج  و 
بدهکار شوند و جمعیت زیادی را تحت فشار بگذارند.

»چرا مدیریت با تعمق انتخاب نمی کند و کسی 

پرسپولیس  پول های  که  نمی پذیرد  مسئولیت  هم 
گفت:  سؤال  این  به  پاسخ  در  دادکان  کجاست؟«، 
همه فقط به دنبال دیدن ویترین هستند. مثل اینکه 
بگوییم پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا رتبه اول را 
به دست آورد که البته باعث افتخار هر ایرانی است، 
اما خیلی چیزها پشتش پنهان می شود. شما مدیری 
که فوتبال، بازیکن و قرارداد را بشناسد و سالم کار 
اتفاقات  این  از  هیچکدام  دیگر  کنید،  انتخاب  کند 
خودش  برای  همه  از  اول  که  مدیری  از  نمی افتد. 
مالی  و  اجتماعی  مشکلات  و  می کند  تهیه  لباس 

دارید؟! توقعی  را حل می کند، چه  خودش 
که  برسیم  جایی  به  باید  چرا  داد:  ادامه  وی 
هیچکدام از ملاک هایی که در کل دنیا وجود دارد، 
همه جا.  در  که  فوتبال  در  نه  نمی کنیم؟!  رعایت 
دین،  که  کسی  اما  است،  بی راهه  همه  انتخاب ها 
بر همین  انتخابش  را دوست دارد  کشور و مردمش 
معیارهایی است که گفتیم. البته به غیر از تخصص، 
تجربه، دانش و مقبولیت اجتماعی، تعهد نیز هست 
که ما متأسفانه متعهد نیستیم. در چند سال گذشته 
ما بیش از 280 پرونده در فیفا داشتیم که در همه 

شدیم. محکوم  هم  آنها 

هیچموقعگزینهوزارتورزشنبودم

دادکان: وزیر ورزش و معاونش در انتخابات فدراسیون لابی می کنند 

گفت:  آبادان  صنعت نفت  فوتبال  تیم  سرمربی 
طالب ریکانی بازیکن توانمندی است و می تواند به تیم 
خصوص  در  پورموسوی  اکبر  سید  شود.  دعوت  ملی 
در  تیم  این  که  نتایجی  و  نفت  صنعت   فعلی  شرایط 
سه هفته گذشته گرفت، گفت: ما در سه بازی چهار 
امتیاز گرفته ایم و این برای صنعت نفت که فصل را با 
می دانید  خودتان  نیست.  بد  کرد  آغاز  خاصی  شرایط 
بازیکنان  و  شد  مواجه  زیادی  تغییرات  با  ما  تیم  که 
زیادی هم از صنعت نفت جدا شدند اما تمام تلاش ما 

این بود که یک تیم با انگیزه و متحد درست کنیم و 
خدا را شکر که بازیکنان خوبی در تیم ما حضور دارند 
و برای موفقیت  صنعت نفت تلاش می کنند. در این سه 
بازی هم نکات مثبت داشتیم هم نکات منفی، بنابراین 
تلاش می کنیم تا نقطه ضعف های مان را برطرف کنیم 

نتایج خوبی بگیریم.  و 
سرمربی صنعت نفت در خصوص درخشش طالب 
ریکانی در سه هفته گذشته تاکید کرد: طالب بازیکن 
باکیفیت و توانمندی است که در زمین مسابقه خیلی 

تلاش می کند و به تیمش هم تعصب دارد، همانطور که 
دیگر بازیکنان صنعت نفت هم به این تیم تعصب دارند. 
اعتقاد من این است که ریکانی در بهترین فرم خودش 
قرار دارد و می تواند حتی به تیم ملی هم دعوت شود. 
کادر فنی تیم ملی می توانند این بازیکن را زیر ذره بین 
قرار دهند.پورموسوی در ارتباط با دیدار برابر ذوب آهن 
در هفته چهارم لیگ برتر عنوان کرد: با تیم باکیفیتی 
روبرو می شویم و باید باهوش فوتبال بازی کنیم. این 
همیشه  صنعت نفت  و  است  ما  خانگی  بازی  دومین 

باید از بازی های خانگی بهترین استفاده را ببرد. بازی 
سختی در پیش داریم اما سه امتیاز بازی با ذوب آهن 
بسیار مهم است، امیدوارم در نهایت صنعت نفت برنده 
بابت  آیا  اینکه  خصوص  در  بیاید.وی  بیرون  زمین  از 
مسابقه  این  نگران  داوری،  از  ذوب آهن  شدن  متضرر 
باید به داوران آرامش بدهیم.  نیست، تصریح کرد: ما 
کند،  ضرر  یا  سود  داوری  از  است  ممکن  تیمی  هر 
و  کنیم  تمرکز  فنی  مسائل  روی  می کنیم  سعی  ما 

امیدوارم تیم داوری بهترین قضاوت را داشته باشد.

۳امتیازبازیباذوبآهنخیلیمهماست

پورموسوی: ریکانی می تواند به تیم ملی دعوت شود 

سرمربی مس کرمان بعد از دستیابی به اولین 
و  تیم  این  روی  فشارها  شدن  کم  از  فصل،  برد 
مسیر  ادامه  در  بهتر  نتایج  کسب  برای  امیدواری 

. گفت
رضا مهاجری، سرمربی مس کرمان در ابتدای 
درباره  حریف  مقابل  پیروزی  از  بعد  صحبت هایش 
بازی  اولین  در  برد  اولین  گفت:  بازی  این  شرایط 
خانگی را به هواداران عزیزمان تبریک می گویم. جا 
دارد از آنها تشکر کنم بابت انرژی مثبتی که به تیم 
در  دادند  که  انرژی  و  تمرین  در  دادند. حضورشان 
این نتیجه بی تاثیر نبود. اگر بنا باشد موفق باشیم 
همین انرژی و همدلی خواهد بود. امیدوارم تلاش 
بچه ها و کادرفنی نیز به سرانجام برسد و به هدف 
انتظار  هواداران  که  خوبی  اتفاق  تا  برسیم  نهایی 

برسیم. دارند 
به  احترام  ضمن  گذشته  هفته  داد:  ادامه  وی 
تیم مقابل بچه های ما خوب کار کردند و لایق برد 

می  را  بازی  فیلم  وقتی  اما  داوری  بحث  در  بودند. 
بینیم متوجه می شویم که از دقیقه 2 تا دقیقه 9۴ 
امتیاز  دو  تا  یافت  ادامه  داوری  سریالی  اشتباهات 
حساس را از دست بدهیم. امیدوارم این اشتباهات 
به حداقل برسد و تیمی که شایستگی دارد به لیگ 
دقیقه  در  بازیکن من  هفته گذشته  در  برسد.  برتر 
اعلام  چرا  و  نبود  خطایی  که  گرفته  داور  به   9۴
دلم  طور  هر  که  شده  مواجه  پاسخ  این  با  کردید 
بخواهد سود می زنم! این زیبنده داوران ما نیست. 
اما  از جامعه داوری دفاع کنم  همیشه سعی کردم 
باران  بازیکنان را کارت  از دقیقه دو  تا  انتظار دارم 
کنند. قبل از بازی گل ریحان همه تیم ما را شایسته 
برد می دانستند اما امروز آنها در خانه حریف و برابر 
تیم شایسته نود به امتیاز رسیدند. به نظرم فضای 
اینکه  اعلام  با  که  بود  ریحان  گل  تیم  ای  حاشیه 
تمرین نداریم و شب قبل بازی هم انصراف دادند اما 
در بازی حاضر شدند، باعث برهم خوردن تمرکز ما 

شد و این زیبنده فوتبال ما نیست. همه باید تلاش 
کنیم که نتیجه داخل زمین مشخص شود.

مهاجری درباره برتری تیمش مقابل شهرداری 
بوشهر نیز گفت: از ابتدای هفته تمرینات خوبی را 
از  و  است  خوبی  تیم  بوشهر  شاهین  تیم  داشتیم. 
بازیکنان و کادرفنی خوبی برخوردار است. بچه های 
من در نیمه اول در یک لحظه غافلگیر شدند اما در 
بیشتر دقایق بازی شرایط خوبی داشتند و صاحب 
موقعیت های خوبی شدیم. این گل و برد بار روانی را 
از دوش ما برداشت و به آن نیاز داشتیم و امیدوارم 
در ادامه هم روند خوبی را در سایه حمایت باشگاه 
داشته باشیم. ما 17 رقیب داریم و نباید سیدبندی 
کرد که این 6 تیم تنها رقیب ما هستند. به نظرم 
همه 17 تیم دیگر رقیب ما هستند و باید با انسجام 

لازم به نتیجه در تمام بازی ها دست پیدا کنیم.
دفاعی  نمایش  درباره  کرمان  مس  سرمربی 
بود.  قبلی هم همینطور  بازی  نیز گفت: در  حریف 

البته  شاهین  و  است  سخت  شرایط  این  در  کار 
از  که  شناختی  با  شد.  خواهد  بهتر  مرور  نظرم  به 
بازیکنان و آقای کمالوند دارم این تیم طی دو هفته 
آتی خیلی خوب خواهد شد. شاید امروز با توجه به 
ناهماهنگی و عدم آمادگی مطلوب مجبور به انجام 
چنین شیوه ای شدند. خیلی تیم های دیگر لیگ 
اما این شرایط را برابر ما بازی می کنند. اینکه تیم 
ها صرفا به بازی دفاعی تمرکز کنند کار را سخت 
خواهد کرد و کیفیت فوتبال را هم پایین می آورد. 
می  سخت  را  کار  ضدحملات  روی  اینکه  خصوصا 
کند و شاید روی غافلگیری همه چیز خراب شود. 
خدا را شکر بچه ها امروز بازی را به خوبی مدیریت 
کردند. باید بازی مالکانه و سرعت انتقال و موقعیت 
سازی را به خوبی رعایت کردند و البته فشار ناشی 
از دستیابی به برد باعث شد تا خیلی از موقعیت ها 
را از دست بدهیم اما این برد کمک می کند تا این 

یابد. فشار هم کاهش 

مهاجری:داورنبایدبگویدهرطوربخواهمسوتمیزنم!

پرسپولیس - شهرخودرو پرسپولیس در رویای صدرنشینی

گلمحمدی: تا آخرین قطره خون برای هدفمان می جنگیم
یحییتا1402باپرسپولیستمدیدکرد

 دادکان: وزیر ورزش و معاونش
 در انتخابات فدراسیون لابی می کنند
علینژاد:پافشاریبهرایوزیرمیتوانست

باعثتعلیقشود!

مظلومی: 
مشکل مظاهری 

 و حسینی 
جدی نبود 

هشداربهخطیبیوجریمهگلمحمدی
ازسویکمیتهانضباطی

 فکری 10 میلیون تومان جریمه
 و از بازی با پیکان محروم شد

نوازی:بازیکردن
مقابلفینالیستآسیا
دشواراست

ماشینسازیتبریز..............................گلگهرسیرجان
 تقابل جوان ترین و پرافتخارترین مربیان لیگ
فولادخوزستان...................................آلومینیوماراک

فولاد در اندیشه 3 امتیاز شیرین

کنعانی زادگان: جام آسیایی را به سیدجلال تحویل می دهیم

طارمی بهترین لژیونر هفته آسیا شد انصاری: با آمادگی صددرصد برمی گردم
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زیبا و پر گل
باشگاه  از طرف دو  بازی زیبا و پرگلی  امروز شاهد  امیدوارم 

باشیم خودرو  شهر  و  پرسپولیس 
کشانی- تهران

انجمن راگبی و موفقیتی دیگر
 بیارجمندی در هیات رئیسه 

کنفدراسیون راگبی آسیا
ناهید بیارجمندی نماینده کشورمان و مسوول توسعه انجمن 
درآمد.  آسیا  کنفدراسیون  رئیسه  هیات  عضویت  به  ایران،  راگبی 
برگزار  آنلاین  بصورت  آسیا   راگبی  انتخاباتی کنفدراسیون  مجمع 
شد و طی آن خانم بیارجمندی با کسب 18 رای عضو هیات رئیسه 
شد. سایر اعضای انتخاب شده از کشورهای  تایلند با 25 رای، کره 
جنوبی با 23 رای، چین با 22 رای، لبنان با 22 رای و قزاقستان 
از  کاندیدا  که سه  بانوان  فشرده  رقابت  در  البته  بودند  رای  با 20 
با  توانست  ایران  نماینده  بودند،  ایران  و  هند  اندونزی،  کشورهای 

آرای بالا به این مهم دست یابد.
از  ابراز خشنودی  با  انجمن راگبی  حسن میرزاآقابیک، رئیس 
این موفقیت گفت: خوشحال هستم که دیپلماسی صحیح  جواب 
خانم  افزود:  وی  رسید.  دیگری  موفقیت  به  ایران  راگبی  و  داد 
بیارجمندی در این مسیر زحمات زیادی متحمل شد. این موفقیت 
را به جامعه ورزش کشور بویژه قشر مستعد بانوان تبریک می گویم 
و امیدوارم  در آینده نیز شاهد توفیقهای راگبی باشیم.رئیس انجمن 
تلاش  و  همدلی  راگبی،  خانواده  در  اظهارداشت:  پایان  در  راگبی 
موفقیت های  در  اساسی  فاکتور  این  که  زند  را می  نخست  حرف 
این ورزش مهیج و پرطرفدار دخیل بوده است. ضمن اینکه جا دارد 
در این راستا از حمایت محمد علیپور رئیس فدراسیون انجمنهای 
که  بنده خوشحالم  پایان  در  باشم.  داشته  ویژه  تشکر  نیز  ورزشی 
توانسته ام در این مسیر ورزشی در زندگی خودم به مردم و کشورم 
خدمت کنم و باعث خشنودی آنها شوم راکبی ایران در یک مسیر 
و  ماست  کار  شروع  تازه  این  باشید  مطمئن  و  گرفته  قرار  درست 
مسئولین  حمایت  و  مردم  دعای  با  بزرگتر  و  بزرگ  های  موفقیت 

ادامه خواهد داشت.
بوکس نمایشی بازنشسته ها مساوی تمام شد
پایان مبارزه تایسون و جونز بدون برنده

برگزار  نمایشی  صورت  به  که  بازنشسته  بوکسور  دو  مبارزه 
می شد، بدون برنده به پایان رسید. مایک تایسون، قهرمان سابق 
بوکس سنگین وزن جهان سال ها بعد از بازنشستگی مدتی است 
که برای رفتن دوباره روی رینگ خودش را آماده می کند. این اتفاق 
لس آنجلس  شهر  سنتر  استیپلز  سالن  در  در  امروز  بامداد  بالاخره 
با روی  تایسون 54 ساله  داد.مایک  تماشاگران رخ  بدون حضور  و 
جونز جونیور 51 ساله، نایب قهرمان المپیک 1988 سئول با قوانین 
خاصی روی رینگ رفتند تا در یک مبارزه نمایشی شرکت کنند. 
مبارزه در 8 راند 2 دقیقه ای با دستکش های 12 اونسی انجام شد 
برنده  و  دارد  نمایشی  بیشتر جنبه  که  بود  قبل هم مشخص  از  و 
ای در پایان نخواهد داشت. در حالی که حضور مایک تایسون بعد 
از سال ها روی رینگ توجه خیلی ها را به خود جلب کرده بود، 
برایانت  کوبی  اسم  با  دستکش هایی  با  جونز  روی  مبارزه  این  در 
بسکتبالیست فقید ظاهر شد. همانطور که پیش بینی می شد این 
مبارزه در نهایت برنده ای نداشت و با نظر داوران مساوی به پایان 
رسید. البته هر دو بوکسور تاکید کردند که مبارزه دوم نیز برگزار 

شود که زمان آن به زودی اعلام خواهد شد.
 تقدیر فدراسیون جهانی

 از انجمن موی تای ایران
فدراسیون جهانی موی تای از انجمن ایران به دلیل فعالیت های 
صورت گرفته تقدیر کرد. مجمع عمومی فدراسیون بین المللی موی 
تای IFMAبا حضور رییس انجمن موی تای ایران به صورت مجازی 
با حضور ساکچای تاپسوان رییس  و وبینار برگزار شد. این جلسه 
فدراسیون جهانی موی تای، استفان فوکس دبیرکل، سایر مسئولان 
ایران و عضو شورای  تای  انجمن موی  ایفما، جواد نصیری رییس 
و  جهانی  اعضای  سایر  تای،  موی  المللی  بین  فدراسیون  ریاست 
میهمان ویژه یعنی رافائل چولی ربیس سازمان بین المللی گایسف 
برگزار شد.آشنایی و معارفه اودومودت سیتا بوتر نایب رئیس جدید 
عضو،  ملی  های  انجمن  و  فدراسیونها  ساختار  جهانی،  فدراسیون 
تصویب مقررات و قوانین جدید در مسابقات و داوری ایفما، مکانیزم 
های حمایت، دوره های آموزشی، بازنگری قوانین، فستیوال جهانی 
فرآیند  گزارش  ای،  قاره  رویدادهای  دوپینگ،  با  مبارزه   ،UTS
 ،IOC المپیک  المللی  بین  کمیته  در  عضویت  دریافت  و  رسمیت 
تایید کمیته انضباطی و اخلاق بر محرومیت چهار ساله مربی رژیم 
اشغالگر قدس، برنامه استراتژیک 2020 تا 2024، برنامه رقابتهای 
وورلد گیمز و کامبت گیمز، مسابقات آسیا-اقیانوسیه و همچنین 
عدم تغییر در رقابتهای جهانی امارات و امضای تفاهم نامه با انجمن 
بوکس حرفه ای تایلند از جمله مواردی بود که در این جلسه مورد 

بحث و بررسی قرار گرفت.
در جریان این مجمع، تاپسوان رییس و استفان فوکس دبیرکل 
ایفما از جواد نصیری رییس انجمن موی تای ایران و عضو شورای 
توجه ملی  قابل  و  فعال  به دلیل حضور  ریاست فدراسیون جهانی 
پوشان ایران و نتایج مناسب کسب شده در مسابقات جهانی 2019 
ترکیه و آسیایی ابوظبی پس از تغییرات ایجاد شده در راس انجمن 

و ریاست مجدد نصیری تقدیر و تشکر کردند.

تیم والیبال پیاچنزا در حضور ستاره ایرانی خود مقابل راونا در سری A ایتالیا به پیروزی رسید. تیم والیبال پیاچنزا در نخستین حضور سید محمد 
موسوی،  ستاره تیم ملی ایران مقابل حریف خود راونا در دور برگشت سری A1 ایتالیا با نتیجه 3 بر یک به پیروزی رسید. شاگردان لورنزو برناردی در 
ست نخست 19 بر 25 شکست خوردند، ولی در 3 ست متوالی بعدی 25 بر 21، 25 بر 21 و 25 بر 22 به پیروزی رسیدند. آرون راسل 19 و گئورگی 
گروزر 14 امتیاز برای پیاچنزا کسب کردند. محمد موسوی در ست سوم به عنوان بازیکن ذخیره و در ست چهارم به عنوان بازیکن اصلی وارد زمین شد 
و 7 امتیاز با پیراهن شماره 21 پیاچنزا برای تیمش کسب کرد. پیاچنزا با 18 امتیاز از 6 پیروزی و 5 شکست در جایگاه چهارم جدول سری A قرار دارد.

پیروزی پیاچنزا 
در نخستین 
حضور موسوی

چین میزبان رقابتهای قهرمانی جهان والیبال نشسته ۲۰۲۲
رقابتهای قهرمانی جهان والیبال نشسته در سال 2022 به میزبانی شهر هانگژو برگزار خواهد شد. وب سایت اینساید دگیمز، از انتخاب چین برای میزبانی مسابقات قهرمانی جهان والیبال نشسته سال 2022 خبر 
داد. این رویداد جهانی والیبال معلولین در مرکز توسعه شهر هانگژو از 18 تا 24 ماه می 2022 همزمان با ) 29 اردیبهشت تا 4 خرداد سال 1401( و جدا از بازیهای پارالمپیک در دو گروه مردان و بانوان برگزار خواهد 
شد. تاکنون این رقابت ها در کشورهای ایران ، هلند، اسلوونی، مصر، آلمان، آمریکا، مجارستان، نروژ و لهستان برگزار شده است و چین دهمین کشوری است که میزبان این رقابتها می شود. سازمان جهانی پارا والیبال در 
این خصوص بیان کرد: چین یکی از هفت کشوری است که برای میزبانی این رویداد اعلام آمادگی کرده است. همچنین رئیس این سازمان به این کشور به دلیل انتخابش برای حمایت و میزبانی از چنین رویداد بزرگی 
در والیبال نشسته تبریک گفت. دبیرکل پارالمپیک چین نیز در این باره عنوان کرد: تمام تلاش مان را به کار خواهیم بست تا بازیکنان این رشته از زمان اقامت خود در چین، خاطره خوبی داشته باشند و نهایت همکاری 

را با سازمان جهانی پاراوالیبال برای برگزاری این رویداد خواهیم داشت. شهر هانگژو در سپتامبر سال 2022 میزبان رقابت های پاراآسیایی خواهد بود.
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دبیر: بسیاری مدال دارند اما اخلاق ندارند
مراسم تقدیر از 3 پیشکسوت کشتی کشور، در محل فدراسیون 
کشتی برگزار شد. در این مراسم که علیرضا دبیر رئیس فدراسیون، 
علی اکبر جیرسرایی رئیس کمیته پیشکسوتان و احمد عرب مسئول 
رسیدگی به امور پیشکسوتان حضور داشتند از سبحان روحی، حسین 
تورانیان و محمد اسماعیل زاده از پیشکسوتان قدیمی کشتی ایران 
تقدیر بعمل آمد. رئیس فدراسیون کشتی در این مراسم گفت: پیش 
از این مشی بر این بود که هرکس مدال دارد پیشکسوت است و باید 
تجلیل بشود در صورتی که ما اگر قهرمانی را در چند بعد نگاه کنیم 
یکی از آن کسب مدال است ولی سجایای اخلاقی، مقبولیت اجتماعی 
و برخورد با خانواده از دیگر بعدهای یک قهرمان و پهلوان است.وی 
ادامه داد: خیلی از کشتی گیران بوده اند که به دلیل حق خوری ها و 
بد آوردن ها بوده به حقشان نرسیدند و دستشان از مدال کوتاه ماند. 
متأسفانه در حال حاضر ملاک شرط پیشکسوت و قهرمان بودن شده 
است و من  اصلا این را قبول ندارم چرا خیلی ها مدال دارند اما اخلاق 
اظهارداشت: رویکرد  این در هر رشته ای وجود دارد. دبیر  ندارند و 
فدراسیون این است که از پیشکسوتانی که زحمت کشیده اند چه با 
مدال و چه بی مدال قدردانی کنیم چراکه جمعی از پیشکسوتان ما 

که مدال ندارند، حقشان کسب مدال بوده است.
به  مدال  مگر  نیست،  ملاک  مدال  کسب  افزود:  خاتمه  در  وی 
آدم ارزش انسانی می دهد مهم شخصیت انسان است آقایان روحی، 
ندارند ولی  تورانیان و اسماعیل زاده هرکدام در ظاهر مدال جهانی 
هرکدام چندین قهرمان جهان و المپیک را برده اند و هم سن های 
شما و حریفان شما می دانند که چقدر شما خوب بوده اید و برای 
حسن  اما  است  یزدانی  حسن  حریف  الان  پور  قاسم  کامران  مثال 
یزدانی یک سوپراستار است و اگر قاسم پور هم برود می تواند مدال 

کند. کسب 
 حادثه مرگبار برای کشتی گیر

 نوجوان سیستانی
حادثه  اثر  در  بلوچستانی  و  سیستان  نوجوانان  کشتی گیر  یک 
رئیس هیأت کشتی  داد. کردی  از دست  را  آتش سوزی جان خود 
عضو  کار  فرنگی  شهنوازی  محمد  فوت  مورد  در  خاش  شهرستان 
قصد  ساله   14 گیر  کشتی  این  گفت:  خاش  نوروزی  شهید  باشگاه 
نصب کپسول گاز به دستگاه خوراک پزی را داشت که ناگهان کپسول 
روز  چند  از  پس  و  شود  می  شدید  سوختگی  دچار  و  گرفته  آتش 
بستری در بیمارستانی در تهران جان خود را از دست می دهد. وی 
ادامه داد: پدر این کشتی گیر نیز برای کمک به فرزند خود رفته بود 
بیمارستانی در  اکنون در  که دچار 30 درصد سوختگی شده و هم 
تهران بستری است. فدراسیون کشتی حمایت خود را از خانواده این 

است. کرده  اعلام  کشتی گیر 
فرار گروژان از آتش

اتومبیل راننده فرمول یک دو نیم شد
آتش  در  یک  فرمول  دیروز  مسابقه  در  گروژان  رومن  اتومبیل 
سوخت. مسابقات گرندپریکس فرمول یک از ساعت 17 و 40 دقیقه 
به میزبانی بحرین آغاز شد. در دور اول جایزه بزرگ بحرین، رومن 
گروژان راننده اهل فرانسه به طرز معجزه آسیایی جان سالن به در برد 
 Haas چرا که اتومبیل او پس از برخورد به دیوار آتش گرفت. راننده
فقط با سوختگی جزئی از حادثه بیرون آمد. از طرف دیگر ماشین او 
با آتش سوزی به دو نیم شد. گروژان بعد از این اتفاق در حال انتقال به 
بیمارستان بود. این اتفاق به قدری عجیب بود که گفته شده در طول 
12 سال گذشته رخ نداده است. این مسابقه برای دقایقی متوقف شد 

اما در ادامه پی گرفته شد.
از درخشش هندبالیست های ایرانی در اروپا خوشحالم

استکی: الگوی جوانان هستیم
بازیکن ایرانی تیم هندبال بوزائوی رومانی گفت: از اینکه می بینم 
بازیکنان ایرانی در اروپا می درخشند، بسیار خوشحال هستم.الله کرم  
لیگ   از  دوری  فصل  یک  از  بعد  هندبال  ملی  تیم   کاپیتان  استکی،  
رومانی در فصل جدید به زیمیریلور لیگ برگشت و این بار برخلاف 
که  وی  پیوست.  و جوان  تاسیس  تازه  تیم  یک  به  قبلی  های  فصل 
سابقه بازی در تیم های چسمه و دینامو بخارست رومانی را در کارنامه 
دارد پس از جدایی از باشگاه پونته خنیل اسپانیا، تیم بوزائو را برای 
رومانی  لیگ   یازدهم  هفته  در  استکی  کرد.   انتخاب  جدید  فصل 
توانست به همراه محسن باباصفری و شاهو نصرتی مقابل تیم بوکائو 
به پیروزی برسد و به جایگاه هشتم جدول رومانی صعود کند. الله کرم 
استکی ملی پوش هندبال کشورمان اظهارداشت:  پس از اینکه قرار 
دادم با باشگاه اسپانیایی به پایان رسید پیشنهادهای مختلف داشتم 
اما در نهایت تیم بوزائو و لیگ رومانی را انتخاب کردم. خدا رو شکر 

در حال حاضر هم وضعبت خوبی در این تیم دارم. 
استکی افزود: رقابت در لیگ رومانی بسیار نزدیک است تیم ما 
اما در صورت کسب سه  در جایگاه هشتم زیمبریلور لیگ قرار داد . 
برد در بازی های بعدی می توانیم خود را به صدر جدول نزدیک کنیم. 
قرار است بعد از سال میلادی بازیکنان جدید به تیم ملحق شوند و 
مسئولان در نظر دارند تا تیم را تقویت کنند. در هفته یازدهم هم به 
مصاف تیم قدرتمند بوکائو رفتیم و با نتیجه 26 بر 23 پیروز شدیم.

وی گفت: بوزائو تیم تازه تاسیس و جوانی است این تیم فصل قبل جز 
تیم های انتهای جدول لیگ رومانی بود و امسال من به همراه محسن 
مسئولان  کنیم.  می  بازی  تیم  این  برای  نصرتی  شاهو  و  باباصفری 
باشگاه از عملکرد تیم به طور کلی راضی هستند. آنها سرمایه گذاری 
خوبی در این فصل انجام دادند و امیدوارم در پایان با کسب بهترین 
لژیونرهای  برسانیم.استکی درمورد وضعیت  پایان  به  را  لیگ  جایگاه 
هندبال ایران در اروپا اظهارداشت: خوشحالم که بازیکنان ایرانی در 
اروپا خوش می درخشند و در معتبر ترین لیگ های دنیا بازی می 
آلمان،  درکشورهای  دیگر  لژیونر  بجز من 11  در حال حاضر  کنند. 
فرانسه، کرواسی، ترکیه،رومانی و اسپانیا حضور دارند. فکر می کنم 
هندبال در حال حاضر بیشترین لژونر را در بین رشته های ورزشی، 

مخصوصا رشته های توپی ایران دارد.
 وی ادامه داد: بازیکنان جوان در تیم، ما ایرانی ها را الگو خود 
می دانند و از بازی کردن در کنار ملی پوشان ایرانی تجربه کسب می 
باباصفری دو دروازه بان جوان روی نیمکت  کنند. در پست محسن 
باعث  این  و  برداری می کنند  الگو  از محسن  حضور دارند که مدام 

افتخارست که بازیکنان ایرانی در اروپا الگو هستند.
 شکست بوکسور ایرانی

 در رینگ انگلیس
رقیب  مقابل  بیات  محمدعلی  انگلیس  میزبانی  به  مبارزه  در 
در 17  فقط  این  از  پیش  که  بیات  خود شکست خورد. محمدعلی 
مبارزه خود یک باخت را متحمل شده بود، در مبارزه ای برای بهبود 
رنکینگ جهانی خود به مصاف بوکسوری از نیوزلند رفت. این بوکسور 
-جک  اش  قبلی  رقبای  مثل  نتوانست  مبارزه  راند   8 از  بعد  ایرانی 
مسی- را هم ناک اوت کند و شکست را پذیرا شد. موعلی مقابل این 
از  بعد  بوکسور قدرتمند  اما  نمایش خوبی داشت،  نیوزلندی  حریف 
8 راند مبارزه به عنوان برنده دستش بالا رفت. این دومین شکست 
را  رقیب خود  او 16  بود.  اش  ای  دوران حرفه  در  بیات  محمدعلی 
را  بار طعم شکست  برای دومین  اما  بود،  ناک اوت شکست داده  با 

چشید.

ترین  حساس  در  سایپا  شکست  با  سپاهان 
بازی هفته سیزدهم لیگ والیبال صدرنشین شد. 
آذرماه  پنجم  از  والیبال که  برتر  لیگ  هفته دوم 
در دو سالن خانه والیبال و فدراسیون آغاز شده 
بود، امرو با برگزاری 6 دیدار از هفته سیزدهم به 

رسید. پایان 
لیگ  سیزدهم  هفته  دیدار  مهمترین  در   
ساپیا  و  سپاهان  مبارکه  فولاد  تیم های  برتر، 
یکدیگر  مصاف  به  تهران  والیبال  خانه  در  تهران 
رفتند و شاگردان رحمان محمدی راد با شکست 
سایپا تعداد بردهای خود را دو رقمی کردند و در 
صدر جدول این رقابت ها قرار گرفتند. تیم سایپا 
به   22 بر   25 مسابقه  این  سوم  ست  در  تهران 
پیروزی رسید، اما در ست های اول، دوم و چهارم 
با امتیازهای 25 بر 21، 25 بر 23 و 25 بر 18 
مغلوب سپاهان شد تا شاگردان مصطفی کارخانه 

کنند. تجربه  را  خود  ناکامی  چهارمین 
لیگ  سیزدهم  هفته  مسابقه  آخرین  در 
برگزار شد،  والیبال  فدراسیون  برتر که در سالن 
قزوین  شهرداری  و  آمل  هراز  لبنیات  تیم های 
موفق  آمل  نماینده  و  رفتند  یکدیگر  مصاف  به 
تا  شد  قزوین  شهرداری  بر صفر  سه  به شکست 
دست  به  را  رقابت ها  این  در  خود  برد  هشتمین 
هفته  برگزار شده  دیدار  کامل شش  نتایج  آورد. 

است: زیر  شرح  به  سیزدهم 
*شهداب یزد 3 – خاتم اردکان یک )25 بر 22، 

25 بر 15، 17 بر 25 و 25 بر 19(
*پیکان تهران یک – هورسان رامسر 3 )22 بر 

25، 25 بر 23، 22 بر 25 و 19 بر 25(
*آذرباتری ارومیه یک – راه یاب ملل کردستان 

3 )21 بر 25، 25 بر 20، 28 بر 30 و 23 بر 25(
 3 ورامین  شهرداری   – صفر  گنبد  *شهرداری 

)17 بر 25، 24 بر 26 و 23 بر 25(
*فولاد مبارکه سپاهان 3 – سایپای تهران یک 

)25 بر 21، 25 بر 23، 22 بر 25 و 25 بر 18(
*لبنیات هراز آمل 3 – شهرداری قزوین صفر 

)25 بر 11، 25 بر 20 و 25 بر 19(
مردان  متمرکز  برتر  لیگ  دوم  هفته  پایان  در 

ایران تیم  فولاد مبارکه سپاهان با 10 برد و 29 امتیاز 
در صدر جدول قرار گرفت و تیم های فولاد سیرجان 
و 26  ترتیب 28  به  و  برد   9 با  ارومیه  و شهرداری 

امتیاز در رتبه های دوم و سوم قرار گرفتند.

فدراسیون  رئیس  گفته  به 
برگزاری  فدراسیون  این  شمشیربازی، 
برای  را  اسلحه  هر  در  باشگاهی  لیگ 
دارد.  برنامه  در  سال  پایانی  ماه  سه 
اینکه  بر  تاکید  با  باقرزاده  الله  فضل 
با وجود شرایط  فدراسیون شمشیربازی 
برای  ریزی  برنامه  به  نسبت  کرونایی 
از  یک  هر  در  باشگاهی  لیگ  برگزاری 
اپه بی تفاوت  اسلحه های سابر، فلوره و 
نبوده است، خاطرنشان کرد: اجرای هر 
شرایط  بودن  فراهم  مستلزم  برنامه ای 
کشور  کرونایی  وضعیت  لحاظ  به  لازم 
امسال  داریم  نظر  این حال در  با  است. 
مسابقات باشگاهی خود را برگزار کنیم 
و مقدمات آن را هم فراهم کرده ایم. وی 
از رایزنی های لازم برای حضور تیم های 
باشگاهی در این دوره مسابقات به عنوان 
مقدمات کار یاد کرد و ادامه داد: طبیعی 
گستردگی  خاطر  به  امسال  که  است 
که  محدودیت هایی  و  بحران  و  کرونا 
فعالیت های  به  پرداختن  شده،  موجب 
این  با  از همیشه شده  ورزشی دشوارتر 

حال مذاکرات نتیجه بخشی با تیم های 
در  تیم   5 حضور  و  داشته ایم  باشگاهی 
برگزاری  برای  را  اسلحه ها  از  یک  هر 
فدراسیون  رئیس  کرده ایم.  قطعی  لیگ 
سپاهان،  مبارکه  فولاد  از  شمشیربازی 
اترک )خراسان شمالی(  و  آزاد  دانشگاه 
در  حضورشان  که  تیم هایی  عنوان  به 
یاد  شده  قطعی  شمشیربازی   99 لیگ 
مبنای  هم  گذشته  سال  گفت:  و  کرد 
باشگاهی  مسابقات  برگزاری  فدراسیون 
این  اول  هفته  دیدارهای  حتی  بود. 
البته  که  کردیم  برگزار  هم  را  رقابت ها 
شدن  منتفی  و  کرونا  شیوع  خاطر  به 
مورد  در  رسانی  اطلاع  هیچ  آن،  ادامه 
نتایج نداشتیم. باقرزاده افزود: امسال هم 
هستیم  مواجه  کرونا  معضل  با  کماکان 
برنامه ریزی کرده ایم که  به گونه ای  اما 
هفته  یا  ماه  دی  پایان  هفته  از  بتوانیم 
کنیم.  آغاز  را  لیگ  ماه  بهمن  ابتدایی 
شرط  بهداشتی  پروتکل های  که  البته 
از  مهمتر  اما  برگزاری مسابقات هستند 
است.  لازم  مجوز  داشتن  اختیار  در  آن 

فدراسیون شمشیربازی اقدامات ابتدایی 
را انجام داده و اگر با منع و محدودیتی 
مواجه نشویم در موعد مقرر دیدارها را 
تغییر  بر  همچنین  وی  می کنیم.  آغاز 
نسبت  شمشیربازی   99 لیگ  برگزاری 
به ادوار گذشته تاکید کرد و یادآور شد: 
تیم های  تعداد  کرونا  بحران  خاطر  به 
 5 به  را  اسلحه  هر  در  کننده  شرکت 
برای  اینکه  ضمن  دادیم.  کاهش  تیم 
جلوگیری از تردد نفرات، هر هفته را به 
برگزاری دیدارهای یک اسلحه اختصاص 
شرکت  تیم های  اسلحه  هر  در  داده ایم. 
خود  رفت  دیدارهای  هفته  یک  کننده 
را برگزار می کنند و یک هفته را هم به 
می دهند. اختصاص  برگشت  دیدارهای 

شمشیربازی  فدراسیون  رئیس 
باشگاهی  دیدارهای  اینکه  بر  تاکید  با 
برگزار  تهران  در  متمرکز  صورت  به 
شد  یادآور  را  موضوع  یک  شد  خواهند 
دو  طی  اسلحه  هر  دیدارهای  گفت:  و 
هفته برگزار می شوند اما ابتدا دیدارهای 
دور رفت در هر یک از اسلحه ها برگزار 

را  برگشت  دیدارهای  سپس  و  می شود 
آغاز می کنیم. در مجموع، لیگ باشگاهی 
6 هفته ادامه خواهد داشت. این برنامه 
برای هر دو بخش مردان و بانوان یکسان 
است. باقرزاده در ادامه در مورد شرایط 
کرونا  به  که  سابر  اسلحه  پوشان  ملی 
و  داد  توضیح  نیز  بودند  شده  مبتلا 
تصریح کرد: خوشبختانه با اعمال شرایط 
آنها  از  که  بعدی  تست  نتیجه  قرنطینه 
بعد  افزود:  وی  بود.  منفی  شد،  گرفته 
از آلوده شدن شمشیربازان به  از اطلاع 
کرونا، فدراسیون نه تنها اجازه بازگشت 
بلکه  نداد  را  شهرهای شان  به  آنها 
اقدامات لازم را هم برای قرنطینه انجام 
پاکدامن که  مانند علی  داد. ورزشکاری 
شخصی  منزل  در  است  تهران  ساکن 
خود قرنطینه شد اما فدراسیون در مورد 
شهرها  دیگر  ساکن  که  شمشیربازانی 
امکانات  و  قرنطینه  مسئولیت  هستند 
انصافاً  شد.  دار  عهده  را  آن  شرایط  و 
به  گذاشتیم  تمام  سنگ  زمینه  این  در 
فدراسیون  همکاری  با  که  خصوص 

پزشکی  اقدامات  تمام  ورزشی  پزشکی 
فدراسیون  رئیس  دادیم.  انجام  را  لازم 
بهبودی  با  کرد:  تصریح  شمشیربازی 
ملی پوشان اسلحه سابر تصمیم داریم از 
سه شنبه آینده اردوی آنها را آغاز کنیم؛ 
البته اگر به خاطر محدودیت های اعمال 
بینی  پیش  غیرقابل  شرایط  یا  شده 

نشویم. برنامه ها  تغییر  به  مجبور 
باقرزاده با بیان اینکه برای تیم های 
اردو  بینی  اپه هم پیش  و  فلوره  اسلحه 
در  داریم  تصمیم  گفت:  است،  شده 
اردوی  آذرماه   30 تا   23 زمانی  فاصله 
آماده سازی این دو تیم را برگزار کنیم. 
یک نماینده از هر یک از این دو تیم در 
هر دو بخش مردان و بانوان همراه با تک 
بانوان اسلحه سابر فرودین  نماینده تیم 
که  آسیا  »زون«  مسابقات  در  باید  ماه 
شرکت  المپیک  انتخابی  مرحله  آخرین 
کنند. لازم است که اردوها برگزار شود تا 
اعزام نتیجه بخشی داشته باشیم. ما هم 
برنامه ریزی های لازم را انجام دادیم اگر 

کرونا مانع اجرای آنها نشود.

شیوه مسابقات در شرایط کرونا
لیگشمشیربازیبا۵تیمبرگزارمیشود

در روز استراحت ارومیه و سیرجان رخ داد

پایان هفته سیزدهم لیگ والیبال با صدرنشینی سپاهان

اسب گالوانایز در کورس شارجه از اسب شیخ 
میلیاردی   1.4 جایزه  تا  گرفت  پیشی  هم  حمدان 
با  »گالوانایز«  اسب  درخشش  بیاورد.  ارمغان  به  را 
شارجه  میدان  ویژه  کورس  در  ایرانی  مالک  یک 
به  را  ایرانی ها  از  تنها توجه و خوشحالی خیلی  نه 
در  حمدان  شیخ  اسب  ناکامی  بلکه  داشت،  همراه 
بود،  شده  نامگذاری  خودش  نام  به  که  مسابقه ای 
سورپرایز  امارات  در  را  سوارکاری  به  علاقه مندان 
حاکم  محمد،  شیخ  حمدان)برادر  شیخ  کرد.جام 
حمید  اسب  که  شد  برگزار  شرایطی  در  دوبی( 
نهایتا  نظر کارشناسان،  از  ابتدای کورس  رادان در 
اسب های شیخ حمدان  از  یکی  از  بعد  می توانست 
در رده دوم قرار بگیرد. قهرمانی  »گالوانایز« جایزه 
از  بخشی  تا  برداشته  در  را  درهمی  هزار   200

هزینه های سنگین اسب داری را برای حمید رادان 
جبران کند. با قیمت حدود 7 هزار تومانی درهم، 
می توان این جایزه را 1.4 میلیارد تومان تخمین 
قهرمانیگالوانایز عنوان کرد:  رادان درباره  زد.حمید 
مسابقه دیروز یکی از مهمترین کورس های میدان 
شارجه بود که شیخ حمدان، برادر شیخ محمد هم 
در آن دو اسب داشت. همه قبل از شروع کورس، 
روی اسبی که دوم شد و متعلق شیخ حمدان بود، 
برای قهرمانی نظر داشتند. البته اسب من هم یکی 
از اسب های خیلی خوب دوبی است که 6 قهرمانی 
سال  گالوانایز  حال  این  با  دارد.  دومی  مقام   5 و 
قبل زیاد خوب کار نکرد، اما دیروز با یک سوارکار 
به  و  توانست خیلی خوب هماهنگ شود  ایرلندی 

برسد. قهرمانی 

وی افزود: پاتریک از ایرلند سوار دیروز گالوانایز 
بود. به خاطر اینکه او مبتدی بود، به من 2.5 کیلو 
تخفیف دادند. با این حال این سوارکار خیلی خوب 
با اسب هماهنگ شد و در پیچ آخر توانست مقام 
از  هایی  اسب  کورس  این  در  کند.  کسب  را  اول 
بحرین، امارات و عربستان شرکت کرده بودند. یکی 
از مطرح ترین مالکان اسب در ایران درباره بازتاب 
این قهرمانی گفت: گزارشگر مسابقه هم می  های 
این کورس  امارات  گفت که همه علاقه مندان در 
اسبداران  کل  دانم  می  که  آنطور  کردند.  تماشا  را 
ایرانی این مسابقه را زنده تماشا کردند و قهرمانی 
گالوانایز شور و حال عجیبی را بین آن ها به وجود 
تبریک  پیام  من  برای  ایران  همه  از  دیشب  آورد. 
درهمی  هزار   200 جایزه  درباره  رادان  فرستادند. 

برای قهرمانی گالوانایز افزود: به خاطر کرونا و نبود 
امارات،  تنها در  نه  تماشاگران جوایز همه کورسها 
شده  نصف  هم  فرانسه  و  انگلیس  ایرلند،  در  بلکه 
هزار   400 باید  مسابقه  این  جایزه  واقع  در  است؛ 
درهم می بود. به هر حال این جایزه هم می تواند 
کمک خوبی برای تامین هزینه های اسبداران باشد.

هم  قبل  هفته  چند  گفت:  پایان  در  وی   
ریوانجی در دوبی قهرمان شد و یک رکورد خیلی 
خوب ثبت کرد. او در مسافت 1400 متر فقط چند 
صدم ثانیه با رکورد خود امارات فاصله داشت. من 
اسبداران  اخیر کل  از موفقیت های  خوشحالم که 
هم  دیگر  وقت  چند  هستند.  خوشحال  ایران  در 
آن  آماده  باید  که  شود  می  آغاز  دوبی  کارناوال 

شویم. مسابقات 

وقتی شیخ حمدان در مسابقه خودش هم سورپرایز شد!

جایزه 1/4 میلیاردی گالوانایز از کورس شارجه

مرحله دوم از رقابتهای اسنوکر قهرمانی انگلیس پیگیری شد که 
میزبان  کشور  اسنوکرباز  مصاف  به  وفایی  حسین  دیدار،  مهم ترین  در 
رفت و موفق شد به پیروزی ارزشمندی دست پیدا کند. مرحله دوم از 
رقابت های مهم اسنوکر قهرمانی انگلیس با 16 دیدار کار خود را آغاز 
مصاف  به  ایران  اسنوکر  پوش  ملی  رقابت ها  حساس ترین  در  که  کرد 
اسنوکر باز کشور میزبان رفت.حسین وفایی در مرحله دوم این رقابتها 
مقابل مایکل هولت انگلیسی که در رده 28 بهترین اسنوکربازان جهان 
این  پیروز شد.   بر چهار  نتیجه شش  با  و  پیدا کرد  دارد، حضور  قرار 
پیروزی درحالی به دست آمد که ملی پوش ایران در رده 36 بهترین 
ها  رقابت  این  دوم  فریم  در  وفایی  است.  ایستاده  بازان جهان  اسنوکر 
موفق شد بریک 101 را به نام خود ثبت کند. با این نتایچ ملی پوش 
ایران به مرحله سوم این رقابت ها صعود کرد و باید در مرحله بعد با 
سوم  مرحله  در  بپردازد.  رقابت  به  هایفیلد  لیام  و  سلبی  مارک  برنده 
این رقابت ها 32 اسنوکر باز به مصاف یکدیگر خواهند رفت. چهل و 
نوامبر   23 از  انگلستان  اسنوکر  قهرمانی  مسابقات  از  مرحله  چهارمین 
)3آذر( آغاز شده و تا 6 دسامبر )16 آذر( در مارشال آره نا در میلتون 

کینز پیگیری خواهد شد. مسابقات قهرمانی انگلستان برای اولین بار در 
از  بعد  بندی،  رتبه  بزرگ  تورنمنت  و دومین  برگزار شده  سال 1977 
مسابقات جهانی به شمار می آید. این رقابت های مهم هر روز به صورت 
این  در  می شود.  پخش  اسپورت  یورو  و  انگلستان  شبکه های  از  زنده 
قهرمان شش  سالیوان،  اُ  رونی  از جمله  برتر  بازیکنان  تمامی  رقابت ها 
دوره جهان حضور دارد. رونی اُ سالیوان در سال گذشته در این مسابقات 
در یک شانزدهم نهایی مقابل دینگ جونهوی چینی با نتیجه شش بر 
چهار شکست خورد و از این رقابت ها کنار رفت. انتظار می رود او مدعی 
اصلی برای قهرمانی این رقابت ها باشد چرا که او هفت قهرمانی در این 
است.  قهرمانی خود  منتظر جشن هشتمین  امسال  و  داشته  مسابقات 
بدون حضور  و  بسته  درهای  پشت  کرونا  دلیل شیوع  به  رقابت ها  این 
تماشاچیان برگزار خواهد شد.  قهرمان این رقابتها 200 هزار پوند به 
خانه می برد. هم چنین نفرات دوم و سوم این رقابت ها به ترتیب 80 و 
40 هزار پوند برنده خواهند شد. دینگ جونهوی سال گذشته در این 
رقابت ها قهرمان شد و اکنون به عنوان مدافع عنوان قهرمانی شناخته 

می شود.

پیروزی درخشان ملی پوش اسنوکر ایران مبینی: سرد است اما چاره ای ندارم
از آنجایی که پیست پرش طول شهرستان  ریحانه مبینی می گوید 
آران و بیدگل خاکی و روباز است در فصل زمستان سرمای هوا و بارندگی 
هوای  و  آب  با  زمستان  و  پاییز  فصل  رسیدن  فرا  می کند.  اذیت  را  او 
از رشته ها دچار  برخی  را در  باران گاه ورزشکاران  و  برف  بارش  و  سرد 
از  کدام  هر  نیاز  و  ماده ها  تنوع  دلیل  به  دوومیدانی  در  می کند،  چالش 
آنها به امکاناتی خاص گاه برخی از ورزشکاران در پیگیری تمرینات خود 
با مشکل مواجه می شوند. در این راستا ریحانه مبینی که رکوردار پرش 
نظر  از  می کند  تمرین  بیدگل  و  آران  شهر  در  و  است  ایران  زنان  طول 
امکانات محدودیت هایی دارد. پیست خاکی پرش و بدون سقف باعث شده 
تا این ورزشکار در هوای سرد و حتی بارانی مجبور به ادامه برنامه تمرینی 
خود باشد. مبینی در مورد شرایط تمرینی خود گفت: هفته ای 7-8 جلسه 
تمرین می کنم اما در زمینه بدنسازی و یست تا حدودی کمبود امکانات 
دارم چون به دلیل شیوع بیماری کرونا سالن های بدنسازی بسته شده اند. 
با این حال تلاش می کنم که به کارم لطمه ای وارد نشود و روند تمرینی 
خود را ادامه بدهم. او در مورد پیست دوومیدانی شهرستان آران و بیدگل 
و  بارندگی  دلیل هنگام  به همین  است  و سرباز  ما خاکی  پیست  گفت: 

سردی هوا تا حدودی اذیت می شوم، اما انتخاب دیگری ندارم.
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وضعیت مدافع با تجربه آلومینیوم اراک در آستانه سفر به شهر اهواز در هاله ای از ابهام قرار دارد. کاروان تیم آلومینیوم اراک بعدازظهر دیروز از تهران 
راهی اهواز می شود تا اردوی خودش را برای بازی هفته چهارم مقابل فولادخوزستان در این شهر برپا کند. محمدایرانپوریان مدافع با تجربه آلومینیوم 
اراک که در جریان بازی هفته گذشته مقابل مس رفسنجان مصدوم و در دقیقه 27 تعویض شد، به احتمال زیاد قادر به همراهی تیم در بازی مقابل فولاد 
نیست و حضور او در سفر به اهواز در هاله ای از ابهام قرار دارد. کادرپزشکی آلومینیوم پس از بررسی عکس MRI، در مورد مقدار مصدومیت و وضعیت 
ایرانپوریان نظر خواهد داد. دیدار دو تیم فولاد و آلومینیوم طبق برنامه سازمان لیگ امروز از ساعت 16و35 دقیقه در ورزشگاه شهدای فولاد آغاز می شود.

ابهام در حضور 
مدافع آلومینیوم 
مقابل فولاد

تیم  گفت:  اراک  آلومینیوم  تیم  مربی 
سرسخت  که  می کند  عادت  رفته  رفته  ما 
جنگجویی  و  مبارزه طلبی  بازیکنان  و  باشد 
گرفته اند.  یاد  خودشان  سرمربی  از  را 
فعلی  شرایط  خصوص  در  عبداللهی  حمید 
به  رو  اظهار داشت: شرایط  اراک  آلومینیوم 
رشدی داریم اما هر مربی برای پیاده کردن 
ایده هایش نیاز به زمان دارد. ما نیاز به زمان 
داریم تا کارهای فنی تیم را پیش ببریم. در 
روزهای گذشته به خاطر فاصله کم مسابقات 
فرصت خوبی برای ریکاوری نداشتیم و باید 
کار زیاد کنیم تا اوضاع تیم بهتر و بهتر شود. 
عبداللهی تصریح کرد: بازیکنان جدید ما دو 
اضافه  تیم  به  سپاهان  با  بازی  از  قبل  روز 

کم  فاصله  با  بازی ها  هم  آن  از  بعد  شدند، 
را  کار  شرایط  مسائل  این  که  شدند  برگزار 
سخت کرد اما رسول خطیبی در تلاش است 
که روند تیم را بهتر کند. مربی تیم آلومینیوم 
بازی هفته گذشته مقابل مس  در خصوص 
رفسنجان عنوان کرد: بازی خوبی را مقابل 
خیلی  بازی  این  دادیم.  انجام  کرمان  مس 
فیزیکی بود  چون زمین گل شده بود. اولین 
امتیاز ما و تیم حریف در لیگ برتر بود اما 
هم آلومینیوم هم مس رفسنجان با گذشت 
متفاوتی  خیلی  شرایط  فنی  نظر  از  زمان 
جزو  آینده  در  تیم  دو  هر  و  می کنند  پیدا 
تیم های خوب این فصل خواهند شد. وی در 
مورد بازی این هفته مقابل فولاد خوزستان 

می رویم.  امتیاز  برای  بازی  هر  در  ما  گفت:  
ما  تیم  اما  داریم  فولاد  مقابل  سختی  بازی 
رفته رفته عادت می کند که سرسخت باشد. 
بچه های تیم مبارزه طلبی و جنگجویی را از 
سرمربی خودشان یاد گرفته اند و این فلسفه 
روی آن ها تأثیر گذاشته است. قطعا به اهواز 
می رویم که با امتیاز برگردیم. عبداللهی در 
تیم های  گذشته  هفته های  در  اینکه  مورد 
مختلف نسبت به رفتار نیمکت نشینان فولاد 
آلومینیوم  آیا  و  کردند  مطرح  را  انتقاداتی 
نگران برخی این مساله نیست اظهار داشت: 
بزرگی  باشگاه  فولاد  باشگاه  نداریم.  نگرانی 
است و در رأس آن سعید آذری که به نظرم 
یکی از بهترین مدیران فوتبال ما و همچنین 

متخصص فوتبال است، حضور دارد. نیمکت 
خودش  روی  را  بزرگی  آدم های  هم  فولاد 
باید هم شأن باشگاه فولاد و هم  دارد. آنها 
شأن فوتبال حرفه ای را در نظر بگیرند. همه 
و  بودند  فوتبال  بزرگ  بازیکنان  جزو  آن ها 
باید  هستند.  بزرگ  مربیان  جزو  هم  الان 
بزرگی  و  فولاد  شخصیت  و  شأن  حد  در 
خودشان رفتار کنند. مربی آلومینیوم ادامه 
ما مسأله ای پیش  با  بازی  امیدوارم در  داد: 
نیاید و همه بتوانند حرفه ای تیم شان را اداره 
در  ندارد.  وجود  هم  خاصی  مشکل  کنند. 
بازیهای دیگر اتفاقاتی افتاده اما فولاد آنقدر 
اتفاقات  بتوانند  که  دارد  جنتلمن  آدم های 

کنند. مدیریت  را  نیمکت 

برنامه هفته های پنجم تا هفتم لیگ برتر 
برنامه  شد.  اعلام   1399-1400 فصل 

است: زیر  شرح  به  مسابقات 
هفته پنجم؛ گرامیداشت روز دانشجو

یکشنبه 16 آذر 99
نفت مسجدسلیمان - فولاد مبارکه سپاهان 
شهید  ورزشگاه   -15 ساعت   - اصفهان  

محمدی بهنام 
ساعت   - پرسپولیس   - قائمشهر  نساجی 

قائمشهر وطنی  شهید  ورزشگاه   -15
 - - شهرخودرو مشهد  اصفهان  آهن  ذوب 

اصفهان فولادشهر  ورزشگاه   -  15 ساعت 
دوشنبه 17 آذر 99

تهران - ساعت  پیکان   - گل گهرسیرجان 
علی)ع( کرمان امام  ورزشگاه   -  15

 - تبریز  سازی  ماشین   - اراک  آلومینیوم 
ساعت 15 - ورزشگاه امام خمینی)ره( اراک

تراکتورتبریز- فولاد خوزستان - ساعت 15 
- ورزشگاه یادگار امام تبریز

سایپا تهران - مس رفسنجان - ساعت 15 
- ورزشگاه پاس قوامین تهران

ساعت   - آبادان  نفت  صنعت   - استقلال 
تهران آزادی  ورزشگاه   - دقیقه  16و15 

الله  آیت  گرامیداشت شهادت  هفته ششم؛ 
محراب شهید  سومین  دستغیب 

جمعه 21 آذر 99
فولاد مبارکه سپاهان - نساجی قائمشهر - 
ساعت 15 - ورزشگاه نقش جهان اصفهان

ساعت   - اراک  آلومینیوم   - تهران  پیکان 
قدس شهر  شهدای  ورزشگاه   -  15

شنبه 22 آذر 99
 - مسجدسلیمان   نفت   - رفسنجان  مس 
رفسنجان شهدای  ورزشگاه   -  15 ساعت 

فولاد خوزستان - سایپا تهران - ساعت 15 

- ورزشگاه  شهدای فولاد اهواز
 - گهرسیرجان  گل   - آبادان  نفت  صنعت 

آبادان تختی  ورزشگاه   -  15 ساعت 
پرسپولیس - ذوب آهن اصفهان - ساعت 

تهران آزادی  ورزشگاه   - دقیقه  16و15 
یکشنبه 23 آذر 99

تبریز  تراکتور   - تبریز  سازی  ماشین 
قاسم  شهید  ورزشگاه   -  15 ساعت   -

تبریز سلیمانی 
15و45  ساعت   - استقلال   - شهرخودرو 

مشهد رضا)ع(  امام  ورزشگاه   - دقیقه 
هفته هفتم؛ ولادت حضرت زینب)س( 

و روز پرستار
پنجشنبه 27 آذر 99

نساجی مازندران - مس رفسنجان - ساعت 
15 - ورزشگاه شهید وطنی قائمشهر

آبادان-  نفت  صنعت   - اراک  آلومینیوم 

ساعت 15- ورزشگاه امام خمینی)ره( اراک
جمعه 28 آذر 99

ذوب آهن اصفهان - استقلال - ساعت 15- 
ورزشگاه ورزشگاه فولادشهر اصفهان

 - مشهد   شهرخودرو   - گهرسیرجان  گل 
ساعت 15 - ورزشگاه امام علی)ع( کرمان

سایپا تهران - ماشین سازی تبریز - ساعت 
15- ورزشگاه پاس قوامین تهران

ساعت   - تهران  پیکان  تبریز-  تراکتور 
15و15 دقیقه - ورزشگاه یادگار امام تبریز

 - خوزستان  فولاد   - مسجدسلیمان  نفت 
شهید  ورزشگاه   - دقیقه  15و15  ساعت 

مسجدسلیمان محمدی  بهنام 
دیدار پرسپولیس - فولاد مبارکه سپاهان به 
دلیل حضور تیم پرسپولیس در فینال لیگ 
معوق  هفته  این  در   2020 آسیا  قهرمانان 

می شود.

سرمربی تیم پرسپولیس گفت: برای رسیدن 
اطمینان می دهم  هواداران  به همه  آن هدف  به 
توانمان  حد  آخرین  و  خون  قطره  آخرین  تا 
می جنگیم. یحیی گلمحمدی در نشست خبری 
قبل از بازی با شهرخودرو در هفته چهارم لیگ 
درمانی  و  پزشکی  کادر  به  داشت:  اظهار  برتر 
توجه  با  که  می گویم  خداقوت  و  نباشید  خسته 
عزیزان  این   کرونا  و  مشکلات  شدن  حادتر  به 
امیدوارم  می شود،  هم  سخت تر  خیلی  کارشان 
عزیز  مردم  از  و  باشیم  داشته  بهتری  روزهای 
می خواهم تا جایی که امکان دارد در بحث رعایت 
تا  کنند  همکاری  بهداشتی  موازین  و  پروتکل ها 
در  افزود:  باشیم. وی  را شاهد  کمترین ضایعات 
خودمان  فقط  کرونا  و  اقتصادی  بد  شرایط  این 
می توانیم بهم کمک کنیم، از مردم می خواهم به 
فکر دیگران، بغل دستی و خانواده خود باشند، اگر 
هر کسی بتواند رعایت کرده و از لحاظ اقتصادی 
به مردم کمک کند، خیلی از مشکلات ما برطرف 
می شود. ان شاءالله اتفاق های خوب بیفتد و هرچه 
پیدا کنیم. این ویروس خلاصی  از شر  سریع تر 

اظهار  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی 
محسن  دکتر  شهادت  باید  همچنین  داشت: 
تسلیت  را  هسته ای مان  دانشمند  فخری زاده، 
بگویم و از اینجا هر ترور و تروریسمی را محکوم 
بخواهد  نحوی  هر  به  و  دنیا  جای  هر  می کنیم. 
انجام شود این موضوع را محکوم می کنیم  ترور 
و امیدواریم این اتفاقات در هیج جا اتفاق نیفتد. 
آرزوی صبر و شکیبایی  برای خانواده آن شهید 

باشد. شاد  روحشان  ان شاءالله  دارم، 
را  چهارم  هفته  کرد:  خاطرنشان  گلمحمدی 
مقابل تیم شهر خودرو پیش رو داریم، تیمی که 
از لحاظ فوتبالی در لیگ برتر ایران خیلی خوب، 
ارائه  را  فوتبال خیلی خوبی  با سرعت و دوندگی 
می کند و فکر می کنم روز خیلی دشواری را پیش 
به  نسبت  تغییرات شهر خودرو  باشیم.  داشته  رو 
این  در  جوان گرایی  و  بوده  خوب  گذشته  سال 
به مهدی رحمتی و فرهاد  انجام شده است.  تیم 
تبریک  تیم خوبی  برای داشتن چنین  حمیداوی 
به  توجه  با  می کنم  فکر  صورت  هر  در  می گویم، 
شرایط خاصمان و اینکه 20 روز دیگر باید در لیگ 
بازی  از شرق  با تیم صعود کننده  قهرمانان آسیا 
هماهنگی  باید  که  است  به شکلی  شرایط  کنیم، 
لازم بین نفراتی که قرار است در آن مسابقه برای 
ما بازی کنند به وجود آوریم. وی افزود: می دانم 
هواداران ما روزهای خیلی  حساس و نفس گیری 
را پشت سر می گذارند، هم نتیجه گیری در لیگ 

ولی  است،  مهم  ما  برای  آسیا  فینال  هم  و  برتر 
بتوانیم  تا  کنیم  اولویت بندی  مسئله  این  در  باید 
پرسپولیس را با هماهنگی و آمادگی کامل راهی 
خیلی  موجود  شرایط  کنیم.  آسیا  نهایی  دیدار 
نتیجه گیری  بحث  در  باید  هم  و  است  حساس 
لیگ برتر خوب عمل کنیم و هم برای دیدار فینال 
آماده شویم. سرمربی سرخپوشان  قهرمانان  لیگ 
عنوان کرد: قطعا بازیکنانی که با ما نیستند و به 
هر نحوی مانند محرومیت ، نامهربانی یا هر موضوع 
دیگری از جمع پرسپولیسی ها جدا شدند برای ما 
ناراحت کننده بوده، شرایط خاصی داریم و باید به 
نبودن این نفرات عادت کنیم و ازبازیکنانی که قرار 
بیشتر  کنند  بازی  ما  برای  فینال  دیدار  در  است 
شرایط  در  و  شوند  هماهنگ تر  تا  کنیم  استفاده 
مسابقه قرار بگیرند. همچنین باید از لحاظ بدنی 
خود را برای آن مسابقه آماده کنند، این سیاست 
ما است و ان شاءالله بتوانیم نتیجه لازم را در لیگ 

قهرمانان و لیگ برتر کسب کنیم.
باشگاه  آیا  اینکه  باره  در  گلمحمدی 
را  دیدارهایش  تعویق  درخواست  پرسپولیس 
داشته، توضیح داد: چنین درخواستی نداشتیم و 

از سازمان لیگ هم به دلیل همکاری خوب تشکر 
می کنم. فقط خواستیم دیدار آخر ما با ذوب آهن 
یک هفته قبل از دیدار لیگ قهرمانان باشد. سه 
مسابقه ای که تا بازی نهایی لیگ قهرمانان پیش 
رو داریم، به ما کمک می کند تا به شرایط بازی 
برگردیم. البته باید خیلی هم مراقب باشیم تا در 
برایش  نگیرد و مشکلی  این شرایط کسی کرونا 
ایجاد نشود. بازی های لیگ برای قرار  گرفتن در 
فینال  آمادگی خوب در دیدار  و  شرایط مسابقه 
ثمر  به  دلیل  درباره  وی  می کند.  کمک  ما  به 
پرسپولیس  اخیر  بازی  سه  در  گل  یک  رسیدن 
گفت: در هر سه بازی موقیعت های نسبتا خوبی 
خلق کردیم. هر تیمی هم مقابل پرسپولیس قرار 
این  زیادی  نفرات  و  دفاعی  لایه های  با  می گیرد 
آوردن  دست  به  فرصت  می دهد.  انجام  را  کار 
لحاظ  از  اما  است،  سخت  واقعا  شرایط  این  در 
آماری وضعیت خوبی داریم، با این وجود در زدن 
ضربات آخر مقداری کم دقت بودیم و مقابل نفت 
گل  پرسپولیس  پنالتی  اگر  هم  مسجدسلیمان 
می شد شرایط خیلی فرق می کرد و تیم حریف 
مجبور بود بازتر شود.  در آن حالت می توانستیم 

برسیم. هم  بیشتری  گل های  به 
از  اظهارداشت:  پرسپولیس  سرمربی 
موقعیت های خود در مجموع خوب استفاده نکردیم 
و شرایط به شکلی است که مجبور هستیم به نفراتی 
که کمتر بازی کردند و باید در مسابقات باشگاه های 
آسیا بازی کنند بیشتر میدان بدهیم. این به معنی 
تفاوت کیفیت آنها نیست، بلکه از لحاظ هماهنگی 
از  قبل  دیدار  سه  در  می کنم  فکر  و  دارند  مشکل 

برسیم. خوبی  شرایط  به  می توانیم  فینال 
گلمحمدی ادامه داد: می دانم هواداران دلهره 
زیادی داشته و دوست دارند پرسپولیس در تمام 
مسابقات نتیجه بگیرد، اما ما هم مشکلاتی داریم 
از آن مطلع هستند. در هر صورت  که هواداران 
یک ماموریت داریم و یک هدف را دنبال می کنیم 
هواداران  همه  به  هدف  آن  به  رسیدن  برای  و 
اطمینان می دهم تا آخرین قطره خون و آخرین 
با  و  داریم  بزرگی  توانمان می جنگیم. هدف  حد 
جنگیدن کم نمی آوریم. مطمئن باشید تا آخرین 

لحظه تمام تلاش خود را انجام می دهیم.
تومانی خود  وی درباره جریمه 10 میلیون 
به دلیل اعتراض به داور در دیدار با صنعت نفت 

این  ) در  نفت گفت:  با صنعت  بازی  در  اخراج  و 
آیا  پرسید  از مدیر رسانه ای  لحظه گل محمدی 
واقعا جریمه  شده ام که علیرضا اشرف پاسخ داد: 
هم تذکر دادند و هم 10 میلیون  جریمه شدید( 
نصف این پول را از محمدرضا اکبریان می گیرم و 
نصف باقیمانده مبلغ را خودم می دهم )با خنده(

اینکه  آیا  باره  در  سرخپوشان  سرمربی 
علیپور  علی  و  ترابی  مهدی  مثل  نفراتی  جدایی 
نزدن های  گل  در  تاثیری  کثیر  آل  محرومیت  و 
این تیم داشته، عنوان کرد: خیلی از زمان جدایی 
ترابی و علیپور گذشته اما بخش زیادی از وظیفه 
فکر  داشتند.  عهده  بر  عزیز  دو  این  را  ما  گلزنی 
می کنم در هر صورت مشکلاتی به وجود می آید 
بیشتر  اختصاصی  تمرینات  با  می توانیم  فقط  و 
این مشکل گلزنی را حل  از  با مهاجمان بخشی 
بازیکن  هم  آل کثیر  عیسی  اینکه  ضمن  کنیم، 
تاثیرگذاری برای پرسپولیس بود و خیلی  بسیار 
حساب روی او باز کرده بودیم. خیلی حیف شد 
این اتفاق برای عیسی رخ داد و هنوز هم برای ما 
سخت است که چگونه این بازیکن را به راحتی 6 
ماه محروم کردند. واقعا جای سوال زیادی برای 

افتاده است. اتفاقات  اما این  ما دارد 
گلمحمدی افزود: پس از محرومیت آل کثیر 
اتفاقات دیگری رخ داد، شجاع خلیل زاده از تیم 
مسائلی  قطر  از  بازگشت  از  پس  و  شد  جدا  ما 
قبول  قابل  من  برای  هنوز  که  آمد  وجود  به 
فشار  و  حاشیه  هجمه،  همه  این  چگونه  نیست 
می کنم  فکر  هرچه  شد.  ایجاد  پرسپولیس  روی 
مشکل  همه  این  دلیل  و  نمی رسم  نتیجه ای  به 
این  بود.  غیرطبیعی  ما  برای  آوردن  وجود  به 
هم  راهی  و  نیست  نرمال  وجه  هیچ  به  مسائل 
نداریم.  آینده اش  و  تیم  روی  کردن  تمرکز  جز 
بدهیم.   را  هواداران  صبر  جواب  بتوانیم  انشاءالله 
وی خاطرنشان کرد: هواداران ما در این دو سه 
شرایط  هم  خودمان  و  شدند  اذیت  خیلی  ماه 
سختی را پشت سر گذاشتیم، اما این اتفاقات رخ 
داده و نمی توان  کاری هم انجام داد، اکنون باید 
به آینده توجه کنیم و برای آینده برنامه ریزی و 
تصمیم گیری کنیم. سرمربی پرسپولیس افزود: از 
هواداران می خواهم مثل گذشته که پشتیبان ما 
حمایت  شرایطی  هر  در  پرسپولیس  از  و  بودند 
کرده و کنار ما بودند همچنان حمایت های خود 
را ادامه بدهند. خوشبختانه این اتفاق هم هر روز 
و در فضای مجازی رخ می دهد، از هواداران تشکر 
می کنم و امیدوارم در نهایت مقابل آنها روسفید 
را بدهیم. بتوانیم جواب محبت هایشان  و  باشیم 

هفته چهارم لیگ برتر فوتبال دوشنبه با انجام 
مصاف  به  پرسپولیس  می شود؛  آغاز  مسابقه  سه 
صدرنشین  سیرجان  گل گهر  می رود،  شهرخودرو 
میهمان ماشین سازی است و فولاد هم به مصاف 
آلومنیوم خواهد رفت. مسابقات هفته چهارم لیگ 
برتر روز دوشنبه با انجام سه مسابقه آغاز می شود. 

بازیها می اندازیم: نگاهی به این 
پرسپولیس - شهرخودرو مشهد

پرسپولیس در رویای صدرنشینی
شرایط  به  هنوز  بیستم  لیگ  پرسپولیس 
ایده آل نرسیده و در سه مسابقه فقط یک برد 
داشته و یک گل هم زده که از روی نقطه پنالتی 
بوده است. گل نزدن پرسپولیس مهم ترین نقطه 
ضعف قهرمان چهار دوره لیگ برتر است. اتفاقی 
که شاید بعد از جدایی بازیکنانی نظیر علیپور، 
ترابی و محرومیت عیسی آل کثیر قابل پیش 
پنالتی  با  هفته گذشته  بود. سرخپوشان  بینی 
که سیامک نعمتی از دست داد شرایطی سختی 
را تجربه کردند. پرسپولیس اکنون با 5 امتیاز 
در رده ششم جدول لیگ برتر است و این هفته 
فرصت دارد تا با شکست دادن شهرخودرو برای 
اولین مرتبه به صدر جدول لیگ بیستم برسد 
این هفته  البته به شرطی که گل گهرسیرجان 
امتیازی نگیرد. شهرخودرو هم هفته گذشته تا 
دقیقه 93 پیروز میدان بود ولی با یک پنالتی 
برد را با مساوی مقابل صنعت نفت آبادان عوض 
رسمی  غیر  سرمربی  رحمتی  سیدمهدی  کرد. 
هفته  این  تا  شد  اخراج  بازی  آن  در  هم  تیم 
محروم باشد. البته رحمتی با کارت سرپرستی 
محمد  و  می نشیند  شهرخودرو  نیمکت  روی 
نوازی سرمربی تیم است. امین قاسمی نژاد هم 
به احتمال  بود  که هفته گذشته مصدوم شده 
فراوان مقابل پرسپولیس بازی خواهد کرد او دو 
گل برای شهرخودرو تاکنون در این فصل زده 
گلزنان  جدول  در  گلزنی  هیچ  پرسپولیس  اما 
جریان  در  زدن  گل  بدون  دقیقه   270 ندارد. 
لیگ  فینالیست  برای  منفی  رکوردی  بازی 
قهرمانان آسیاست. تقابل مربیان استقلالی مثل 
در  هم  یحیی گل محمدی  با  رحمتی  و  نوازی 
نوع خود جالب است. البته مهم تر از آن تقابل 
با  یحیی  است.  سابق خود  تیم  با  گل محمدی 
این  از  توانست  که  داشت  قرارداد  شهرخودرو 
آرژانتینی در  کالدرون  تیم جدا شود جانشین 

شود. پرسپولیس 
ماشین سازی تبریز- گل گهرسیرجان
تقابل جوان ترین و پرافتخارترین 

مربیان لیگ
ماشین سازی هفته گذشته مقابل استقلال 
آبی پوشان  کروات  بازیکن  مسی وار  گل  یک  با 
تقدیم  تهران  را در  امتیاز  شکست خورد و سه 
هفته  این  تبریزی  سبزپوشان  کرد.  حریف 
مقابل صدرنشین لیگ برتر انگیزه زیادی دارند. 
قواره یک  قلعه نویی در  امیر  با  گل گهرسیرجان 
با  بازی  امتیاز در  و فقط دو  مدعی ظاهر شده 
فولاد خوزستان از دست داده است. این بازی از 
یک نظر منحصر به فرد است. تقابل جوان ترین 

مربی تاریخ لیگ برتر وحید بیاتلو با امیرقلعه نویی 
یکی از با سابقه ترین و پرافتخارترین مربیان لیگ 
روزها  این  گل گهر  مهاجم  منشا  گادوین  برتر. 
گل گهر  تیم  برای  گل سازی  ماشین  به  تبدیل 
گل زنان  صدر  در  زده  گل   4 با  اکنون  و  شده 
لیگ برتر است. ماشین سازی اگر بتواند در تبریز 
شگفتی  یک  بدهد  شکست  را  گل گهرسیرجان 
رقم زده و زمینه صدرنشینی موقت پرسپولیس 
یا فولاد را  در هفته چهارم هم فراهم می کند 
اما بعید است که قلعه نویی بازی را به جوان ترین 

مربی لیگ واگذار کند.
فولاد خوزستان - آلومینیوم اراک
 برد راحت قرمزپوشان اهوازی

نیم  بازی  راحت ترین  گفت  بتوان  شاید 
آلومینیوم  است.  راه رسیده  از  فولاد  اول  فصل 
کرده  صعود  برتر  لیگ  به  فصل  این  که  اراک 
هنوز گلی در این فصل نزده و فقط یک امتیاز 
بدبین ترین  است.  گرفته  رفسنجان  مس  از 
تیم  که  کند  تصور  نمی تواند  هم  فولاد  هوادار 
بدهد.  دست  از  امتیاز  بازی  این  در  محبوبش 
است  تیم هایی  معدود  از  یکی  فولاد خوزستان 
و  نبوده  ضررش  به  داوری ها  فصل  این  در  که 
حتی برخی اشتباه های داوران به سود شاگردان 
نکونام تمام شده است. رسول خطیبی سرمربی 
بازی سختی  که   می داند  هم  اراک  آلومینیوم 
در پیش دارد. فولاد خوزستان هم در این هفته 
فرصت دارد تا به صدر جدول برسد به شرطی 
هفته  داوران  اسامی  شود.  بازنده  گل گهر  که 

است: زیر  قرار  به  برتر  لیگ  چهارم 
امروز دوشنبه 10 آذرماه 1399

* فولاد خوزستان - آلومینیوم اراک
نجفی،  قهرمان  کمکها:  حیدری،  میثم  وسط:  داور 
صادق رستمی و علی ابراهیمی، ناظر: حسین نجاتی

* ماشین سازی تبریز - گل گهرسیرجان
پورحیدری،  عباس  کمکها:  غلامی،  وسط:کمیل  داور 
علی رعیت و امیرسامان سلطانی، ناظر: محسن قهرمانی

پرسپولیس  - شهرخودروی مشهد
ها:علی  کمک  کرمانشاهی،  وسط:رضا  داور 
میرزابیگی، محمدرضا مدیرروستا و محمد حسین 

فلاح محمدرضا  ناظر:  ترابیان، 
فردا سه شنبه 11 آذرماه 1399

* سپاهان - سایپا تهران
داور وسط: حسین زیاری، کمکها: علی رضا مرادی، 
امید افخمی و ابوالفضل گرجی، ناظر: محسن ترکی

* مس رفسنجان - تراکتور
هاشمی  محمد  کمکها:  تارخ،  محمدرضا  وسط:  داور 
نسب، نجف پناهی و احمد مرشدی، ناظر: رسول فروغی

* صنعت نفت آبادان - ذوب آهن اصفهان
داور وسط: سید وحید کاظمی، کمکها: محمدعلی پورمتقی، 

اسماعیل احمدیو حسین زمانی، ناظر: ایرج نظری
* پیکان تهران - استقلال

داور وسط: مهدی سیدعلی، کمکها: سعید قاسمی، 
ناظر:  مقدم،  رحیمی  سعید  و  گلشنی  حسین 

اصفهانیان فریدون 
* نساجی مازندران- نفت مسجدسلیمان

داور وسط: روح الله شریفی، کمکها: میلاد قاسمی، 
ناظر:  محمدی،  علی  کیوان  و  افشون  حمیدرضا 

طاهریان ابوطالب 

معاون حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش گفت: وزیر به 
خاطر فهم بین المللی و حفظ منافع ملی پذیرفت که نقش 
اساسنامه  تایید  فرایند  نژاد  علی  مهدی  شود.  کمتر  وزارت 
فدراسیون فوتبال در مجمع عمومی این فدراسیون را طولانی 
توصیف کرد که از خردادماه سال پیش آغاز شده بود و باید 
با قواعد بین المللی تنظیم و مطابقت پیدا می کرد. معاون 
توسعه ورزش قهرمانی و  حرفه ای در این باره توضیح داد که 
آذرماه سال پیش آقای مهدی تاج استعفا داد و هیات رییسه 
تصمیم گرفت اواسط اسفندماه انتخابات را برگزار کند به این 
ترتیب همه شرایط برای برگزاری انتخابات فراهم شده بود. 
وی ادامه داد: در فاصله دو  هفته به انتخابات ، فیفا برگزاری 
انتخابات را منوط به اصلاح اساسنامه کرد، این در حالی بود 
بود.  شده  شروع  گذشته  سال  خردادماه  از  فرایند  این  که 
گروهی از فیفا و کنفدراسیون فوتبال آسیا نقطه نظراتشان را 
بیان کرده بودند که پس از مدتی مسکوت گذاشته شد. علی 
نژاد با اشاره به اهمیت فدراسیون فوتبال برای ورزش کشور 
بیان کرد: در همین راستا در قالب همکاری نزدیک با این 
متقاعد  انتخابات  برگزاری  برای  فیفا  تلاش شد  فدراسیون، 
شود تا فدراسیون جدید، اصلاح اساسنامه را در دستور کار 
قرار دهد اما فیفا نپذیرفت و انتخابات ملغی شد. وی در ادامه 
توضیح داد: از همان ابتدای اصلاح اساسنامه، چند موضوع 
مدنظر فیفا بود که مورد تاکید فدراسیون  و وزارت هم قرار 
داشت بنابراین تلاش شد موارد اصلاح شود. معاون توسعه 
ورزش قهرمانی و حرفه ای یادآور شد: در این راستا تصمیم 
انظباطی،  های  کمیته  که  شود  ایجاد  شرایطی  شد  گرفته 
حسابرسی و... توسط مجمع تایید نهایی شوند. وی تصریح 
کاندیداهای  برای  مناسب  شرایط  ایجاد  دیگر،  مورد  کرد: 
این  به  بود  رییسه  هیات  و   ریاست  های  برای پست  بیشتر 
ترتیب اعلام حمایت برای ریاست از 10 تاییدیه به 5 تاییدیه 
تقلیل داده شد یا از 5 تاییدیه برای کاندیدای اعضای هیات 
ایجاد  فرایندی  بنابراین  رسید،  حمایت  اعلام  دو  به  رییسه 
تایید  کاندیدا شدن  برای  بیشتری  تعداد  که صلاحیت  شد 
شود. علی نژاد ادامه داد: در عین حال حضور در تیم های 
ملی فوتبال به عنوان بازیکن و مربی هم معادل قرار دادیم 
تا زمینه حضور بیشتر اهالی فوتبال در انتخابات فراهم شود. 
وی به نکات مد نظر فیفا و ورزش ایران در خصوص تاکید 
فدراسیون جهانی فوتبال، مبنی بر صاحب رای نبودن وزیر 

ورزش و معاون وزیر ورزش اشاره کرد و گفت: عموما دولت 
این  تاریخی  سابقه  به  وقتی  پذیرند،  نمی  را  مورد  این  ها 
موضوع نگاه می کنیم، مسئولان اسبق سازمان تربیت بدنی 
و وزارت ورزش همیشه علاقمند بودند که نقش خود را در 
ورزش  توسعه  معاون  کنند.  حفظ  فوتبال  فدراسیون  اداره 
قهرمانی و حرفه ای افزود: این بار نظر سلطانی فر این بود 
که پافشاری به حضور وزیر و معاون به عنوان صاحب رای، 
می تواند منجر به عدم تایید اساسنامه و ایجاد کمیته انتقالی 
و حتی تعلیق فدراسیون شود. وی تاکید کرد: با توجه به فهم 
بین المللی وزیر ورزش و جوانان، وی نظر فیفا را به خاطر 
اداره  در  ورزش  وزارت  نقش  که  پدیرفت  ملی  منافع  حفظ 
فوتبال به عنوان عضو صاحب رای، کمتر شود. وی در ادامه با 
بیان اینکه این تصمیم سلطانی فر باید در تاریخ فوتبال ثبت 
شود اظهار داشت: او برخلاف بسیاری از مسئولان ورزش در 
گذشته، نقش خود را به خاطر منافع مردم و فوتبال کمرنگ 

کرد و از منافع خود گذشت.
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای یکی دیگر 
فوتبال  فدراسیون  اساسنامه  فیفا در خصوص  مناقشات  از 
را تاکید بر غیر دولتی بودن این موسسه دانست و توضیح 
داد: براساس مصوبه مجلس شورای اسلامی، فدراسیون ها 
نهاد عمومی غیر دولتی هستند، بدیهی است مقررات بین 
قوانین  با  مغایرتی  که  است  پذیرش  قابل  جایی  تا  المللی 
داخلی نداشته باشد، از طرفی سلطانی فر جایی که لازم بود 
از خودگذشتگی کرد. او این نکته را متذکر شد که سلطانی 
بر خلاف  کاری  داشتند که  تاکید  فوتبال  فدراسیون  و  فر 
مذاکرات  ترتیب  این  به  داد.  نخواهند  انجام  کشور  قوانین 
سخت و فشرده اما مفید با کنفدراسیون فوتبال آسیا و فیفا 
رسید.  مشترک  فهم  به  جلسات  این  بالاخره  تا  انجام شد 
وی گفت: به این ترتیب با تعریفی که انجام شد، فدراسیون 
فوتبال، موسسه ای با شخصیت حقوقی مستقل است که بر 
اساس قوانین جمهوری اسلامی فعالیت می کند و در واقع 
نژاد همچنین توضیح  نهاد عمومی غیر دولتی است. علی 
داد: فیفا نیز فرصت داد که یکسال بعد از انتخابات، لایحه 
ای در دولت مطرح و سپس به مجلس به تقدیم شود که 
و  دولتی  غیر  موسسه  یک  به  قانون  در  فوتبال  فدراسیون 
غیر انتفاعی تبدیل شود. علی نژاد تاکید کرد: هدف وزارت 
ورزش و جوانان، دولت و در نهایت با همکاری نمایندگان 

درست  تصمیم  فوتبال  منافع  برای  که  است  این  مجلس 
فدراسیون  بود  قانون  بحث  که  آنجا  واقع  در  شود  اتخاذ 
این  تا  کردند  ایستادگی  مشترکا  ورزش  وزارت  و  فوتبال 
اساسنامه سندی برای توسعه فوتبال ایران باشد. علی نژاد 
در ادامه یکی از شاخصه های اساسنامه جدید فدراسیون 
کرد  اعلام  مجمع  اعضای  نفرات  تعداد  افزایش  را  فوتبال 
آنهایی  و  رسید  نفر   ٨9 به   75 از  مجمع  اعضای  گفت:  و 
داور  و  مربی  بازیکن،  عنوان  به  مستقیم  شدند  اضافه  که 
در فوتبال حضور دارند و فرصت جدیدی در اختیار اهالی 
توضیح  جوانان  و  ورزش  وزیر  معاون  گرفت.  قرار  فوتبال 
ها  فوتبالی  مشارکت  زمینه  اساسنامه  کنندگان  تهیه  داد: 
وزیر  که  بود  رفتاری  ترین  مترقی  این  کردند.  فراهم  را 

انجام دهد. توانست  وزارتخانه و فدراسیون می 
وی ادامه داد: در مجمع فدراسیون فوتبال شاهد یک 
روز تاریخی بود، اساسنامه به تایید مجمع رسید و مطمئن 
برای  تواند  می  سال  های  سال  اساسنامه  این  که  هستم 
فوتبال منشأ خیر و برکت باشد. علی نژاد تصریح کرد: حالا 
را  نامزدهای  چه  کنند  دقت  که  است  فوتبال  اهالی  نوبت 
برای انتخابات برمی گزینند و به چه کسانی رای میدهند و 
آنها باید آینده فوتبال را بسازند و بعد هم باید در مقابل آن 
ارا پاسخگو باشند. علی نژاد مراحل و فرایند اصلاح اساسنامه 
از همه کسانی که  با تشکر  را حاصل کار تیمی دانست و 
در آن نقش داشتند گفت: این تیم مذاکره کننده، کارش را 
برای اصلاح اساسنامه خیلی حرفه ای انجام داد و قطعا این 
اقدام در تاریخ ورزش و فوتبال کشور باقی خواهد ماند. وی 
ورزش  وزارت  و  فوتبال  فدراسیون  تشکیلات  کرد:  تصریح 
در کنار هم با همکاری و کمک فیفا و کنفدراسیون فوتبال 

آسیا دستاورد تاریخی را به ارمغان آوردند.
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای گفت: قریب 
به 9 ماه انتقادهای بسیاری به فدراسیون فوتبال شد سپس 
وزارت ورزش مورد نقد قرار گرفت که در واقع فدراسیون 
و  ورزش  وزیر  معاون  شدند.  واقع  مظلوم  ورزش  وزارت  و 
جوانان گفت: با وجود اینکه فدراسیون فوتبال با سرپرست 
تایید مجمع علی  و  اساسنامه  با اصلاح  مدیریت می شود 
عنوان  به  دوران  این  شد،  انجام  که  هایی  کارشکنی  رغم 
دورانی درخشان و تایید اساسنامه به سندی برای توسعه 

تبدیل شد. فوتبال 

نگاهی به هفته چهارم لیگ برتر

9 ماه فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش مظلوم واقع شدند!
علی نژاد: پافشاری به رای وزیر می توانست باعث تعلیق شود

جدول رده بندی لیگ برتر 

برنامه هفته های پنجم تا هفتم لیگ برتر اعلام شد

نصف پول جریمه ام را از اکبریان می گیرم

گلمحمدی: تا آخرین قطره خون برای هدفمان می جنگیم

طارمی بهترین لژیونر هفته آسیا شد
شد.  انتخاب  آسیا  هفته  لژیونر  بهترین  عنوان  به  پورتو  ایرانی  مهاجم 
نظرسنجی سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا امروز برای انتخاب بهترین لژیونر 
هفته آسیا به پایان رسید که مهدی طارمی مهاجم پورتو با کسب اکثریت 
آرا بهترین بازیکن هفته انتخاب شد. در لیست نامزدها نام دو بازیکن ایرانی 
حضور داشت. مهدی طارمی با درخشش به همراه پورتو و کریم انصاری فرد 
بودند.  لژیونر هفته آسیا   بهترین  نامزد کسب عنوان  یونان  آ.اک  به همراه 
طارمی در این نظرنسجی با کسب 37.45 درصد آرا صدرنشین شد. کریم 

انصاری فرد هم با کسب 7.5 درصد آرا در رده چهارم ایستاد.

عبداللهی: نیمکت نشینان فولاد باید در حد بزرگی خودشان رفتار کنند
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تک تک استقلالی ها نفرات خوبی هستند
امیرآبادی: کی قرار است برای استقلال مدیرعامل 

تعیین شود
بازیکن سابق استقلال می گوید که 
وزیرورزش باید هر چه زودتر مدیرعامل 
از  تیم  این  تا  کند  تعیین  را  استقلال 
با  استقلال  شود.   خارج  بلاتکلیفی 
دوم  رده  در  بازی   2 از  امتیاز   6 کسب 
جدول قرار دارد. هواداران این تیم امید 
پس  فکری  شاگردان  تا  دارند  زیادی 
لیگ  قهرمانی  مقام  به  بتوانند  سالها  از 
برتر برسند. پیشکسوت باشگاه استقلال 
ها  پیشکسوت  سایر  باید  گوید  می  نیز 
مصاحبه  تیم  این  موفقیت  راستای  در 
سالهای  بازیکن  امیرآبادی  کنند.مهدی 
نه چندان دور استقلال در مورد شرایط 
کلی استقلال تا پایان هفته سوم گفت: 
بجز  بوده  رو شکر همه چیز خوب  خدا 
پیش  حواشی  سری  یک  که  دوم  هفته 
تجربگی  کم  دلیل  به  هم  آن  که  آمد 
مدیران ناکاربلد بودند که این اتفاقات در 
و  فکری  آقای  ولی  داد.  رخ  ملی  رسانه 
حواشی  از  باید  استقلالیشان  تمام  کادر 
دوری کنند و به فکر تیم و نفرات باشند.

تک  تک  شکر  را  خدا  داد:  ادامه  وی 
هستند.  خوبی  بازیکنان  امسال  نفرات 
تمام کسانی که به استقلال آمده اند باید 
بدانند پیراهن چه تیمی را پوشیده اند و 
ان شالله بتوانند پس از 3 ، 4 سالی که 
امسال  نکشیده،  راحتی  نفس  استقلال 
 3 کردن  جمع  با  دغدغه  بدون  بتوانند 
امتیازهای اوایل فصل به هدفشان برسند 
نکنند.او  موکول  بعدی  های  بازی  به  و 
گفت: تک تک بازیها برای خودش بازی 
نیست  تیم ضعیفی  و هیچ  است  مهمی 
که در برابر استقلال بازی کند. چرا که 
همه تیم های لیگ برتر به دلیل پخش 
زنده مسابقاتشان در برابر استقلال، سعی 
می کنند خودی نشان دهند. الآن آقای 
تزریق کنند. تیم  به  آرامش  باید  فکری 

عملکرد  از  انتقاد  با  ادامه  در  امیرآبادی 
وزیر  دانم  نمی  من  گفت:  وزیرورزش 
برای  دارند  قصد  زمانی  چه  ورزش 
این  تا  کنند  تعیین  مدیرعامل  استقلال 
تیم آرامش داشته باشد؟ در کجای دنیا 
گوید  می  مدیره  هیئت  اعضای  به  وزیر 

مدیرعامل  خودتان  بین  از  خودتان 
انتخاب کنید؟ بازیکنان و کادرفنی باید 
نتیجه  با  و  انجام دهند  را  کار خودشان 
اعتمادها  تمام  جواب  توان  می  گرفتن 
نیز  پیکان  با  بازی  درمورد  دارد.وی  را 
گفت: بازی سختی است. تیم پیکان یک 
دو  یکی  بجز  که  است  داری  ریشه  تیم 
است.  داشته  حضور  برتر  لیگ  در  سال 
بازیکنان خوبی را در اختیار دارد. حتی 
خوبی  بازیکنان  تیم  این  پایه  بازیکنان 
می  رشد  که  بازیکنانی  تمام  هستند. 
کنند به تیم بزرگسالان انتقال داده می 
شوند.او ادامه داد: پیکان تیمی است که 
برابر  در  دارند  قصد  آن  بازیکنان  همه 
بخصوص  دهند  نشان  خودی  استقلال، 
به  استقلال  از  که  طاهرخانی  شاهین 
انگیزه زیادی دارد. هیچ  این تیم آمد و 
باشد.  استقلال  جلودار  نباید  تیمی 
دیاباته  و  قایدی  گلزنی  موتور  امیدوارم 
استقلال  پیشکسوت  شود.  روشن  نیز 
استقلال  از  توقعات  رفتن  بالا  مورد  در 
به دلیل خریدهای ابتدای فصلش گفت: 
باید  ها  پیشکسوت  همه  که  شالله  ان 
برای پیشرفت استقلال مصاحبه کنند و 
اگر هم انتقادی از آقای فکری می شود 
باید ایشان برای کمک به تیم انتقادپذیر 
باشند. چه آقای فکری و کمک هایشان 
باید به تیم کمک کنند. سرمربی جاهایی 
بگیرد و کمک مربی  تواند تصمیم  نمی 
ها باید در آن شرایط سخت سرمربی را 

کنند. همراهی 
امیرآبادی در مورد انتقادها از کمک 
با  بازی  در  بخصوص  فکری  های  مربی 
آقایان  خود  داد:  پاسخ  شود،  می  فولاد 
استقلال  سرمربی  مظلومی  و  مرفاوی 
کمک  تیم  به  جاهایی  در  باید  و  بودند 
کنند و این اتفاق نیز رخ می دهد. آقایان 
برهانی و عمران زاده تجربه کمی دارند 
ولی یواش یواش راه می افتند و به آقای 
کنند. چون که جوان  فکری کمک می 
از  نباید  انتقاد می شود؟  از آنها  هستند 
حضور برهانی و عمران زاده انتقاد شود و 

آنها نیز باید تجربه کسب کنند.

سرمربی تیم فوتبال ماشین سازی 
تبریز گفت: گل گهر یک تیم متمول، 
پرافتخارترین  و  خوب  بازیکنان  با 
بیاتلو  وحید  است.  برتر  لیگ  سرمربی 
در نشست خبری پیش از دیدار مقابل 
گل گهر سیرجان اظهارداشت: گل گهر 
و  خوب  بازیکنان  با  متمول،  تیم  یک 
پرافتخارترین سرمربی لیگ برتر است. 
شناخت کاملی از این تیم در سه-چهار 
روز اخیر پیدا کردیم. روی ننقاط ضعف 
و قوت آن ها کار کردیم. بازی به بازی 

می شویم. بهتر 
قبلی  بازی  در  داد:  ادامه  وی 
ذوب  با  بازی  در  نبود.  باخت  حقمان 
در  خوردیم.  گل  نود  دقیقه  هم  اهن 
مورد بازی اول هم با شرایطی که تیم 
ما داشت نمی توان صحبت کرد. یقین 
انجام  را  خوب  بازی  یک  فردا  دارم 
بازیکنان  تلاش  با  امیدوارم  می دهیم. 
و  بگیریم  را  امتیاز  سه  خدا  کمک  و 
تقدیم کنیم. همه دغدغه  به هواداران 
است.  دار  ریشه  و  مردمی  تیم  این  ما 
مردم  کردن  خوشحال  جز  به  فکری 
تیم  سازی  ماشین  می دانیم  نداریم. 
این  برای  داریم  هرچه  است.  بزرگی 
سرمربی  می گذاریم.  زمین  در  تیم 
ماشین  اینکه  مورد  در  سازی  ماشین 
یک  تنها  گذشته  بازی  سه  در  سازی 
آیا  و  کرده  دریافت  گل   5 و  زده  گل 
تیم در خط هافبک  این  ضعف گلزنی 
یا در خط حمله، گفت: سه گل  است 
افتاد،  که  اتفاقاتی  آن  با  را  اول  دیدار 
از  مشهد  در  نمی گیرم.  نظر  در  اصلا 
و  کنیم  استفاده  نتوانستیم  بازیکن   6
کردیم.  استفاده  امید  بازیکن  چند  از 
تمرکز لازم را نداشتیم. در بازی با ذوب 
آهن هم این تیم با توجه به اینکه 10 

و  نداشت  هم  موقعیت  یک  بود،  نفره 
بیاتلو  استقلال.  با  بازی  در  همینطور 
ما  دیدار،  دو  در  یعنی  کرد:  تصریح 
یک گل به ثمر رساندیم. تیم ما جوان 
است و کار دارد. 20 بازیکن ما عوض 
شده اند. گلزنی و خلق موقعیت نیاز به 
زمان  مساله  این  دارد.  زیاد  هماهنگی 
می کشد.  طول  و  می خواهد  زیادی 
امیدواریم بتوانیم این مشکل را برطرف 
پیمان  وضعیت  مورد  در  وی  کنیم. 
بابایی گفت: در حال و هوای جدا شدن 
یا رفتن به تراکتور یا تیم دیگری بود. 
دیر به ما اضافه شد و در تمرینات ما 
باکیفیتی  بازیکن  او  نداشت.  حضور 
است. فکر می کنم درست از او استفاده 
آهن  ذوب  با  بازی  در  هم  که  کردیم 
به  استقلال  با  بازی  در  هم  و  زد  گل 
ما کمک کرد. عقیده دارم بازیکن باید 
در تمرین باشد. پیمان تقریبا 20 روز 
بهترین  به  و  بوده  ما  اختیار  در  کامل 

کرد. خواهیم  استفاده  او  از  شکل 
گفت:  سازی  ماشین  سرمربی 
کردیم  درست  که  جوانی  تیم  امیدوارم 
طرف  از  دارد،  خوبی  آینده  مطمئنم  و 
شود.  حمایت  فوتبال  اهالی  و  هواداران 
بازیکن   16 بودم،  داده  که  قولی  طبق 
بومی را از زنجان، قزوین، اردبیل، ارومیه 
بومی  تیم  تقریبا  کردم.  جمع  تبریز  و 
خود منطقه است. امیدوارم زمان داشته 
باشیم که تیم را رشد و پرورش بدهیم 
که نتایج خوبی در لیگ بگیریم. ماشین 
سازی تیم ریشه داری است و باید نتیجه 
بگیریم. امیدوارم دو بحث نتیجه گیری 
و جوانگرایی را کنار هم انجام بدهیم و 
تحویل  را  خوبی  خیلی  تیم  بعد  سال 
آذربایجان  فوتبال  آینده  برای  و  بدهیم 

باشیم. کرده  کاری  هم 

را  رای خود  انضباطی سه  کمیته 
درباره سرمربیان تیم های لیگ برتری 
صادر کرد. دیدار تیم های پرسپولیس 
هفته  در  آبادان  نفت  صنعت  و  تهران 
ورزشگاه  در  فوتبال  برتر  لیگ  دوم 
سوی  از  که  شد  برگزار  تهران  آزادی 
تیم  سرمربی  محمدی،  گل  یحیی 
رفتار  بر  مبنی  تخلفاتی  پرسپولیس 
رسمی  مسئول  مقابل  مسئولانه  غیر 
 55 ماده  طبق  داد.وی  رخ  مسابقات 
به پرداخت 100 میلیون ریال جریمه 
قابل  رای  )این  شد.  محکوم  نقدی 

است(. تجدیدنظر 
سپاهان  های  تیم  دیدار  *همچنین 
روز  حالی  در  اراک  آلومینیوم  و  اصفهان 
29 آبانماه برگزار شد که از سوی رسول 
آلومینیوم  فوتبال  تیم  سرمربی  خطیبی، 

اراک تخلفاتی مبنی بر اعتراض به داوری 
رخ داد. وی طبق ماده 55 به توبیخ کتبی 

محکوم شد.)این رای قطعی است(.
چنانچه  انضباطی،  کمیته  اعلام  )با 
مبنی  شئونات  از  خارج  دیگری  گزارش 
آقای  از جمله  تیم ها  اعتراض مربیان  بر 
ارسال شود،  انضباطی  به کمیته  خطیبی 

خواهدشد(. اعمال  مقتضی  تنبهات 
فکری،  محمود  انضباطی  *کمیته 
دلیل  به  را  تهران  استقلال  تیم  سرمربی 
فولاد خوزستان  مقابل  تخلفش در دیدار 
فولاد  باشگاه  شکایت  به  توجه  با  و 
خوزستان، به پرداخت 100 میلیون ریال 
از  و یک جلسه محرومیت  نقدی  جریمه 
همراهی تیم خود محکوم کرد) این رای از 
حیث محرومیت قطعی و از حیث جریمه 

است(. نظر  تجدید  قابل  نقدی 

پیشکسوت استقلال معتقد است که با توجه به 
حواشی پیش آمده در بازی با فولاد، بحث تاکتیک 
بهتاش  نبود.  مهم  خیلی  سازی  ماشین  با  بازی  در 
شرایط  مورد  در  استقلال  باشگاه  پیشکسوت  فریبا 
بخواهیم  اگر  گفت:  بیستم  لیگ  در  تیم  این  کلی 
از روز اول صحبت کنیم، آمدن سرمربی دیر انجام 
شد. چرا که گفته می شد استراماچونی ممکن است 
که  دانید  می  شما  بودیم.  سرکار  همه  که  برگردد 
پیش فصل هر لیگی، بین 40 تا 45 روز زمان نیاز 
دارد. اما فکر کنم استقلال بیشتر از 20 روز فرصت 
نداشت.وی ادامه داد: طبیعتا به همین دلیل ممکن 
دچار  بدنسازی  کم  زمان  دلیل  به  استقلال  است 
رفسنجان خوب  با مس  اول  بازی  در  شود.  اشکال 
یک  فنی  جهت  به  فولاد  با  بازی  ولی  کردن  بازی 
دیدار سختی بود که حاشیه ها هم برای تیم درست 
شد که به نظر من قشنگ نبود.او گفت: البته فولاد 
تیمی بود که پیش فصل را زودتر شروع کرد و در 
ترکیبش تغییرات زیادی نداشت. تیمی که تغییرات 
نداشته باشد، در بحث اجرای تاکتیک کار آسان تری 

با  و  اند  داشته  حضور  گذشته  فصل  که  چرا  دارد 
تفکرات آنها آشنا هستند.او گفت: استقلال سرمربی 
تفکرات  سری  یک  آمدن  و  بود  داده  تغییر  را  اش 
جدید باعث می شد مقداری به جهت اجرای کارهای 
تاکتیکی در اوایل فصل دچار اشکال شوند و برای به 

روز شدن بچه ها زمان ببرد.
زمانی که شما  داد:  ادامه  استقلال  پیشکسوت 
یک بازی را واگذار می کنی و مشکلات غیر فوتبالی 
برای شما پیش می آید، جمع کردن تیم برای شما 
از  سازی  ماشین  با  بازی  من  نظر  به  است.  سخت 
لحاظ فنی و تاکتیکی مهم نبود و کسب 3 امتیاز از 
نان شب هم واجب بود چرا که اگر استقلال بازی را 

نمی برد، ممکن بود دچار مشکلاتی شود.
ماشین  برابر  در  بازی  استقلال  گفت:  فریبا 
سازی را برد و 5 موقعیت خطرناک نیز داشتند. به 
و  است  آمدن  وجود  به  حال  در  شرایطی  من  نظر 
کرد.  می  حمله  راست  سمت  از  همیشه  استقلالی 
ولی اکنون زوج سازی میان میلیچ و نادری در سمت 
چپ، خبر خوبی است. من پیشرفت تاکتیکی را در 

بازی سوم دیدم و امیدوارم همینگونه پیش بروند و 
به  یزدانی و اسماعیلی  از جمله  تیم  این  مصدومان 
بازی برسند. او ادامه داد: اینکه تمام نفرات در اختیار 
کادرفنی باشند، مسئله مهمی است. در حال حاضر 
هر 5 روز یکبار بازی ها برگزار می شود اما رفته رفته 
رقابت های جام حذفی و لیگ قهرمانان آسیا آغاز 
از نظر فنی به هم نزدیک  خواهد شد و اگر نفرات 
باشند، خیلی می تواند برای سرمربی مناسب باشد 
که از تمام عناصرش در بازی های نزدیک استفاده 
کند.وی در مورد بازیکنان جدیدی که امسال جذب 
شده اند گفت: در کل نفرات جدیدی که به خدمت 
گرفته شده اند، بازیکنان خوبی هستند هر چند دو 
نفر آنها خیلی به کار گرفته نشده اند ولی سابقه آنها 
در لیگ برتر خوب است. به این تیم امیدوارم هستم 
که در بازی های بعدی بتوانند نتایج بهتری بگیرند.

او در مورد خط حمله استقلال نیز گفت: یک اشکال 
دیگری که تیم دارد این است که کم گل می زند. که 
آن هم دلایل خودش را دارد. مثلا دیاباته کم کم در 
حال آماده شدن است چون دیرتر از سایرین به تیم 

اضافه شد و از لحاظ بدنی دچار اشکال است. خط 
هافبک تیم خوب کار کرده است. حالا نفرات دیگری 
مانند مهدی پور و مرادی هستند که می توانند به 
تیم اضافه شوند که ان شالله شرایط تیم بهتر شوند.

به  ها  پیشکسوت  کردن  کمک  نحوه  مورد  در  وی 
تیم با عضویت در هیئت مدیره استقلال گفت: بحث 
که  هایی  آدم  است.  کلان  بحث  یک  مدیره  هیئت 
عضو هیئت مدیره می شوند یا مدیرعامل می شوند 
باید بتوانند مشکلات اقتصادی را حل کنند و آورده 
مالی داشته باشند. حالا این کار را با آوردن اسپانسر 
انجام می دهد یا مسائل دیگر.وی ادامه داد: اینکه از 
اعضای پیشکسوت برای هیئت مدیره انتخاب شود، 
ندارند. هر هیئت مدیره  امر کارایی  این  طبیعتا در 
ای باید یک آدم فنی داشته باشد. پیشکسوت ها می 
توانند در بحث فنی به هیئت مدیره کمک کنند. آن 
تواند  می  شود،  تشکیل  است  قرار  که  فنی  کمیته 
بیشتر به تیم کمک کند. باید کمیته فنی جوان و 
به روز باشد و کادرفنی با اعتباری که پیشکسوت ها 

دارند، می توانند از آن استفاده کنند.

سرمربی تیم فوتبال خیبرخرم آباد می گوید 
شکست برابر بادران این تیم را قوی تر خواهد کرد.

، امید روانخواه سرمربی تیم فوتبال خیبرخرم 
آباد که تیمش پس از کسب پیروزی مقتدرانه در 
هفته اول، در هفته دوم مسابقات لیگ یک مقابل 
در  خورد،  شکست  صفر  بر  یک  نتیجه  با  بادران 
پایان این بازی در گفتگویی که با خبرنگار ورزش 
وجود  که  ای  جوی  شرایط  با  گفت:  داشت،  سه 
در  به خصوص  و  تاثیرگذاشت  بازی  روی  داشت، 
عملکرد  مجموع  در  بود.  شده  سخت  بازی  اوایل 
بهتر  این  از  توانیم  می  ولی  بود  خوب  بازیکنانم 
باشیم. باید از موقعیت هایی که ایجاد می کنیم، 
خوردنمان  گل  نوع  به  حتی  کنیم.  استفاده  بهتر 

از  بیشتری  موقعیت  ایجاد  ولی  ندارم  کاری  هم 
دوم  هفته  حال  هر  به  داشتیم.  فردی  اشتباهات 
است و ما هم صبور هستیم. فوتبال این فرصت را 
به ما می دهد که شانس جدید برای زندگی داشته 
باشید. اگر ببازید هفته اینده این فرصت را دارید 
که خوشحال از رختکن خارج شوید. هفته پیش ما 
بردیم و این هفته باختیم. فکر می کنم هر هفته 
با  کنید.  بازسازی  را  خودتان  شخصیت  توان  می 
بازیکنان در رختکن صحبت کردیم و مطمئنا تنها 
باشد،  داشته  باید  ما  برای  باخت  این  که  چیزی 
این است که بی نقص تر از این بازی باشیم.امید 
روانخواه در مورد موقعیت های زیادی که تیمش از 
دست داد و اینکه چه برنامه ای برای بهبود تیمش 

مربی  عنوان  به  کرد:  اضافه  دارد،  بخش  این  در 
و  تاثیر گذاشت  تمام کنندگی  زیاد در  توان  نمی 
بزرگ  بازیکنان  بزرگ  های  تیم  همین  خاطر  به 
بازیکنان ما جوان هستند و  جذب می کنند ولی 
با کار کردن می توانیم این نقیصه را بهتر کنیم تا 
بازیکنان بیشتری در جدول گلزنان داشته باشیم.

امید روانخواه در   بخش بعدی صحبت های 
مورد مرگ ناگهانی اسطوره تاریخ فوتبال مارادونا 
اینجا  که  ماها  همه  گفت:  زمینه  این  در  و  بود 
با  که  ما  برای  ایم.  بزرگ شده  فوتبال  با  هستیم، 
فوتبال بزرگ شده ایم، مارادونا یک سمبل و اگر 
تاریخ  های  بهترین  از  یکی  قطعا  بهترین،  بگویم 
جذابیت  از  مارادونا  نبودن  مطمئنا  بود.  فوتبال 

های دنیای فوتبال کم خواهد کرد. همه ما از این 
پیشکسوتان  همه  برای  و  شدیم  ناراحت  موضوع 
امیدوارم  کنم.  می  آرزوی سلامتی  فوتبال  دنیای 
باشیم. داشته  خودمان  کنار  در  بیشتر  را  آنها 

کدام  که  سوال  این  به  پاسخ  در  خیبر  سرمربی 
اینطور  مانده،  باقی  او  ذهن  در  مارادونا  از  صحنه 
واکنش نشان داد: جام جهانی 94 و محرومیتش. 
 1986 جهانی  جام  در  را  هایش  بازی  های  فیلم 
دیده ایم. اینقدر این چهره شاخص بوده که همه 
داشته  فوتبال  تاریخ  در  تاثیراتی  چه  دانند  می 
و  آرژانتین  جنگ  از  پس  جهانی  جام  در  است. 
انگلیس آنطور بازی کرد و در ناپولی هم که از قشر 

کرد. قهرمان  آنطور  شده،  تشکیل  ضعیف 

 تعیین زمین بازی با پیکان 
در اختیار استقلال نیست

مظلومی: مشکل مظاهری و حسینی 
جدی نبود

سرپرست تیم فوتبال استقلال گفت: در یک خانواده 
ولی  بیاید  وجود  به  مسائلی  است  ممکن  نفری   40-3
مساله آنقدرها هم جدی نبود چون فکری روز گذشته با 

هر دو نفر صحبت کرد و همه چیز تمام شد.
پرویز مظلومی در خصوص محرومیت یک جلسه 
اتفاقات دیدار استقلال و  ای محمود فکری به خاطر 
فولاد اظهار داشت: این نشست روز گذشته برگزار شده 
و حتما به خود آقای فکری محرومیتش را ابلاغ کرده 
تیم و مسئولان  انضباطی سرمربی  اند. جلسه کمیته 
کمیته انضباطی عصر روز گذشته بوده است. وی در 
ورزشگاه  در  پیکان  و  استقلال  دیدار  اینکه  خصوص 
با توجه به  آیا  شهدای شهر قدس برگزار می شود و 
بارندگی ها و اتفاقاتی که در جریان دیدار شهرخودرو 
و پیکان رخ داد از وضعیت چمن این مجموعه اطلاع 
در  بازی  نشده  اعلام  ما  به  هنوز  یا خیر گفت:  دارند 
برگزار می شود. حتی عنوان شد ممکن  کدام زمین 
شود. برگزار  دستگردی  ورزشگاه  در  بازی  است 

سرپرست تیم فوتبال استقلال تاکید کرد: استقلال در 
این بازی میهمان است و ما هم تابع تصمیم سازمان 
لیگ هستیم. اگر قرار است بازی در شهر قدس برگزار 
زمین  از  بازدید  برای  کادرفنی  اعضای  از  یکی  شود 
را مورد  تا وضعیت چمن  راهی شهر قدس می شود 
اتفاقاتی  خصوص  در  مظلومی  بدهد.  قرار  بازبینی 
رشید  و  حسینی  حسین  بین  اخیر  روزهای  طی  که 
مظاهری رخ داده است عنوان کرد: شاید 200 تماس 
در خصوص این موضوع با من گرفته اند ولی اگر هم 
اتفاقی رخ بدهد طبیعی است. در یک خانواده 40-3 
نفری ممکن است مسائلی به وجود بیاید ولی مساله 
آنقدرها هم جدی نبود. محمود فکری هم روز گذشته 
با هر دو نفر صحبت کرد و همه چیز تمام شد.وی با 
اشاره به دیدار استقلال و پیکان خاطرنشان کرد:همه 
بازی های استقلال سخت است و دیدار آسان نداریم. 
پیکان تیم خوب و با امکاناتی است و قطعا این دیدار 
مشکل است. دیدید که حتی ماشین سازی هم حریف 
آسانی در تهران نبود. هر تیمی مقابل استقلال بازی 
ما  بگیرد.  امتیاز  تا  کند  می  تلاش  سخت  کند  می 
هم اگر خودمان باشیم می توانیم برنده بازی باشیم. 
سرپرست تیم استقلال در خصوص وضعیت البسه گرم 
که  شرکتی  با  ما  گفت:  فارس  به  تیم  این  بازیکنان 
مسئولیت اسپانسری باشگاه را بر عهده گرفته قرارداد 
بستیم و آنها خودشان لباس تیم را تامین می کنند.

تیم  از  مدت  این  در  که  کنم  تشکر  آنها  از  دارد  جا 
های  لباس  هم  کرد:الان  تصریح  کردند.وی  حمایت 
جدید تیم آماده است و بعد از بازی با پیکان در اختیار 
تیم قرار خواهد گرفت.ناگفته نماند طی روزهای اخیر 
یک دست لباس گرم به بازیکنان داده ایم که شامل 
همه چیز می شود. تا پایان این هفته هم لباس هایی 
گیرد.  می  قرار  آنها  اختیار  در  کاپشن  و  بادگیر  مثل 
مظلومی با اشاره به قرارداد استقلال با مجموعه نفت 
تهرانسر گفت: این قرارداد هر 45 روز تمدید می شود. 
قرارداد  که  است  اینگونه  نفت  شرکت  خود  خواست 
زمین هر 45 روز تمدید شود. البته ما مشکلی از نظر 
زمین تمرین نداریم چون زمین مجموعه انقلاب را هم 
در اختیار داریم. چمن آنجا نیاز به استراحت دارد و به 
همین دلیل تمرینات ما در تهرانسر برگزار می شود.

 عبور فرشید باقری از روزهای
 پر از خشم

هافبک استقلال بدون توجه به حواشی کارش را در 
از دیدار جنجالی  بعد  دنبال می کند.   استقلال  تمرینات 
باقری  فرشید  برتر  لیگ  دوم  هفته  در  فولاد  و  استقلال 
بود،   شده  عملکردش  به  که  اعتراض هایی  به  واکنش  در 
نیز  تند  استوری  او یک  از استقلال شد.  خواهان جدایی 
واکنش  با  که  کرد  منتشر  استقلال  هواداران  به  خطاب 
کمیته  به  را  او  باشگاه  مسئولان  و  شد  مواجه  باشگاه 
انضباطی احضار کردند.از این رو باقری درخواستش برای 
فکری  محمود  اما  کرد  پیگیری  دیگر  بار  را  نیز  جدایی 
ضمن مخالفت با این درخواست صراحتا گفت که او باید 
تا نیم فصل صبر کند.در چنین شرایطی هافبک استقلالی 
ها این روزها در تمرینات تیمش بدون توجه به حواشی 
ترکیب  در  باقری  می برد.  جلو  را  کارش  و  دارد  حضور 
اما در  استقلال مقابل ماشین سازی تبریز جایی نداشت 
تمرینات بسیار باانگیزه کار می کند و امید دارد بار دیگر 
بتواند نظر کادرفنی را برای حضور در ترکیب جلب کند.

اعتراض باشگاه استقلال به انتخاب 
ورزشگاه شهر قدس برای دیدار با پیکان

انتخاب  به  نسبت  رسمی  طور  به  استقلال  باشگاه 
اعتراض کرد.  پیکان  با  برای دیدار  ورزشگاه شهر قدس 
باشگاه استقلال طی نامه ای به سازمان لیگ، نسبت به 
انتخاب ورزشگاه شهدای شهر قدس برای بازی دو تیم 
استقلال و پیکان، اعتراض کرد. در این نامه به کیفیت 
مصدومیت  احتمال  و  مذکور  ورزشگاه  چمن  پایین 

است. شده  اشاره  بازیکنان 

کارشناس روسی: آزمون بازیکن 
سابق نیست

کارشناس فوتبال روسیه معتقد است مهاجم ایرانی 
زنیت بعد از کسالت یک ماهه هنوز به آمادگی نرسیده 
است. گنادی اولورف، کارشناس و مفسر فوتبال روسیه 
شانزدهم  هفته  در  آرسنال  مقابل  زنیت  تساوی  از  بعد 
مهاجم  آزمون،  سردار  آمادگی  عدم  درباره  روسیه  لیگ 
مصاحبه  در  اولورف  کرد.  صحبت  کشورمان  پوش  ملی 
به  آزمون هنوز  تیوی روسیه گفت: سردار  با شبکه مچ 
صورت کامل آماده نیست. به نظرم او تا پایان نیم فصل 
نمی تواند به اوج آمادگی برسد. او در صحنه ای از بازی 
از  بعد  بازیکن سابق نیست.  این  از دست داد و  را  توپ 
یک ماه دوری و خانه نشینی چه انتظاری باید از آزمون 
وارد  پایانی  دقیقه   28 در  بازی  این  در  آزمون  داشت. 
ماه  در  کسالت  دلیل  به  ایرانی  مهاجم  بازی شد.  زمین 

گذشته 6 بازی زنیت را از دست داد.

سرپرست تیم فوتبال استقلال نسبت به خبر محرومیت محمود فکری واکنش نشان داد. نشست کمیته انضباطی محمود فکری برای اتفاقات دیدار 
با فولاد خوزستان امروز برگزار شد و البته برخی رسانه ها خبر از محرومیت یک جلسه ای محمود فکری دادند. در این خصوص با پرویز مظلومی تماس 
گرفتیم که وی عنوان کرد: نشست کمیته انضباطی برگزار شده اما تا این لحظه چیزی به ما ابلاغ نشده است. وی افزود: شاید این موضوع را به باشگاه 
منتقل کرده باشند، خود من نیز این خبر را در رسانه ها خوانده ام اما تا این لحظه چیزی به ما ابلاغ نشده است. فکری به خاطر اتفاقات بعد از بازی با 

فولاد به کمیته انضباطی فدراسیون دعوت شد.

واکنش سرپرست 
استقلال به 
محرومیت فکری

زمین تمرین نامناسب برای آبی ها
بازگشت استقلال به تنظیمات کارخانه

تیم فوتبال استقلال کماکان فاقد زمین تمرین با کیفیت مطلوب برای انجام تمرین است .  از معضلات این فصل تیم فوتبال استقلال بر خلاف فصل گذشته، نبود زمین چمن مناسب برای تمرین است. آبی پوشان که فصل 
گذشته از دو زمین مناسب برای تمرین استفاده می کردند، از ابتدای این فصل به تنظیمات کارخانه بازگشته و از فقدان زمین تمرینی مناسب رنج برده اند.آبی پوشان دیدار هفته سوم خود مقابل ماشین سازی را هم در حالی برگزار 
کردند که حتی یک جلسه در زمین چمن مناسب تمرین نکردند و این مشکل همچنان با آنها همراه است. همانطور که در عکس ها مشاهده می شود زمین تمرینی که آبی پوشان تمرین خود را در آن انجام دادند شرایط چندان 
کیفیت مناسبی ندارد و لذا ممکن است آنها بار دیگر به چمن مصنوعی برای تمرین پناه ببرند. این در حالی است که این تیم روز سه شنبه و از هفته چهارم رقابتهای لیگ برتر می باید از ساعت 16:15 به دیدار پیکان تهران برود.

فریبا: در بازی سوم استقلال، داشتن تاکتیک مهم نبود

بازی بعدی باید بی نقص تر باشیم
روانخواه: فوتبال هر هفته به ما فرصت زندگی می دهد

احتمال غیبت 
دیاباته در دیدار 
برابر پیکان

شیخ دیاباته مهاجم مالیایی تیم 
فوتبال استقلال که امروز در جریان 
تمرین آبی پوشان دچار مصدومیت شد، 
MRI می دهد تا وضعیتش مشخص 
شود. شیخ دیاباته مهاجم اهل مالی تیم 
فوتبال استقلال در جریان تمرین دیروز 
)یکشنبه( دچار مصدومیت شد و نتوانست 
به تمرین ادامه دهد. این بازیکن که گفته 
می شود از ناحیه ساق پا مصدوم شده 
است، احتمال دارد بازی با پیکان را از 
دست بدهد. با این حال، دیاباته امروز 
MRI می دهد تا وضعیتش به صورت 
دقیق مشخص شود. فرشید اسماعیلی 
هافبک استقلال که به دلیل مصدومیت 
در بازی با ماشین سازی غایب بود، هم 
مشغول فیزیوتراپی است و احتمال 
حضورش در بازی با پیکان پایین است. 
سیاوش یزدانی دیگر مصدوم استقلال 
است که چند هفته دیگر دور از میادین 
خواهد بود.

گزارش تمرین استقلال
تمرین شاگردان فکری در 

چمن مصنوعی
تمرین تیم فوتبال استقلال در زمین چمن مصنوعی 
دیروز  تمرین  شد.  برگزار  تهرانسر  ورزشی  مجموعه 
زمین  در  دقیقه  13و30  ساعت  از  استقلال  فوتبال  تیم 

شد. برگزار  تهرانسر  ورزشی  مجموعه 
* پیش از آغاز تمرین فکری در جلسه فنی برای دقایقی 

با بازیکنان صحبت کرد.
* با توجه به بارش باران بازیکنان در  زمین کوچک و چمن 
مصنوعی مجموعه انقلاب تمرین کردند. شرایط زمین اصلی 
مجموعه تهرانسر و گل شدن آن  به شکلی بود که استقلالی 

ها شرایط تمرین تاکتیکی را در زمین بزرگ نداشتند.
تمرین دیروز  به دلیل مصدومیت در  یزدانی  * سیاوش 

نداشت. حضور 
به  گذشته  مثل  دیروز  تمرین  در  اسماعیلی  فرشید   *

کرد. تمرین  اختصاصی  صورت 
* در اواسط تمرین دیروز شیخ دیاباته دچار مصدومیت 

شد و به تمرین ادامه نداد.
تیم فوتبال استقلال امروز آخرین تمرین خود را قبل از بازی با 
پیکان برگزار خواهد کرد. آبی پوشان روز سه شنبه در ورزشگاه 

شهدای شهر قدس به مصاف شاگردان تارتار می روند.

مسابقه استقلال ملاثانی و هوادار امروز برگزار می شود
مسئول مسابقات لیگ یک گفت: به دلیل بارش شدید باران، مسابقه استقلال ملاثانی و هوادار از هفته دوم لیگ دیروز لغو شد و امروز در اهواز برگزار می شود. فریبرز محمودزاده در مورد شرایط مسابقه دو 
تیم استقلال ملاثانی و هوادار اظهارداشت: به دلیل شرایط بد جوی و بارش شدید باران در شهر اهواز، با نظر داور و مسئول برگزاری مسابقه، این دیدار امروز لغو شد زیرا وضعیت برگزاری مسابقه در ورزشگاه تختی 
اهواز فراهم نبود. وی افزود: طبق قانون و با توجه به توافق با دو باشگاه مقرر شد این بازی امروز)دوشنبه( ساعت 14 در ورزشگاه تختی اهواز برگزار شود. فکری 10 میلیون تومان جریمه و از بازی با پیکان محروم 
شد سرمربی تیم فوتبال استقلال یک جلسه از همراهی تیمش محروم و 10 میلیون تومان جریمه شد. کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال نشستی پیرامون اتفاقات دیدار استقلال و فولاد برگزار کرد و در نهایت رای 
خود را صادر کرد. طبق پیگیریها محرومیت یک جلسه ای محمود فکری تائید شده و این مربی نمی تواند تیمش را در دیدار با پیکان تهران همراهی کند. همچنین سرمربی تیم فوتبال استقلال 10 میلیون تومان 

جریمه شده که می تواند به جریمه نقدی خود اعتراض کند. تیم فوتبال استقلال روز سه شنبه به مصاف پیکان می رود.

20 بازیکن ما عوض شده اند
بیاتلو: گل گهر یک تیم متمول است

هشدار به خطیبی و جریمه گلمحمدی از سوی کمیته انضباطی
تائید محرومیت یک جلسه ای فکری
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مدیررسانه باشگاه پرسپولیس به انتقاد از تصمیمات کمیته انضباطی پرداخت.پرسپولیس در شرایطی مقابل نفت مسجدسلیمان قرار گرفت که یحیی گل محمدی به دلیل 
محرومیت قادر به همراهی این تیم از منطقه فنی نبود. موضوعی که اکنون با انتقاد مدیررسانه ای باشگاه پرسپولیس در خصوص تصمیمات متفاوت کمیته انضباطی در قبال این 
باشگاه نسبت به دیگر تیم ها همراه شده است.علیرضا اشرف در این رابطه گفته: پرسپولیس در حالی بازی کرد که سرمربی خود را در کنار زمین به همراه نداشت. فصل قبل فرشاد 
احمدزاده به دلیل شرکت در دعوا در اواخر دربی بلافاصله و همان شب و شجاع خلیل زاده بخاطر یک عکس و بدون گزارش داور سه جلسه محروم شدند اما همین امسال تخلفات 
واضحی رخ داده و همه ایران فیلمش را دیده اند ولی مستحق مجازات دانسته نشده و فرصت توضیح دادن پیدا کرده اند. اجرای عدالت تنها چیزی است که پرسپولیس توقع دارد.

شدن  خصوصی  گفت:  پرسپولیس  مدیرعامل 
از بن بست  آنها  باعث می شود  استقلال و پرسپولیس 
درباره  سمیعی  جعفر  شوند.  خارج  گذشته  مالی  های 
در  آن  از  ناشی  آثار  و  پرسپولیس  و  استقلال  واگذاری 
فوتبال و ورزش کشور، اظهارداشت: تلاش های سه ساله 
و در واقع شهامت و درایت وزیر و وزارت ورزش و جوانان 
است.  ستودنی  و  ارزشمند  ها  سرخابی  واگذاری  برای 
استقلال  گفت:واگذاری  پرسپولیس  باشگاه  عامل  مدیر 
و پرسپولیس احترام به خواست مردم و آینده دار کردن 
این دو باشگاه از مسیر فراهم کردن امکان نظارت بیشتر 
است.  ملی  سرمایه  بعنوان  باشگاه  دو  این  امور  بر  آنها 
سمیعی گسترش مشارکت و نظارت مردم را نتیجه مهم 
این تصمیم دولت و کشور با تلاش های بی وقفه وزیر 
عنوان کرد: خصوصی شدن  و  دانست  و جوانان  ورزش 
استقلال و پرسپولیس امیدهای بخش خصوصی را برای 
مشارکت در امور کشور بالا می برد ضمن اینکه دو تیم از 
بن بست های مالی و مدیریتی دوره های گذشته خارج 
می شوند و با رفع تنگناهای مدیریتی و غیر لازم دولتی، 

بازدهی مدیریتی و عملکردی  بهتری را از آنها در آینده 
انتظار داریم. مدیر عامل باشگاه پرسپولیس یادآور شد: 
یک  عنوان  به  پرسپولیس  و خصوصی شدن   واگذاری 
گذشته  سالهای  از  ورزش  و  فوتبال  توسعه  استراتژی 
اما تضمین  مطرح بوده و اکنون به مرحله اجرا رسیده 
موفقیت آن نیازمند یک تلاش همه جانبه ملی است و 
باید از طریق مشارکت عمومی مردم با تجدید نظر در 
با  روش برنامه ریزی و اجرا، مدیریت نوین آنها مطابق 
ضرورت های جدید فوتبال و ورزش کشور تحقق پیدا 
کند جعفر سمیعی ظفرقندی اعتماد و اعتقاد به بخش 
خصوصی  پروسه  در  موفقیت  مهم  عامل  را  خصوصی 
و  دولت  کرد:  خاطرنشان  و  دانست  باشگاه  دو  شدن 
واگذاری و سبک کردن  این  با  وزارت ورزش و جوانان 
کمک  بخش خصوصی  به  حقیقت  در  خود  اجرایی  بار 
های  فعالیت  کلیه  در  را  خود  مهم  نقش  تا  کنند  می 
اجتماعی از جمله ورزش بر عهده گیرند  من تصویر بلند 
مدت خصوصی شدن پرسپولیس را برای ورزش و فوتبال 

کشور مثبت می بینم.

نشست هماهنگی پیش از دیدار تیم های فوتبال 
از هفته چهارم مسابقات  و شهر خودرو  پرسپولیس 
لیگ برتر برگزار شد. افشین پیروانی و علیرضا اشرف، 
نمایندگان پرسپولیس در این جلسه بودند. روشنک 
نیز به عنوان ناظر مسابقه و رئیس جلسه به همراه 
نمایندگان و عوامل اجرایی این بازی در جلسه حضور 
داشتند. در جریان این نشست، ضمن تاکید بر رعایت 
پروتکل های بهداشتی، از مسوولین امر تقاضا شد، از 
ورود افراد متفرقه جلوگیری به عمل آید و دو تیم، 
طبق سهمیه اعلام شده، 6 نفر برای تیم میزبان و 4 

نفر برای تیم میهمان وارد ورزشگاه شوند.
افشین پیروانی مدیر تیم پرسپولیس در گلایه ای 
این  امیدوارم  عنوان کرد:  لیگ  از مسوولان سازمان 
هم  شهرستان ها  در  که  تهران  در  نه  حساسیت ها 
مورد تاکید قرار گیرد، چرا که در برخی از مسابقات 

خارج از خانه، شاهد چنین حساسیت هایی نیستیم و 
افراد زیادی وارد ورزشگاه ها می شوند. در این جلسه، 
طبق  و  شد  اعلام  نیز  تیم  دو  بازیکنان  لباس  رنگ 
صورتجلسه، تیم فوتبال پرسپولیس با لباس های یک 
میدان  به  مشکی  لباس  با  دروازه بان  و  قرمز  دست 
لباس های  با  هم  خودرو  شهر  تیم  رفت.  خواهد 
یکدست سفید و دروازه بان با پیراهن آبی به میدان 
می رود. بر همین اساس، نماینده ورزشگاه آزادی نیز 
اعلام کرد؛ به دلیل بارش شدید باران طی روزهای 
پوشیده  کاور  با  آزادی  ورزشگاه  چمن  زمین  اخیر، 
شده است و پیش از آغاز بازی، کاورها جمع آوری و 

انجام مسابقه آماده خواهد شد. برای  زمین 
فوتبال  تیم های  رفت  دیدار  است،  گفتنی 
پرسپولیس و شهر خودرو روز دوشنبه از ساعت 16 
برگزار خواهد شد. آزادی  ورزشگاه  در  دقیقه  و 15 

آخرین تمرین تیم فوتبال پرسپولیس قبل از بازی با شهر 
برگزار شد.آخرین تمرین  بارانی تهران  خودرو در هوای 
تیم فوتبال پرسپولیس پیش از دیدار با شهر خودرو از 

ساعت 15:۳۰ در هوای بارانی تهران برگزار شد.
گرم  با  شد،  انجام  درفشی فر  ورزشگاه  در  که  تمرین  *این 
کردن و انجام حرکات کششی زیر نظر بدنساز تیم شروع شد.

در  آقاوسط  و  سرعتی  های  استارت  انجام  *سپس 
گرفت. قرار  کار  دستور  در  گروه  سه  قالب 

*بازیکنان برای در امان ماندن از بارش باران گرمکن 
های بارانی به تن داشتند.

*در پایان نیز آخرین تدابیر تاکتیکی برای بازی فردا 
زیر نظر کادر فنی مرور شد.

قسمت های  در  کامل  آمادگی  با  بازیکنان  *همه 
مختلف تمرین حضور داشتند و تنها محمد انصاری 

کرد. کار  اختصاصی  که  بود 
هتل  راهی  بلافاصله  تمرین  پایان  از  بعد  *سرخپوشان 
شده تا در اردوی پیش از بازی با شهرخودرو حاضر شوند.

*پرسپولیس در چارچوب هفته چهارم لیگ برتر فردا 
میزبان  آزادی  ورزشگاه  در  دقیقه   16:15 ساعت  از 

شهرخودرو خواهد بود.

تیم فوتبال پرسپولیس تا زمان برگزاری 
در  بازی  باید سه  آسیا  قهرمانان  لیگ  فینال 
لیگ برتر ایران انجام دهد.  برنامه رقابت های 
هفتم  هفته  پایان  تا  ایران  فوتبال  برتر  لیگ 
لیگ برتر فوتبال در حالی اعلام شد که حضور 
پرسولیس در فینال رقابت های لیگ قهرمانان 
آسیا باعث تعویق زمان برگزاری بازی این تیم 
گل  یحیی  شد.شاگردان  اصفهان  سپاهان  با 
محمدی در حالی خود را برای دیدار با قهرمان 
شرق آسیا در تاریخ ۲۹ آذر آماده می کنند که 

به رقابت های خود در لیگ  باید  از آن  پیش 
چهار  دهند.قهرمان  ادامه  ایران  فوتبال  برتر 
دوره متوالی لیگ برتر، در سه هفته باقیمانده 
تا بازی فینال لیگ قهرمانان ۲۰۲۰، سه دیدار 
دارد. سرخپوشان دوشنبه هفته  داخلی  مهم 
و  هستند  مشهد  شهرخودرو  میزبان  جاری 
نساجی  مقابل  تا  قائمشهر می روند  به  سپس 
محمدی  گل  یحیی  شاگردان  کنند.  بازی 
سپس در تهران از ذوب اهن اصفهان پذیرایی 
می کنند. این دیدار در فاصله یک هفته مانده 

پرسپولیس  گام  می شود.سه  برگزار  فینال  به 
برای رسیدن به فینال آسیا که می تواند این 
نیز در شرایط  بدنی  آمادگی  از لحاظ  را  تیم 

قابل قبول نگه دارد به شرح زیر است:
هفته چهارم: پرسپولیس - شهرخودرو 

مشهد؛ دوشنبه 1۰ آذر ۹۹
 - قائمشهر  نساجی  پنجم:  هفته 

۹۹ آذر   16 یکشنبه  پرسپولیس؛ 
آهن  ذوب   - پرسپولیس  ششم:  هفته 

۹۹ آذر   ۲۲ شنبه  اصفهان؛ 

از  قبل  تیم  این  نیاز  را  »آرامش«  پرسپولیس  فوتبال  تیم  مدافع 
فوتبال  تیم  مدافع  انصاری  محمد  دانست.  آسیا  قهرمانان  لیگ  فینال 
پرسپولیس در خصوص آخرین وضعیت خود به رسانه این باشگاه گفت: 
در این مدت، با تمرکز بالا روی بهبود مصدومیتم کار کردم که شکر 
خدا با زحمات کادر فنی و کادر پزشکی، شرایط خوبی دارم. مدتی است 
عجله ای  و  می دهم  انجام  روز  هر  نوبت  دو  در  را  اختصاصی  تمرینات 
در  بازگردم.انصاری  درصد  صد  آمادگی  با  بتوانم  تا  ندارم  بازی  برای 
به  امسال  لیگ  اخیر گفت:  هفته  در سه  بیستم  لیگ  بازی های  مورد 

خاطر شیوع کرونا، شرایط خاصی دارد و از الان زود است که در مورد 
وضعیت و آمادگی تیم ها صحبت کنیم. باید چند هفته بگذرد تا تیم ها 
شکل اصلی خود را پیدا کنند.وی در خصوص فینال آسیا افزود: خدا 
داشته  خوبی  عملکرد  آسیا  در  توانستیم  اخیر  سال  چند  در  شکر  را 
باشیم. پرسپولیس جزو بهترین تیم های آسیا و فینالیست شایسته ای 
برای این رقابت هاست.مدافع سرخپوشان تصریح کرد: بیشتر از هر چیز، 
پرسپولیس نیاز به آرامش دارد. از همه می خواهیم به پرسپولیس نگاه 
ملی داشته باشند و کمک کنند تا بتوانیم دست پر از قطر بازگردیم.

مهره های  از  یکی  عنوان  به  اکنون  کنعانی زادگان 
با  ۲6سالگی  در  خود  اهداف  از  پرسپولیس  تاثیرگذار 
سرخ ها می گوید. وقتی بعد از پایان دوران سربازی مسیر 
باشگاه رقیب را در پیش گرفت، موضع تندی را از سوی 
پرسپولیسی ها متوجه خود دید اما با جدایی زودهنگام از 
این تیم و در ادامه یک مسیر طولانی از سایپا و ماشین 
و  حواشی  نگران  همه  بازگشت.  پرسپولیس  به  سازی 
کیفیت او در بازگشت به پرسپولیس بودند اما رفته رفته 
توانست به مهره ای غیرقابل چشم پوشی در این تیم تبدیل 
به  ملی  تیم  در  هم  و  پرسپولیس  در  هم  اکنون  و  شود 
بازیکنی فیکس و بدون اشتباه و البته دور از حاشیه تبدیل 
شده است. کنعانی زادگان که در پایان فصل با پیشنهادی 
که  اشتباهی  نمی خواست  دیگر  بود،  شده  همراه  خارجی 
با خود  را  پرسپولیس  هواداران  و  بود  داده  انجام  بار  یک 
دشمن کرد، تکرار کند و اکنون مدعی است به خاطر این 
فینال  و همچنین  دارند  بر گردنش  که  دینی  و  هواداران 
داده  ادامه  تیم  با  همکاری اش  به  بحثی  هیچ  بدون  آسیا 
مسجد  نفت  مقابل  دیدار  درباره  کنعانی زادگان  است. 
امتیاز  پرسپولیس در کسب سه  موفقیت  و عدم  سلیمان 
تیم ها همانطور  بیشتر  بود و  بازی خوبی  بازی گفت:  این 
که قبلًا گفته بودم برای رویارویی با فینالیست آسیا انگیزه 
مضاعف دارند و این کار ما را سخت می کند. ما یک بازی 
خارج از خانه داشتیم و بعد از یک سفر طولانی این بازی 
مثل  می کرد.  مضاعف  را  آن  سختی  که  دادیم  انجام  را 
همیشه تیم حریف آمده بود تا با لایه های دفاعی به فکر 
گل نخوردن و کسب یک امتیاز  باشد و اگر فرصتی پیش 
آمد روی ضد حمله یا ضربه ایستگاهی شانس گلزنی پیدا 
کند و نیم نگاهی هم به این شکل به سه امتیاز داشته باشد 
و اگر هر سه بازی قبلی ما را نگاه کنید به همین شکل بوده 
و بدین ترتیب کار ما برای گل زدن خیلی سخت می شود 
و نمی توانیم بازی مورد نظر خودمان را انجام دهیم و به 

می خوریم. مشکل 
مقابل  که  است  تیمی  پرسپولیس  داد:  ادامه  وی 
خوب  می کنند  حمله  و  می کنند  بازی  باز  که  تیم هایی 
ظاهر می شود و روی ضد حمله و ایجاد حملات سرعتی 
برای همین  هم  آسیا  در  کنید  دقت  اگر  و  است  توانمند 
نتیجه گرفتیم که حریفان برای دفاع و گرفتن مساوی به 
مصاف ما نیامدند ولی در لیگ معمولا اینطور نیست و با 
بازی بسته و فشرده حریف روبرو می شویم. برای این مورد 
هم کادرفنی راه حل پیدا کرده و در تمرینات رویش کار 
کردیم و این راه حل هم جواب داده و توانستیم بر مشکلی 
موقعیت هایمان  از  استفاده  در  ولی  بیاییم  فائق  گفتم  که 
کم دقت و بدشانس بودیم و با وجود بازی های خوبی که 
به نمایش گذاشتیم دو تساوی را در شرایطی کسب کردیم 
دلخواه  نتایج  متاسفانه  ولی  بودیم  پیروزی  مستحق  که 
برد  در  روی  بعدی  بازی های  از  امیدوارم  و  نشدند  کسب 
انتظار  هواداران  که  بشویم  پرسپولیسی  همان  و  بیافتیم 
خودمان  از  توانستیم  خوب  آمار  یک  حال  این  با  دارند. 
در  دروازه مان  داشتن  نگه  بسته  هم  آن  و  باشیم  داشته 
نکردیم  دریافت  گلی  که  همین  و  است  گذشته  بازی   ۳

ماست. تیم  برای  مثبت  پوئن  یک  خودش 
مدافع پرسپولیس در مورد جدایی خلیل زاده که زوج 
خوب و هماهنگی با او تشکیل داده بود و جدایی اش باعث 
برای  شجاع  داد:  توضیح  هم  است  شده  هواداران  نگرانی 
پرسپولیس خیلی زحمت کشیده و چند سال خوب در این 
تیم داشته و در قهرمانی ها و فینال آسیا نقش داشته است 
ولی یک چیز کلی می خواهم بگویم و آن این است که اگر 
یک تیم خوب گل می زند صرفاً نشان از عملکرد خوب خط 
حمله اش نیست و اگر تیم هم عملکرد خوبی در خط دفاع 
دارد به دلیل عملکرد خوب نفرات خط دفاعی نیست و کل 
تیم در این جریانات نقش دارد. پرسپولیس هم سازماندهی 
وابسته  نفر  به  خیلی  که  کرده  ایجاد  مستحکمی  دفاعی 
این سازماندهی گل زدن به تیم کار سختی  نیست و در 
و  می دهیم  انجام  که  است  تیمی  کار  مرهون  این  است. 
هم  امسال  ندارد.  وجود  نگرانی  جای  خیلی  همین  برای 
را  پرسپولیس  این هستیم که دروازه  دنبال  به  ها  بچه  با 
در  خوب  رکورد  یک  و  داریم  نگه  بسته  بازی ها  اکثر  در 
پایان فصل به ثبت برسانیم. این رکورد برای ما مهم است 
بگیرد  نتیجه  پرسپولیس  که  است  این  آن  از  مهم تر  ولی 
را  دروازه  اینکه  کنار  در  بتوانیم  امیدوارم  قهرمان شود.  و 
بسته نگه می داریم گل هم بزنیم و ۳ امتیاز بازی ها را به 
خودمان اختصاص دهیم. کنعانی زادگان در مورد دوری اش 
از حواشی و تمرکزش روی کار فنی که باعث شده عملکرد 

مفیدی برای پرسپولیس داشته باشد هم توضیح داد: خدا 
به  که  زمانی  از  را  رشدم  به  رو  روند  که  می کنم  را شکر 
که  بود  این  تلاشم  همه  و  دادم  نشان  آمدم  پرسپولیس 
به تیم و کادرفنی و هواداران نشان  را  توانایی های خودم 
بدهم و ثابت کنم. خدا را شکر که قدم به قدم جلو رفتم و 
بهتر شدم. خیلی دوست دارم بتوانم در کنار وظایف دفاعی 
در  پرسپولیس در خط حمله  به  برای کمک  فرصتی  اگر 
اختیارم قرار گرفت از آن به بهترین شکل استفاده کنم و 

اگر قسمت بود گلزنی کنم.
بین  در  را  توانسته جایگاهش  اینکه  با  رابطه  در  وی 
و  بیاورد  بدست  خوبش  عملکرد  با  پرسپولیس  هواداران 
هم  است  شده  تیم  این  برای  محبوبی  بازیکن  به  تبدیل 
و  داشتم  پرسپولیس  از  قبل  سختی  دوران  من  گفت: 
مصدومیت های زیادی که گریبانگیرم شد خیلی به فوتبالم 
نبود شرایط  آنها  اگر  انداخت که  را عقب  ضربه زد و من 
بخورد  رقم  برایم  آن سال ها  در  بود  بهتری ممکن  خیلی 
بیایم.  ولی خدا را شکر در نهایت توانستم به پرسپولیس 
از وقتی هم که عضو پرسپولیس شدم به جان عزیزم قسم 
همه هم و غم من این بوده که برای تیم عضو مفیدی باشم 
و بازی های خوبی انجام دهم و هیچ وقت دنبال حاشیه و 
جنجال و اقداماتی که به فوتبال خودم و به تیم ضربه بزند 
نبودم. من در تیم هایی که قبلًا بودم نمی خواهم بگویم از 
تیم هایی  در  هرحال  به  ولی  کوچکتر هستند  پرسپولیس 

که هوادار کمتری دارند و برای قهرمانی نمی جنگند از 11 
به  بازیکنشان خیلی مطرح می شوند و  بازیکن فقط ۳-۲ 
اصطلاح گل می کنند ولی در تیمی مثل پرسپولیس ۲۲ 
بازیکن در یک سطح داریم که خیلی تفاوتی از نظر کیفی 
با تیم های دیگر متفاوت  اینجا  ندارند و شرایط در  با هم 
است. من هم همه سعیم این بوده که بازیکن مفیدی برای 
نمایش  به  خودم  از  خوبی  عملکرد  و   باشم  پرسپولیس 
کار  این  در  تا حدودی  امید خدا  به  فکر می کنم  بگذارم. 

موفق بودم و امیدوارم از این به بعد بهتر هم باشم.
کنعانی زادگان در مورد پیشنهاداتی که برای جدایی 
از پرسپولیس داشت ولی در نهایت تصمیم گرفت در این 
تیم بماند هم گفت: صد در صد برای بازیکنی که فیکس 
تیم ملی است و در پرسپولیس بازی می کند پیشنهادات 
خوب همیشه وجود دارد و من هم از این قائده مستثنی 
را داشتم  این  پیشنهادات خوبی داشتم. شرایط  و  نیستم 
ولی  شوم  جدا  و  کنم  فسخ  را  قراردادم  و  بدهم  پول  که 
آن  در  آنها  و  بودم  هوادارانش  و  پرسپولیس  مدیون  من 
شرایط سخت که به تیم آمدم لطف کردند پایم ایستادند 
و من را در  بین خودشان پذیرفتند. حالا که پرسپولیس 
شرایط سختی داشت و چند بازیکن مهم جدا شده بودند، 
آوردند و من  و فشار  بمان  به من گفتند  هواداران خیلی 
هم با افتخار پذیرفتم و در این تیم ماندم چرا که دوست 
داشتم با این تیم قهرمان آسیا شوم. امیدوارم به این مهم 

هم دست پیدا کنم و در آینده با توجه به شرایط سنی که 
دارم بازهم فرصت لژیونر شدن و رفتن به اروپا یا کشورهای 
حوزه خلیج فارس برایم فراهم خواهد بود ولی قبلش باید 
دینم را به پرسپولیس و هوادارانش ادا کنم و برای همین 
ماندم. بله، درست هم می گویید و اگر اینبار در این شرایط 
را  خدا  نه  اما  میگذاشتند.  هم  جایزه  سرم  برای  می رفتم 
آنها  از  که  انرژی  با  و  دارم  هواداران  با  رابطه خوبی  شکر 

میگیریم به دنبال یک اتفاق خوب هستیم.
در  آسیا  فینال  جذابیت  و  تاثیر  با  رابطه  در  وی 
شدن  تبدیل  و  پرسپولیس  در  ماندن  برای  تصمیمش 
هم  شود  ساز  تاریخ  است  ممکن  که  تیمی  از  عضوی  به 
گفت: واقعاً بگویم پیشنهادات خوب و از لحاظ مالی بالاتر 
فسخ  شرایط  گفتم  که  همانطور  و  داشتم  پرسپولیس  از 
از  یکی  ولی  بروم  می توانستم  و  داشتم  هم  را  قراردادم 
دلایلی که تصمیم گرفتم بمانم قهرمانی آسیا و جذابیت 
افتخار  این  اگر  بتوانم  تا  بود  من  برای  فینال  در  حضور 
سهیم  آن  در  هم  من  گرفت  قرار  پرسپولیس  اختیار  در 
دستان  بالای  را  جام  می کنم  شماری  لحظه  من  باشم. 
از  بعد  می خواهیم  ما  همه  و  ببینم  حسینی  سیدجلال 
فینال سید جلال جام را بالای سر ببرد. درست است که 
ما  ولی  است  تیمی  چه  فینال  در  حریفمان  نمی دانیم  ما 
بتوانیم  که  هستیم  قوی  قدری  به  و  هستیم  پرسپولیس 
نشود هرشب  باورتان  را شکست دهیم. شاید  هر حریفی 
خواب فینال آسیا را می بینم و امیدوارم بتوانیم به این مهم 
دست پیدا کنیم. به نظرم اگر هواداران شانس حضور در 
فینال را داشتند قادر بودند تمام استادیوم را قرمز کنند و 
یک انرژی بزرگ برای ما شکل دهند. آنها واقعا فوق العاده 
تیکه  یک  کردیم  احساس  اخیر  بازی  چند  در   و  هستند 
بزرگ از قلب مان در کنارمان نیست. دوست داشتم در بازی 
و  باشیم  داشته  خودمان  کنار  را  آنها  می توانستیم  فینال 
خودم اگر شرایط فراهم بود باور کنید دوست داشتم 5۰۰ 
هوادار را به هزینه شخصی به قطر ببرم. حالا شاید واقعا 
همانطور که می گوید هزینه بالایی داشته اما واقعا دل مان 
برای تک تک آنها تنگ شده و امیدوارم در شرایط فعلی با 

کنند. ما کمک  به  مثبت شان  انرژی 
شرایط  به  اشاره  با  پایان  در  پرسپولیس  مدافع 
پرسپولیس و بازیکنان مهمی که از این تیم جدا شدند و 
اوضاعی که گفته می شود نگران کننده است هم گفت: بله 
بازیکنان مهم و خوبی از دست دادیم ولی بازیکنان خوبی 
هم جانشین آنها شدند و می توانند بازیکنان خوب و مفیدی 
خیلی  بگویم  باید  هم  نگرانی  مورد  در  باشند.  تیم  برای 
مشکلات داریم و من نمی خواهم گلایه کنم ولی ببینید در 
برنامه ریزی مسابقات اصلًا به این توجه نمی کنند که ما در 
فینال آسیا بازی داریم و نماینده ایران هستیم و حکم تیم 
ملی را داریم. ما ۳-4 روز یک بار در حال بازی کردن و از 
این شهر به آن شهر رفتن هستیم و این از لحاظ بدنی روی 
ما تاثیر منفی می گذارد. در همین بازی اخیر ما ۲ ساعت با 
اتوبوس از اهواز به سمت مسجد سلیمان رفتیم و برگشتیم 
و همه این مسائل به نوعی بی توجهی به پرسپولیس است 

که به نظرم حکم تیم ملی را دارد.

مدیر مجموعه ورزشی آزادی:
 استقلال و پرسپولیس یکسال است 

اجاره نداده اند
مدیر مجموعه ورزشی آزادی گفت: تجهیزات مدرنی برای 
کوتاه کردن چمن در اختیار داریم و اندازه آن از استانداردها 
بیشتر نمی شود. قدرت الله سیف در باره تفاوت میزان درآمد 
داشت:  اظهار  کرونا  شیوع  از  قبل  دوران  با  آزادی  ورزشگاه 
گذشته از منابع مالی حاصل از برگزاری مسابقات در ورزشگاه 
آزادی، متأسفانه به واسطه وجود این بیماری حضور تماشاگران 
را در ورزشگاه نداریم و به همین دلیل، شور، هیجان و فضای 
این است که  اولویت ما  بر ورزشگاه گرفته شده است.  حاکم 
بتوانیم در  جامعه ورزش شور و نشاط ایجاد کنیم اما متأسفانه 
به دلیل بیماری این امکان را نداریم. وی افزود: درباره بحث 
درآمدی باید بگویم در مجموعه آزادی قسمت هایی از مجموعه 
را به جز بخشی که باید به ورزش قهرمانی ارائه بدهیم، بخشی 
که مربوط به بحث کسب درآمد بوده به دلیل بیماری کرونا 
و  عمرانی  کارهای  در  نتوانسته ایم  تقریبا  و  داده ایم  دست  از 
زیربنایی مجموعه آزادی قدمی برداریم. مدیر مجموعه ورزشی 
فوتبال  برتری  لیگ  از سرمربیان  برخی  انتقاد  باره  در  آزادی 
به بلند بودن چمن ورزشگاه آزادی توضیح داد: سال ها است 
مسابقات در ورزشگاه آزادی برگزار می شود و خوشبختانه به 
واسطه انجام شدن دیدارهای ملی در این ورزشگاه تجهیزات 
مدرن و روز را برای نگهداری و حفظ چمن مانند چمن زن در 
اختیار داریم. این چمن زن هم در فصل های گذشته استفاده 
گرفت.  آن هم صورت  ترمیم  و  روز شدن  به  بحث  و  می شد 
منتشر  را  مطالبی  رسانه ها  در  دوستان  برخی  افزود:  سیف 
اما  نیست،  گذشته  مانند  اندازه  لحاظ  از  چمن  که  می                                   کنند 
بازی  ناظر  نظر  ما  ملاک  عزیزان  این  همه  به  احترام  ضمن 
اندازه  مسابقه  ناظر  دیدار  هر  از  قبل  است.  چمن  به  نسبت 
مراجع  از سوی  ابلاغی  می کند.دستورالعمل  بررسی  را  چمن 
افزود: به  الی سه سانتیمتر است. وی  برای ما دو  ذی صلاح 
استفاده  زن  چمن  برای  بندی  درجه  این  هم  دقیق  صورت 
و صنعت  پرسپولیس  بازی  در  احتمال می دهیم  اما  می شود، 
ایرادی  و  اشکال  بارانی  و هوای  دلیل وضعیت جوی  به  نفت 
به وجود آمده باشد. در همان روز در ورزشگاه شهدای شهر 
آزادی دارد، پس  با ورزشگاه  نزدیکی  تقریبا  فاصله  قدس که 
آن  زمین  کیفیت  واسطه  به  مسابقه  از  دقایقی  برگزاری  از 
مسابقه تعطیل شد. مدیر مجموعه ورزشی آزادی تصریح کرد 
داشتند  را  بینی  پیش  این  هواشناسی  اداره  در  ما  دوستان   :
بارانی  که وضعیت هوا برای دیدار پرسپولیس و صنعت نفت 
است. یک روز قبل از برگزاری و روز مسابقه چمن ورزشگاه را 
کوتاه کرده و خط کشی انجام می دهیم، اما به دلیل بارندگی 
در آن مسابقه 1۲ ساعت زودتر چمن را کوتاه کردیم تا امکان 
برگزاری مسابقه وجود داشته باشد. سیف عنوان کرد: پوشش 
نایلونی که باید روی چمن باشد را شب قبل از مسابقه انجام 
دادیم تا برای برگزاری بازی باران به داخل زمین نفوذ نکند 
و چمن خراب نشود. احتمال می دهیم چند میلیمتری نسبت 
به روزهای گذشته در آن فاصله 1۲ ساعته چمن رشد کرده 
داریم.  اختیار  در  هم  را  کف  از  گرمایش  سیستم  اما  باشد، 
و  استاندارد  سانتیمتر   ۳ به  هم  اندازه  این  است  این  واقعیت 
ابلاغی نمی رسید. وی ادامه داد: احتمالا با توجه به بارش باران 
توپ سنگین شده و حرکت آن روی زمین سخت شده بود، به 
همین دلیل مربیان تیم ها احساس کردند تا اندازه چمن نسبت 
به گذشته از حد متعارف بلندتر بوده است. امروز با توجه به 
اگر وضعیت هوا  فردا  اما  نداریم  امکان چمن زنی  باران  بارش 
این  و شهر خودرو  پرسپولیس  دیدار  برای  بدهد  اجازه  ما  به 
موضوع را مدنظر قرار می دهیم.قول می دهم تمام همکاران در 
مجموعه آزادی همه تلاش خود را به کار می گیرند تا کیفیت 
زمین برای برگزاری بازی در نظر گرفته شود. مدیر مجموعه 
ورزشی آزادی درباره اینکه آیا  باشگاه ها در زمان مقرر مبلغ 
با توجه به  اجاره ورزشگاه آزادی را پرداخت می                                   کنند، گفت: 
لیگ  برای  قطر  به  اعزام  آستانه  در  پرسپولیس  تیم  که  این 
نکنیم،  ورود  این حوزه  در  بدهید  اجازه  است  آسیا  قهرمانان 
مثل  باشگاه هایی  توسعه  شرکت  ما،  بین  مالی  مراودات  اما 
استقلال و پرسپولیس وجود دارد که درون خانوادگی است. 
تلاش می کنیم آرامشی را برای تیم ها در نظر بگیریم. سیف 
اما برخی از دوستان در رسانه ها مطالبی  با این وجود  افزود: 
را در باره این که در هر بازی ۲5۰ میلیون پرداخت می کنیم 
که واقعیت ندارد.حدود یک سال است از سوی باشگاه ها پولی 
برای مجموعه ما واریز نشده است. با این وجود تلاش می کنیم 
تیم ها با آرامش خاطر به ورزشگاه آزادی بیایند و مسابقات 
خود را برگزار کنند. وی درباره احتمال قرنطینه دریاچه این 
فدراسیون  اختیار  در  آزادی  دریاچه  داشت:  اظهار  مجموعه 
خود  تیم های  تمرینات  هم  فدراسیون  این  و  است  قایقرانی 
اطراف  در  می دهد.  انجام  الحاقی  پروتکل های  رعایت  با  را 
دریاچه یک جاده سلامتی داریم که در حال حاضر به دلیل 
محدودیت های کرونایی اجازه استفاده از آن داده نشده است. 
شاید منظور از قرنطینه دریاچه همین محدود بودن استفاده از 
دریاچه است. مدیر  مجموعه ورزشی آزادی درباره این که آیا 
تیم های ملی شنای ایران می توانند تمرینات خود را در استخر 
آزادی برگزار کنند، عنوان کرد: استخر در اختیار فدراسیون 
رشته  این  تیم های  تمرینات  خودش  مجوز  با  و  است  شنا 
از سوی  اعلامی  برنامه  معمولا هم طبق  برگزار می شود.  هم 
استخر  در  را  تمرینات خود  این رشته  ورزشکاران  فدراسیون 
با رعایت پروتکل ها برگزار می                                   کنند. سیف در باره این که آیا 
برنامه خاصی برای مراقبت جنگل های مجموعه ورزشی آزادی 
وجود دارد، گفت: خیلی از هموطنان ما مجموعه آزادی را به 
شنیدن  از  مواقع  برخی  و  می شناسند  فوتبال  استادیوم  اسم 
این که 17۰ هکتار از این مجموعه ۳8۰ هکتاری جنگل است 
تعجب می                                   کنند. در دو سال گذشته با استقرار فدراسیون های 
شده  اضافه  آب  مصرف  میزان  آزادی  مجموعه  در  مختلف 
در  باید  موضوع  این  که  آمده  پیش  آبی  منابع  محدودیت  و 
دستورکار قرار می گرفت. وی افزود: جنگل ها را به عنوان یک 
فضای مفرح در غرب تهران در اختیار داریم و به همین دلیل 
تلاش ما برای حفظ این جنگل ها است و می خواهیم درختان 
این جنگل ها را با استفاده ها آبیاری قطره ای سرحال نگه داریم 

و از آنها نگهداری کنیم.

قرارداد گل محمدی با باشگاه 
پرسپولیس تمدید شد

دیروز  تیم  این  با  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی  قرارداد 
یحیی  پرسپولیس،  باشگاه  رسمی  رسانه  از  نقل  به  شد.  تمدید 
گل محمدی قرارداد خود با این باشگاه را به مدت دو سال تمدید 
پرسپولیس  به  نوزدهم  لیگ  فصل  نیم  از  که  کرد.گلمحمدی 
لیگ  فینال  به  صعود  و  برتر  لیگ  قهرمانی  شد  موفق  بازگشت، 
به  بنا  و  بیاورد  به دست  اندک  را در همین مدت  قهرمانان آسیا 
خواسته هواداران و با تلاش مدیریت باشگاه، قراردادش تمدید شد.

سمیعی: خصوصی شدن سرخابی ها آنها را از بن بست مالی دور می کند

اشرف: فقط 
عدالت را 
رعایت کنید

کنعانی زادگان: می رفتم برای سرم جایزه می گذاشتند! جام آسیایی را به سیدجلال تحویل می دهیم

سرمربی پرسپولیس در انتظار تلاش بیشتر برای خرید جدید
مهدی مهدی خانی همچنان نتوانسته است نظر سرمربی پرسپولیس را برای حضور در ترکیب اصلی این تیم جلب کند.  مهدی مهدی خانی نهمین خرید پرسپولیس در نقل و انتقالات تابستانی 
پرسپولیس بود که فصل گذشته در واراژدین کرواسی حضور داشت.هافبک تازه وارد سرخپوشان که سابقه همکاری با یحیی گلمحمدی در شهرخودرو مشهد را در کارنامه خود دارد از لحاظ بدنی هنوز 
نتوانسته است شرایط مد نظر کادر فنی پرسپولیس را برآورده کند. از این رو گلمحمدی هنوز علاقه ای به استفاده از مهدی خانی در ترکیب پرسپولیس ندارد تا این بازیکن شرایط بهتری را پیدا کند.
مهدی خانی که نمی تواند برای پرسپولیس در فینال لیگ قهرمانان آسیا بازی کند قرار است فعلًا روی نیمکت این تیم نشسته و در صورت نیاز به عنوان بازیکن ذخیره برای سرخپوشان پایتخت بازی کند.

 گلایه پیروانی از حضور افراد متفرقه در ورزشگاه  در جلسه
 هماهنگی با شهرخودرو

گزارش تمرین پرسپولیس
 آماده سازی شاگردان گل محمدی زیر باران برای بازی با شهر خودرو,

یحیی رکورد دایی و برانکو را می شکند

 گلمحمدی تا 1402 
با پرسپولیس

گل  یحیی  قرارداد  پرسپولیس  باشگاه 
سال  دو  مدت  به  را  خود  سرمربی  محمدی 
که  سرخها  ساله   4۹ سرمربی  کرد.  تمدید 
نوزدهم  لیگ  فصل  نیم  در  پیش  سال  یک 
به  باتوجه  گرفت،  برعهده  را  ها  سرخ  هدایت 
قهرمانان  لیگ  و  برتر  لیگ  در  خود  موفقیت 
تمدید  برای  را  باشگاه  این  مدیران  آسیا، 
قرارداد مجاب کرد و حالا تا دو سال دیگر با 
یحیی  داشت.  خواهد  قرارداد  ها  پرسپولیسی 
به  آسیا،  فینال  به  صعود  از  پس  روزهای  در 
شدت از وضعیت خود و بازیکنانش ناراضی بود 
اما حالا با تغییراتی که در رده های مدیریتی 
رخ داده، رضایتش جلب شده و حتی مذاکرات 
جدید  قراردادی  او  که  رفته  پیش  شکلی  به 
با باشگاه سرخپوش پایتخت امضا کرده است؛ 
محسوب  قبلی  شده  اصلاح  که  قراردادی 
یافت  افزایش  آن  مدت  همچنین  و  می شود 
و  بیست  لیگ  تا  را  ها  پرسپولیسی  خیال  و 
پایان  تا  گلمحمدی  اگر  می کند.  راحت  دوم 
لیگ بیست و دوم سرمربی پرسپولیس بماند، 
بالاتر از علی دایی، باسابقه ترین مربی داخلی 
ایران خواهد شد  ای  لیگ حرفه  در  تیم  این 
برانکو  رکورد  شکستن  فرصت  همچنین  و 
ایوانکوویچ را هم خواهد داشت. این در حالی 
پرسپولیس  باشگاه  دوازدهم  لیگ  او  که  است 
اعلام کرده که این قرارداد را به خاطر عملکرد 
خوب کادرفنی و همچنین درخواست هواداران 
از گل محمدی، سه  پیش  است.  کرده  تمدید 
بازیکن پرسپولیس نیز قراردادی جدید با سرخ 
ها منعقد کردند. این در حالی است که البته 4 
بازیکن دیگر پرسپولیس هم قرارداد رو به پایان 
حفظ  سمیعی،  بزرگ  ماموریت  شاید  و  دارند 
آن ها تا نقل و انتقالات زمستانی باشد. یحیی 
در  که  پرسپولیس  تیم  سرمربی  گلمحمدی 
دهه 7۰ و 8۰ مدافع میانی این تیم محسوب 
لیگ  قهرمانی  عنوان  گذشته  سال  می شد، 
سپس  و  آورد  ارمغان  به  قرمزها  برای  را  برتر 
سوی  به  را  شاگردانش  هم  قهرمانان  لیگ  در 
از زمان حضور  فینال هدایت کرد. پرسپولیس 
یحیی گل محمدی تنها به ذوب آهن، الدحیل 
بازی را واگذار  و استقلال )در ضربات پنالتی( 
کرده و شرایط بسیار ویژه ای را تجربه می کند.

سه گام داخلی پرسپولیس برای کسب جام در آسیا

نعمتی به دیدار پرسپولیس و شهرخودرو می رسد؟
پزشک تیم فوتبال پرسپولیس آخرین وضعیت سیامک نعمتی را برای حضور مقابل شهرخودرو تشریح کرد. علیرضا حقیقت در خصوص 
آخرین وضعیت سیامک نعمتی که در بازی با نفت مسجد سلیمان مصدوم شده بود گفت: خوشبختانه روند درمانی این بازیکن به خوبی طی 
می شود و دیروز هم در تمرینات گروهی حاضر شد. وی ادامه داد: کار درمانی سیامک نعمتی همزمان با تمرینات گروهی انجام می شود و 

ان شاءالله این بازیکن مشکلی برای بازی مقابل شهرخودرو نخواهد داشت. 

محمد 
انصاری: 
پرسپولیس 
نیاز به 
آرامش 
دارد
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جدول دره بندی لیگ دسته اول

بازیکن ایرانی در بازی پورتو مقابل سانتاکلارا نمره پایینی را کسب کرد. در چارچوب هفته هشتم لیگ پرتغال پورتو به مصاف سانتاکلارا رفت و به برتری 
یک بر صفر رسید. مهدی طارمی در ترکیب اصلی تیمش قرار گرفت و توانست 65 دقیقه در میدان حضور پیدا کند. بازیکن ایرانی در این مدت نتوانست برای 
تیمش گلزنی کند و به همین علت از سایت گل پوینت نمره پایینی را دریافت کرد. سایت گل پوینت به طارمی نمره 5.2 را داد تا این بازیکن پس از کورونا 
و اوریبه به ضعیف ترین بازیکن پورتو لقب گیرد. البته بازی به شکلی بود که تمام بازیکنان هر 2 تیم نمره پایینی دریافت کردند و بالاترین نمره 7 بود که به 
لوئیس دیاس، گلزن پورتو داده شد. پورتو با این برد 16 امتیاز شد و در رده دوم قرار گرفت. در جدول لیگ پرتغال، اسپورتینگ با 22 امتیاز صدرنشین است.

نمره ضعیف 
 طارمی
در 65 دقیقه

آنها باید فصل را بهتر شروع می کردند
 باغمیشه: منصوریان باید نتیجه بگیرد 

تا حمایت شود
دقیقه 80، فرار سولی مارچ از سمت چپ، 
سانتر تندوتیز او و دورخیز علیرضا جهانبخش 
این  سر،  ضربه  یک  با  توپ  کردن  قطع  برای 
تیم  ایرانی  ستاره  برای  ممکن  شروع  بهترین 
در  شاید  جهانبخش  اما  بود.  برایتون  فوتبال 
تا  کرد  اشتباه  محاسبه  در  ثانیه،  صدم  حد 
در  و  بشود  رد  اش  پیشانی  از  مقابل  از  توپ 
فرود  منتظر  ولبک کمی جلوتر  دنی  حالی که 
اندری  بود،  بکر  آلیسون  دروازه  ریختن  فرو  و 
رابرتسون با حضوری به موقع توپ را از بالای 
کرنر  یک  تنها  تا  زد  بیرون  به  لیورپول  دروازه 
نصیب برایتونی بشود که برای به ثمر رساندن 

می کرد. تابی  بی  تساوی  گل 
علیرضا جهانبخش از این موقعیت جانشین 
آدام لالانایی شده بود که سابقه حضوری طولانی 
در لیورپول دارد و امسال به جمع برایتونی ها 
از  پیش  کلوپ  یورگن  که  بازیکنی  پیوسته. 
مسابقه از او یاد کرد و به خبرنگاران گفت که 
ارتباط  در  وی  با  لیورپول  بازیکنان  اکثر  هنوز 
برای  میدان  به  ورود  از  پس  لالانا  اما  هستند. 
بازی مقابل لیورپول در ورزشگاه آمکس، در یک 
صحنه و در درگیری با جورجی واینالدوم دچار 
مصدومیت شد تا تابلوی تعویض برایش خیلی 
زود بالا برود. این ستاره سابق تیم ملی فوتبال 
میدان  به  ورود  از  پس  دقیقه   8 تنها  انگلیس 
به علیرضا  را  بیرون آمد و جای خود  از زمین 
به  که  برایتون  ایرانی  بازیکن  داد.  جهانبخش 
تیمش  ترکیب  در  ها  مدت  مصدومیت،  دلیل 
تعویض  این  از  بعد  لالانا  بود.  نرفته  زمین  به 
سمت  به  برود،  نیمکت  روی  که  این  جای  به 
رختکن دوید اما بعد از دقایقی به زمین برگشت 
آرام گرفت. و روی سکوهای ورزشگاه آمکس 

لحظه ای که جهانبخش وارد زمین شده و 
با شتاب و هیجان مشغول نقش آفرینی در خط 
حمله تیمش بود؛ شبیه به همان کاری که در 
دیدار مقابل منچستریونایتد در این فصل انجام 
داد و با حضورش در زمین همه چیز را زیر و 
رو کرد. اما پس از این که جهانبخش نتوانست 
پاس ارسالی سولی مارچ را وارد دروازه لیورپول 
مدافع  ناشیانه  خطای  روی  لیورپول  کند، 
اورتون صاحب یک ضربه کاشته شد که ارسال 

 0-2 را  ها  سرخ  مانه  سر  ضربه  با  رابرتسون 
پیش انداخت. اما در حالی که شاگردان کلوپ 
بازبینی  به  دستور  داور  بودند،  شادی  حال  در 
مردود  را  لیورپول  گل   VAR و  داد  را  صحنه 
اعلام کرد. در همین لحظه کارگردان تلویزیونی 
نمایی درشت از صورت جهانبخش گرفت که از 
این خوش شانسی راضی بود، چرا که در صورت 
پذیرش گل لیورپول، شکست احتمالی برایتون 

به دوش او می افتاد.
موقعیت،  این  رفتن  دست  از  باوجود  اما 
و  داد  ادامه  خود  کار  به  روحیه  با  جهانبخش 
را روی روند هجومی تیمش گذاشت؛  تاثیرش 
تیمی که قبلا هم مدعیان لیگ جزیره را آزار 
داده بود. آن ها در نهایت در دقیقه 90+2 دوباره 
روی تصمیم داور و پس از یک رفت و برگشت، 
دومین ضربه پنالتی خود را به دست آوردند که 

وارد  گراش  پاسگال  توسط  ضربه  این  بار  این 
پاتر  گراهام  شاگردان  تا  شد  آلیسون  دروازه 

بازی را ترک کنند. با دست پر  سرمربی 
در این لحظات علیرضا جهانبخش با فشار 
یک  انجام  البته  و  لیورپول  های  هافبک  روی 
شده  وی  برای  زرد  کارت  به  منجر  که  خطا 
بود، نقش زیادی در پا نگرفتن طراحی حملات 
او  بازی کرد. همچنین  لیورپول  برای  تهاجمی 
پس از گل برایتون و در شرایطی که آن ها قصد 
تهاجمی  حرکت  یک  برای  مجدد  سازماندهی 
جهانبخش  این  داشتند،  را  گل  جبران  برای 
از  میدان  میانه  در  با سماجت  را  توپ  که  بود 
حریف گرفت تا داور را متقاعد کند که در سوت 
پایان بازی بدمد. اگرچه این مسابقه سه دقیقه 
بیشتر از زمان تلف شده اعلامی، طول کشید. با 
نمایش خوب جهانبخش، علی رغم موقعیت از 

دست رفته، سیلی از تمجیدها دوباره در شبکه 
های اجتماعی به نفع وی به راه افتاده و به نظر 
او  گیر  گریبان  مصدومیت  دوباره  اگر  می رسد 
نشود، جهانبخش به مرور در ترکیب تیمش جا 
خواهد افتاد. تیمی که در ترکیب خود بازیکنان 
خوش سابقه و گران قیمتی چون لالانا و ولبک 
را دارد که پیشتر پیراهن تیم ملی انگلستان را 
هم می پوشیدند. این رقابت برای جهانبخش در 
طول فصل هم ادامه خواهد داشت و سخت و 
توان فرسا خواهد بود. با این حال این ملی پوش 
فوتبال ایران که دیروز از دید اکثر کارشناسان 
برایتون  در  ماندن  با  کرده،  دریافت  را   7 نمره 
آمکس وجود  استادیوم  در  که  ادامه چالشی  و 
ارزش  که  کند  ثابت  همه  به  می خواهد  دارد، 
پرداخت شده، دارد که جز  او  بابت  مبلغی که 

این هم نیست.

پیشکسوت تیم فوتبال تراکتور گفت: اگر 
علیرضا منصوریان می خواهد حمایت هواداران 
تیم  این  در  باید  باشد،  داشته  اختیار  در  را 

بگیرد. نتیجه 
ضعیف  نتایج  درباره  باغمیشه  علی   
تراکتور در سه هفته ابتدایی لیگ برتر اظهار 
داشت: احساس می کنم اشتباه مدیریتی سبب 
است.  بوده  اخیر  سالهای  در  تیم  این  ناکامی 
نمی شوم  منصوریان  علیرضا  تواناییهای  منکر 
برخی  متأسفانه  اما  نمی کنم  اهانت  وی  به  و 
های  سال  در  تراکتور  شده  سبب  اشتباهات 
اخیر حتی در شرایط خیلی خوب خود دچار 
با  آدم  مواقع  برخی  افزود:  شود.وی  مشکل 
تیم  این  پشت  تفکری  چه  می کند  فکر  خود 
وجود دارد که سبب می شود تراکتور باسابقه، 
با این همه بازیکن بزرگ روند نزولی را پیش 
جام  قهرمان  گذشته  سال  تیم  این  می گیرد. 
روند  امسال  داشتیم  انتظار  و  شد  حذفی 
عقب  به  هم  باز  اما  کند  دنبال  را  صعودی 
کرد:  عنوان  تراکتور  تیم  بازگشت.پیشکسوت 
و  فهیم  مربی  را  منصوریان  اینکه  وجود  با 
بادانشی می دانم اما کار کردن در تبریز کاملا 
نویی  قلعه  امیر  مانند  مربیانی  است.  متفاوت 
داشتند  تماشاگر  پشتوانه  تیم  این  در  که 
تفکر  زیرا  برسند  موفقیت  به  نتوانستند  هم 
دو  داد:  ادامه  باغمیشه  ندارد.  وجود  درستی 
تساوی و یک باخت از سه دیدار ابتدایی لیگ 
برای شروع کار منصوریان خیلی ضعیف است. 
تیمی که هدفش قهرمانی یا دست کم حضور 
خیلی  باید  است،  جدول  بالای  تیم  سه  بین 
بهتر فصل را شروع کند اما چنین موضوعی را 
ندیدیم. حتی در بازیهای اخیر شاهد فوتبالی 

بودیم. روح  بی  و  کاملا سرد 
به  نیاز  منصوریان  چند  هر  افزود:  وی 
برای  که  معمولی  تیم  در  اگر  اما  دارد  زمان 
فرار از سقوط تلاش می کرد، چنین نتایجی 
ایراد  کسی  می کرد  کسب  اول  هفته  سه  در 
تراکتور  مدعی  تیم  با  اینکه  نه  نمی گرفت؛ 
قطعا  کند.  این حد ضعیف شروع  تا  را  فصل 
به  را  تیمش  بخواهد  منصوریان  که  زمانی  تا 
روند معمولی بازگرداند، امتیازهای را از دست 
درباره  تراکتور  تیم  اسبق  دهد.مهاجم  می 
فرصت  تیم  این  پرشور  هواداران  آیا  اینکه 
می دهند،  قرار  منصوریان  اختیار  در  را  لازم 
هم  تراکتور  میلیونی  هواداران  کرد:  عنوان 
مانند طرفداران پرسپولیس، استقلال و حتی 
امتیاز  و  ضعیف  نتایج  تحمل  و  تاب  سپاهان 
برای  تراکتور  اسکلت  ندارند.  دادن  دست  از 
سیستم  به  بازیکنان  و  شده  حفظ  امسال 
قبلی عادت کرده بودند. به همین دلیل برای 
در سیستم  تحول  و  تغییر  این  با  آشنا شدن 

افزود:  باغمیشه  دارند.  زمان  ماه   6،7 به  نیاز 
بود منصوریان مقابل  برای من عجیب  خیلی 
تیمی مانند سپاهان با بازیکنان سرعتی مثل 
محمد محبی از سه مدافع استفاده کرد. این 
به  و  باز می گردد  تفکر منصوریان  به  موضوع 
سیستمی  چنین  اما  نمی گیرم  ایرادی  وی 
بعید است تراکتور را به موفقیت برساند. برای 
موفق شدن در تراکتور باید پازل های مختلفی 
مانند حمایت تماشاگر از تیم در کنار هم قرار 
تراکتور  اگر  کرد:  خاطرنشان  وی  بگیرند. 
دیدار اول خود مقابل نفت مسجدسلیمان در 
پشت  هم  هوادار  می رسید،  پیروزی  به  تبریز 
حمایت  وی  از  و  می گرفت  قرار  منصوریان 
می شد تا این حد هم التهاب روحی و روانی به 
وجود نمی آمد. تیم تراکتور در سه هفته تنها 
دو امتیاز کسب کرده و همین کار منصوریان 
تراکتور  کرد.پیشکسوت  خواهد  سخت  را 
در  هواداران  نداشتن  حضور  آیا  اینکه  درباره 
ورزشگاه دلیل خوبی برای نتیجه نگرفتن این 
منصوریان  شنیدم  گفت:  می شود  تلقی  تیم 
پس از بازی با سپاهان یکی از دلایل ناکامی 
خود را غیبت تماشاگران در ورزشگاه دانست 
حواشی  به  معطوف  را  خود  تفکر  نباید  اما 
بزرگی  جای  به  می دانست  منصوریان  کنیم. 
آمده و کار کردن در تراکتور به دلیل داشتن 
حساسیت  خیلی  تماشاگر  نام  به  پشتوانه ای 
تیم  این  با  هواداران  داد:  ادامه  دارد.باغمیشه 
از جان  باخت دور  از  زندگی می کنند و پس 
اند.  داده  از دست  را  اقوام خود  از  یکی  انگار 
به همین دلیل تصور منصوریان برای حمایت 
به  منفی  انرژی  تماشاگران،  سوی  از  نشدن 
تیم تزریق خواهد کرد. وی باید روی مسائل 
روحی و روانی تیمش کار کند. چندین سال 
منصوریان  اگر  می دانم  و  بوده ام  تراکتور  در 
موفق به نتیجه گیری شود هوادار هم با تمام 
وجود از وی حمایت می کند.وی درباره اینکه 
آیا تراکتور با این وضعیت به کورس مدعیان 
باید  داد:  پاسخ  می شود،  اضافه  قهرمانی 
تفکرات کادر فنی تغییر کند زیرا ادامه دادن 
مسیر با همین روند کار را به جایی نمی رساند. 
فوتبال ما رو به رشد است و تیمی مانند سایپا 
با تجربه شدن بازیکنان جوانش در این فصل 
هم  امتیاز  پنج  و  می کند  خوبی کسب  نتایج 
شده  سنگین  برتر  لیگ  در  رقابت  می گیرد. 
تدابیرمان  و  تفکر  باید  گرفتن  نتیجه  برای  و 
مربیان  تجارب  از  باید  البته  بدهیم.  تغییر  را 
قبلی هم درس بگیریم. وی افزود: نمی شود 
با استفاده از تخم مرغ دنبال چلوکباب درست 
از  استفاده  ابزار  هم  تراکتور  باشیم.  کردن 
سیستم 2-5-3 را ندارد و منصوریان نباید از 

کند. استفاده  سیستم  این 

سوپرلیگ دانمارک
وِیل بولد کلوب باز هم شکست خورد

حضور  با  کلوب  بولد  وِیل  تیم  کارنامه  در  دیگری  شکست 
سعید عزت اللهی ثبت شد. تیم وِیل بولد کلوب شکست 3 بر یک 
را در دیداری خارج از خانه از هفته دهم سوپرلیگ دانمارک برابر 
هورسنس پذیرا شد. پریپ )8 – پنالتی(، یارتان )41( و پوهل )49 - 
پنالتی( زننده گل های هورسنس بودند. تک گل وِیل بولد کلوب هم 
در دقیقه 2+90 حاصل شد. سعید عزت اللهی در ترکیب اصلی وِیل 
بولد کلوب بازی کرد و یک کارت زرد هم در دقیقه ششم مسابقه 
گرفت. رتبه ششمی وِیل بولد کلوب در جدول رده  بندی سوپرلیگ 

دانمارک با وجود این شکست تغییری نکرد.
پیروزی زوریا در حضور ۱6 دقیقه ای صیادمنش

تیم زوریا در دیداری خارج از خانه از هفته دهم لیگ برتر اوکراین 
پیروز شد. در دیداری از هفته دهم لیگ برتر اوکراین امروز )یکشنبه( 
تیم زوریا میهمان میای بود و با نتیجه 3 بر صفر پیروز شد. کوچرگین 
)53(، ایوانیشنیا )58( و گلادکی )61( زننده سه گل تیم زوریا در این 
بازی بودند.اللهیار صیادمنش به عنوان بازیکن تعویضی زوریا از دقیقه 
هشتم  رتبه  امتیاز   14 با  زوریا  شد.تیم  میدان  وارد  مسابقه  این   74

جدول رده بندی لیگ برتر اوکراین را در اختیار دارد.
 ابراهیم زاده: امتیاز نگرفتن

 به خاطر اشتباه داوری خیلی تلخ است 
مسعود ابراهیم زاده مدافع تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان گفت: امتیاز 
شاهد  دیگر  امیدوارم  و  است  تلخ  خیلی  داوری  اشتباه  خاطر  به  نگرفتن 
چنین اشتباهاتی از سوی داوران نباشیم.مسعود ابراهیم زاده درباره عملکرد 
از  و  زیاد  تغییرات  وجود  با  ما  تیم  گفت:  هفته گذشته  در سه  ذوب آهن 
دست دادن تعدادی از بازیکنان تأثیرگذارش، از لحاظ فنی عملکرد خوبی 
در این سه هفته داشته است، ولی مسئله مهم این است که بابت اشتباهات 
داوری اذیت شدیم. اگر در بازی با فولاد آن پنالتی گرفته نمی شد یا در 
بازی با ماشین سازی در دقیقه یک 10 نفره نمی شدیم، قطعاً الان اول یا 
دوم بودیم.وی ادامه داد: امتیاز نگرفتن به خاطر اشتباه داوری خیلی تلخ 
است و ممکن است شرایط ذهنی یک تیم را به هم بریزد. در همین بازی 
با پیکان هم اگر داور تصمیم خود را عوض نمی کرد امکان داشت ببازیم 
و شرایط خیلی سخت می شد، ولی خوشبختانه داور شجاعت به خرج داد 
تیمی  هیچ  بعد  به  این  از  امیدوارم  فقط  من  کرد.  عوض  را  تصمیمش  و 
بابت اشتباهات تأثیرگذار امتیاز از دست ندهد.مدافع تیم فوتبال ذوب آهن 
اصفهان در مورد دیدار هفته چهارم تیمش برابر صنعت نفت خاطرنشان 
با اینکه بازیکنان زیادی را از دست دادند، ولی همچنان تیمی  کرد: آنها 
به  برد  برای  فقط  ولی  داریم،  پیش  در  بازی سختی  ما  پرقدرت هستند. 
آبادان می رویم. کسب سه امتیاز بازی با صنعت نفت برای ما از نان شب 

واجب تر است و امیدوارم اولین برد فصل را در آبادان به دست بیاوریم.
پایان کار هادی شکوری در چوکای تالش

با اعلام مدیرعامل باشگاه چوکای تالش، هادی شکوری بعد از دومین 
شکست این تیم از کار برکنار شد. چوکای تالش که در این فصل موفق به 
حضور در لیگ آزادگان شده، حضوری ناکام طی دو هفته ابتدایی داشته و 
در نهایت با دو شکست پیاپی کار را در قعر جدول دنبال می کند. این تیم 
با دو گل شکست خورد  برابر ملوان  نیز  امروز و در دربی گیلان  بازی  در 
با  زودهنگام  وداعی  باشگاه  این  مدیرعامل  اعلام  به  بنا  شکوری  هادی  تا 
تالشی ها داشته باشد و از کار برکنار شود. چوکای تالش در فصل گذشته 
بعد از دوری چند ساله از لیگ آزادگان، موفق شد با هدایت فرشاد پیوس 
جواز حضور در این رقابت ها را به دست بیاورد. با این حال مشکلات مالی 
و مدیریتی این تیم که طی روزهای آماده سازی با اعتراض هادی شکوری 
نیز همراه شده بود، باعث شد آنها به نتایج قابل توجهی در لیگ دست پیدا 
نکنند. شکوری بعد از فرهاد کاظمی دومین مربی است که در فصل جدید 
رقابت های لیگ آزادگان از مربیگری تیم خود کنار می رود تا لیگ دسته اول 

با رکوردی جالب توجه در همین ابتدای راه همراه باشد.

باید خودمان را با تفکرات منصوریان سازگار کنیم

محمدی: هواداران تراکتور با یک باخت تیم را تخریب نمی کنند 
هادی محمدی مدافع تیم فوتبال تراکتور 
فوتبال  تبریزی  تیم  این  هواداران  است  مدعی 
تخریب  باخت  یک  با  را  تیم  و  می فهمند  را 
از  تأسف  ابراز  ضمن  محمدی  نمی کنند.هادی 
از  قبل  گفت:  سپاهان  برابر  تراکتور  شکست 
بازی هم می دانستیم کار سختی برابر تیم خوب 
هم  دوم  نیمه  در  ما  داریم.  پیش  در  سپاهان 
تغییر سیستم دادیم، ولی در مجموع نتوانستیم 
سه  متأسفانه  و  باشیم  داشته  خوبی  عملکرد 
امتیاز را واگذار کردیم. البته بچه ها تمام تلاش 

خود را به کار گرفتند، ولی شرایط طور دیگری 
درباره  تراکتور  فوتبال  تیم  خورد.مدافع  رقم 
استفاده منصوریان از سیستم سه دفاعه و اینکه 
با  فنی  لحاظ  از  را  تراکتور  سیستم  این  شاید 
مربی  هر  داشت:  اظهار  کند،  مواجه  مشکل 
تیم  بازی  سیستم  تفکراتش  و  داشته  بر اساس 
خود را انتخاب می کند و منصوریان هم تصمیم 
ما  کند.  استفاده  سیستم  این  از  است  گرفته 
تفکرات  با  را  خودمان  باید  و  هستیم  بازیکن 
جا  سیستم  این  اگر  کنیم،  سازگار  منصوریان 

داشته  بهتری  عملکرد  می توانیم  بیفتد طبیعتاً 
در  تیم  این  ضعیف  شروع  مورد  در  باشیم.وی 
لیگ برتر و اینکه آیا آنها می توانند در بازی های 
بعدی شرایط را تغییر بدهند، خاطرنشان کرد: 
ما بازیکنانی بسیار خوب و باکیفیت داریم و با 
این نفرات و کادر فنی مطمئناً شرایط را تغییر 
خواهیم داد. شما شک نکنید که تراکتور امسال 

است.  قهرمانی  اصلی  شانس های  از  یکی 
به  نیاز  تراکتور  اینکه  بیان  با  محمدی 
حمایت هوادارانش دارد، تصریح کرد: هواداران 

تراکتور فوتبال را می فهمند و با یک باخت تیم 
شرایط  در  همیشه  آنها  نمی کنند.  تخریب  را 
از  من  بوده اند. خواهش  تیم شان  سخت حامی 
وارد  تیم  ندهند  اجازه  که  است  این  هواداران 
حاشیه شود. ما اگر یک برد بیاوریم، تیم روی 
مس  با  بازی  از  بعد  ضمن  در  می افتد،  غلتک 
همراه  تراکتور  برد  با  امیدوارم  که  رفسنجان 
که  داریم  تبریز  در  خانگی  بازی  سه  شود، 
تراکتور  برای  پرتاب  مثل یک سکوی  می تواند 

باشد.

مدیرعامل که فوتبالی باشد بازیکنان را درک می کند
جهانچی: به بازیکنانم ایمان دارم

در هفته دوم لیگ یک فوتبال بیشتر بازی ها مساوی شد و در حساس ترین 
مسابقه ملوان با شکست چوکای تالش برنده شهرآورد گیلان شد و پارس جنوبی 
هم به صدر جدول رسید. در این هفته حساس ترین مسابقه بین دو تیم چوکای 
تالش و ملوان برگزار شد که ملوان انزلی برنده شهرآورد گیلان بود. پارس جنوبی 
هم در دقایق پایانی توانست یک برد خانگی به دست بیاورد تا این تیم به همراه 
استقلال خوزستان تنها تیم های 6 امتیازی جدول لیگ باشند. نتایج مسابقات 

هفته دوم لیگ یک به شرح زیر است:
* مس کرمان یک- شاهین شهرداری بوشهر صفر

داوران: وحید صالحی – بابک خسروی – وحید سیفی – حامد صادقی جو
گلزنان: پیمان میری) 59(

* خوشه طلایی ساوه یک - استقلال خوزستان 2
داوران: میثم عباسپور – هیوا بهمنی – بهروز عالمی روشن – پیام ساری اصلانی

گلزنان: جانفزا 45 و 65 برای استقلال خوزستان
* نود ارومیه صفر - گل ریحان البرز صفر

داوران: ناصر جنگی – ایوب غلامزاده – محمد شاکر – امیر معصومی

* قشقایی شیراز صفر - آرمان گهر سیرجان یک
داوران : وحید مالکی – بهزاد پناهی – رضا حیدری – مجتبی شجاعی

گلزنان: شاهین شفیعی)42(
* بادران تهران یک- خیبر خرم آباد صفر

داوران: مصطفی مناجاتی پور – امین زاهدی – احمد اریک – محمد ممتاز
گلزنان: پویا سیف پناهی) 3- پنالتی(
* چوکای تالش صفر- ملوان انزلی 2

داوران: محمدباقر پورباقر – رامین بابایی – احمد کاظم لو – شهاب محمدی
گلزنان: میعاد یزدانی)4( محمد مهری)37( برای ملوان

* پارس جنوبی جم 2- رایکا بابل یک
داوران: مجتبی افرا – حامد صفایی – شهرخ دانشور – علیرضا حیدرپناه

گلزنان: علی خسرو نژاد)53( برای رایکا
دیدار استقلال ملاثانی - هوادار  به دلیل بارش شدید باران لغو شد و امروز 
برگزار می شود. همچنین مسابقه شهرداری آستارا و فجرشهید سپاسی هم امروز 

برگزار خواهد شد.

سرمربی تیم فوتبال بانوان ملوان گفت: 
وقتی مدیرعامل یک باشگاه فوتبالی باشد، 
بازیکنان را درک می کند. معصومه جهانچی 
در خصوص برد ملوان مقابل نماینده بوشهر 
در هفته اول لیگ برتر فوتبال بانوان اظهار 
داشت: با توجه به اینکه هفته اول بود همه 
هم  ما  کردند،  می  بازی  احتیاط  با  تیم ها 
همین طور بودیم اما مهم 3 امتیاز بازی بود 
که آن را گرفتیم. وی افزود: تلاش بازیکنان 
مدت  این  در  که  تمریناتی  با  داد.  نتیجه 
یعنی  بعدی  بازی  به  کرد  خواهیم  برگزار 
دیدار مقابل پالایش گاز ایلام فکر می کنیم. 
بازیکنان ما بازی به بازی شرایط بهتری پیدا 
می کنند و با قدرت در لیگ عملکرد خود را 
خور  در  نتایجی  امیدواریم  می دهند.  نشان 

شأن باشگاه ملوان کسب کنیم.
بوشهر  هوای  شد:  یادآور  جهانچی 
بارانی بود، با توجه به اینکه بازیکنان ما هم 
بودند شرایط  بارانی تمرین کرده  در هوای 
موقعیت ها  از  کردیم  تلاش  بود.  ما  نفع  به 
استفاده کنیم هر چند خیلی از موقعیت ها 
را هم از دست دادیم. امیدوارم بازیکنان ما 
موقعیت ها  از  آینده  بازی های  در  بتوانند 
بانوان  فوتبال  تیم  سرمربی  کنند.  استفاده 
با  دیدار  در  بوشهر  نماینده  درباره  ملوان 
تیمش عنوان کرد: سارگل تیم خود را دیر 

نبودند.  بسته  پا  و  آنها دست  اما  بود  بسته 
من برایشان آرزوی موفقیت دارم. جهانچی 
همچنین درباره رعایت پروتکل ها در هفته 
همه  کرد:  خاطرنشان  برتر  لیگ  نخست 
را  پروتکل ها  که  بودند  کرده  سعی  تیم ها 
تست  هم  مسابقات  از  قبل  کنند.  رعایت 
کرونا گرفته شد، بنابراین همه چیز رعایت 

بود. شده 
مبنی  دیگری  سوال  به  پاسخ  در  وی 
ملوان بخشی  باشگاه  اینکه شنیده شده  بر 
از قرارداد بازیکنان را پیش از بازی نخست 
در  همیشه  کرد:  تصریح  کرده،  پرداخت 
را  خود  قرارداد  مبالغ  یا  بازیکنان  بانوان، 
دریافت  اصلا  یا  و  می گیرند  سختی  به 
به  توجه  با  جدید  مدیرعامل  اما  نمی کنند 
اینکه مشکلات فوتبال را می داند و خودش 
به  را  مبالغی  بود  داده  قول  است،  فوتبالی 
بچه ها پرداخت کند که قبل از شروع بازی 
افزود:  وی  شد.  عملی  قول  این  نخست 
را  بازیکنان  باشد  فوتبالی  مدیرعامل  وقتی 
درک می کند. جا دارد در اینجا از مسئولان 
که  کنم  تشکر  بازیکنانم  و  ملوان  باشگاه 
بود  امتیاز   3 مهم  کشیدند.  زیادی  زحمت 
که ما گرفتیم. امیدوارم بازی های بعدی پر 
قدرت حاضر شویم چرا که من به بازیکنانم 

دارم. ایمان 

آلیسون بکر از چنگ ستاره ایرانی گریخت

خوش شانسی جهانبخش در اوج بدشانسی!

هفته دوم لیگ دسته اول

برتری ملوان در شهرآورد گیلان

گفت:  پیکان  فوتبال  تیم  مدافع  ستاری  محمد 
برای بازی با استقلال شرایط خوبی داریم و می توانیم 
حریف مان را در بازی روز سه  شنبه به دردسر بیندازیم.

محمد ستاری درباره شرایط تیم پیکان گفت: پیکان 
امتیاز  چهار  اخیر  بازی  دو  از  و  دارد  خوبی  وضعیت 
گرفته ایم، البته در بازی با ذوب آهن هم می توانستیم 
را  برد برسیم، ولی تصمیم عجیب داور همه چیز  به 
شده  گرفته  پنالتی  که  است  درست  این  داد.  تغییر 
صحیح نبود، ولی اقدام داور در عوض کردن تصمیمش 
زشت و غیرقانونی بود. این اتفاق فقط در فوتبال ایران 
دیده شده است. شما هیچ کجا سراغ ندارید که داور 
چهارم با موبایل یک صحنه را ببیند و به داور بگوید 
که تصمیمش را عوض کند. من هم در این مورد به 
یک  و  زد  بدی  حرف  ایشان  که  کردم  اعتراض  داور 
کارت زرد هم به من نشان داد.وی راجع به دیدار روز 
استقلال  کرد:  تأکید  استقلال،  برابر  تیمش  سه شنبه 
تیم خوبی است، ولی ما برای این بازی انگیزه و روحیه 
بالایی داریم و می خواهیم به برد برسیم. زمانی که در 
استقلال  تارتار  مهدی  هدایت  با  بودم  جنوبی  پارس 

هم  بازی  این  در  امیدواریم  و  دادیم  شکست  را 
می آید  بدش  از شکست  تارتار  بگیریم.  خوبی  نتیجه 
مهدی  آقا  تا  بگیریم  خوب  نتیجه  یک  امیدوارم  و 
و  داریم  بالایی  فنی  پتانسیل  ما  کنیم.  خوشحال  را 
می توانیم استقلال را به دردسر بیندازیم.مدافع پیکان 
در مورد صحبت های هفته قبل تارتار و اینکه وی قصد 
تصریح  داشت،  را  تیمش  سرمربیگری  از  رفتن  کنار 
کرد: آقا مهدی زمانی به پیکان آمد که فرصت زیادی 
روی  او  شناخت  عدم  طرفی  از  نداشت.  اختیار  در 
یک  است  بهتر  من  بود.  کرده  سخت  را  کارش  تیم 
مثال بزنم. زمانی که گواردیولا به بایرن مونیخ رفت، 
گواردیولا  و  بود  کرد  کسب  را  جام ها  همه  هاینکس 
انتظار در این تیم موفق باشد، ولی  نتوانست در حد 
یا  او مربی بدی است  این دلیل نمی شود بگوییم که 
ما  تیم  افزود:   است.ستاری  بوده  ضعیفی  تیم  بایرن 
بازی به بازی شرایط بهتری پیدا کرد و همه بازیکنان 
ما خوشحال شدند که تارتار در این تیم ماندگار شد. 
تمام تلاش ما این است که با عملکرد خوب مان جواب 

را بدهیم. تارتار و همکارانش  زحمات 

می توانیم استقلال را به دردسر بیندازیم
ستاری: تغییر تصمیم داور، غیرقانونی و زشت بود 

فاخر تهامی هافبک تیم فوتبال صنعت نفت آبادان 
انگیزه زیادی دارد تا عملکرد ضعیفش در فصل گذشته 
درباره  تهامی  کند.فاخر  جبران  جاری  فصل  در  را 
بازی گذشته گذشته گفت: ما  عملکرد تیمش در سه 
در مجموع عملکرد خوبی داشتیم و البته می توانستیم 
با  بازی  در  نباشیم.  بازنده  هم  پرسپولیس  با  بازی  در 
شهر خودرو هم یک امتیاز در زمین حریف گرفتیم که 
نتیجه بدی نبود و حالا امیدواریم که در دومین بازی 
خانگی در این فصل ذوب آهن را شکست بدهیم. ما نیاز 
به زمان داریم تا بیشتر هماهنگ شویم و قطعاً در آینده 
صنعت  مقایسه  درباره  شد.وی  خواهیم  قوی تری  تیم 
نفت با تیم فصل گذشته خاطر نشان کرد: ما پارسال 
تیم خوبی داشتیم، ولی بسیاری از نفرات تأثیرگذارمان 
به  هم  بسیار خوبی  بازیکنان  البته  دادیم،  از دست  را 
در  را  عملکرد  بهترین  می توانند  که  شدند  اضافه  تیم 

تیم  این  که  معتقدم  حتی  من  باشند.  داشته  ما  تیم 
می تواند بهتر از سال گذشته نتیجه بگیرد، در ضمن ما 
مربی خوبی مثل پورموسوی را هم روی نیمکت داریم 
درخشش  به  اشاره  با  دارد.تهامی  زیادی  تجربیات  که 
لیگ تصریح کرد:  ابتدایی  ریکانی در سه هفته  طالب 
طالب یک بازیکن مهم برای تیم ماست که در بازی اول 
هم که تعدادی از بازیکنان ما غایب بودند، جای همه 
آنها را پر کرد. ریکانی با ادامه این روند حتی می تواند 
آقای گل لیگ برتر شود. او شایسته دعوت شدن به تیم 
ملی است.هافبک صنعت نفت در مورد وضعیت خودش 
در این فصل نیز خاطرنشان ک رد: شرایط امسال من 
نسبت به سال گذشته خیلی بهتر است. فصل گذشته 
چندان برای من خوب نبود و فرصت زیادی برای بازی 
و  است  اعتماد شده  به من  بیشتر  اما  امسال  نداشتم، 

می خواهم فصل گذشته را جبران کنم.

ریکانی می تواند آقای گل لیگ برتر شود
تهامی: می خواهم فصل گذشته را جبران کنم 

حضور رامین رضاییان در تیم منتخب هفته لیگ ستارگان قطر
بازیکن ایرانی تیم فوتبال الدحیل به ترکیب تیم منتخب هفته ششم لیگ ستارگان قطر راه یافت. 
سایت استاد الدوحه قطر ترکیب تیم منتخب هفته ششم لیگ ستارگان قطر را معرفی کرد که رامین 
رضاییان، مدافع تیم الدحیل نیز در آن جای گرفته است. تیم الدحیل در بازی برابر الخریطیات با گلزنی 
رامین رضاییان 4 بر یک پیروز شد و به رده چهارم جدول لیگ ستارگان قطر صعود کرد. این برد باعث 

شد فشار از روی مس کرمان کمتر شود

مدیر تیم فوتبال مس رفسنجان گفت 
پایان فصل لیگ  تا  باشگاه  این  که مدیران 
برتر از محمد ربیعی حمایت خواهند کرد. 
روزه  یک  تعویق  درباره  رضایی  حیدر  علی 
و  رفسنجان  مس  فوتبال  تیم های  دیدار 
به  اتفاق  این  داشت:  اظهار  تبریز  تراکتور 
بازی  برگزاری  در  روزه  یک  تأخیر  دلیل 
سازمان  و  داد  رخ  سپاهان  مقابل  تراکتور 
دیدار  گرفت  تصمیم  همین خاطر  به  لیگ 
ما یک روز دیرتر برگزار شود. نمی دانم این 
موضوع وجهه قانونی دارد یا خیر، اما گفتند 
روز  یک  سایپا هم  با  ما  آینده  هفته  دیدار 
دیرتر برگزار خواهد شد.وی در مورد شرایط 
شرایط  کرد:  تصریح  رفسنجان  مس  تیم 
پشت  را  خوبی  تمرینات  و  داریم  خوبی 
مناسبی  تدابیر  فنی  کادر  گذاشتیم.  سر 
تیم  و  است  اندیشیده  مسابقه  این  برای 
مطمئنم  دارد.  قرار  پیشرفت  دور  روی  ما 
و  بود  خواهیم  آینده  هفته  بازی  از  بهتر 
از  پرُ  با دست  تا  کند  امیدوارم خدا کمک 

بازی با تراکتور خارج شویم.مدیر تیم مس 
آیا  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  رفسنجان 
ربیعی  و محمد  تیم  این  فنی  کادر  جایگاه 
در صورت شکست احتمالی مقابل تراکتور، 
تسنیم  به  خیر،  یا  بود  خواهد  مستحکم 
گفت: بله. مدیران باشگاه با تمام توان پشت 
سرمربی و کادر فنی هستند و تاکنون اتفاق 
خاصی رخ نداده است. اگر هم اتفاقی بیفتد، 
مطمئن باشید حمایت کاملی از کادر فنی 
و خیال  توان  تمام  با  ربیعی  و  رخ می دهد 
راحت به کارش ادامه می دهد.»باشگاه چند 
بار و با تمام وجود بر حمایت از ربیعی تأکید 
فصل  تمام  باشید  مطمئن  و  است  کرده 
رضایی ضمن  او می ایستیم.«، حیدر  پشت 
نظر  این  کرد:  خاطرنشان  جمله  این  بیان 
امیدوارم خدا  و  است  مدیره  جمعی هیئت 
هم به ما کمک کند. آمار، نحوه بازی و نظر 
کارشناسان بر این است که تیم در شرایط 
پیشرفت قرار دارد و امیدوارم با کسب نتایج 

شود. همراه  هم  خوب 

مدیر تیم مس رفسنجان: تعویق بازی تراکتور با سپاهان، 
دیدار ما را به تأخیر انداخت   

خلعتبری بازی با سایپا را هم از دست داد
محمدرضا خلعتبری وینگر تیم فوتبال سپاهان در دیدار مقابل سایپا هم تیمش را همراهی نخواهد کرد. محمدرضا خلعتبری مهاجم مصدوم سپاهان در بازی با 
سایپا هم در دسترس کادرفنی این تیم قرار ندارد. این بازیکن از ناحیه زانو مصدوم شده است و مراحل درمانی را پشت سر می گذارد. کادر پزشکی سپاهان به کادر 
فنی این تیم اعلام کرده است که این بازیکن در بازی با سایپا هم نمی تواند تیمش را همراهی کند. سپاهان غیر از خلعتبری برای این مسابقه بازیکن مصدومی ندارد.
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خدیرا: قطعاً در ژانویه از یوونتوس 
جدا نخواهم شد

هافبک آلمانی یوونتوس می گوید قصدی برای جدایی از 
این تیم در پنجره نقل وانتقالات زمستانی ندارد. سامی خدیرا 
که این فصل از ترکیب یوونتوس کنار گذاشته شده و حتی 
یک دقیقه هم توسط آندره  آ پیرلو به بازی گرفته نشده است، 
می گوید قصدی برای جدایی از این تیم در ماه ژانویه ندارد. 
این هافبک آلمانی که قرارداد فعلی اش با باشگاه یوونتوس در 
بازیکنانی است  از  پایان می رسد، یکی  به  پایان فصل جاری 
که بیشترین دستمزد را در این تیم دارد. خدیرا 33 ساله در 
تلویزیونی »ZDF« آلمان گفت: اگر شما  با شبکه  گفت وگو 
بگذارید،  نمایش  به  را  خود  توان  تمام  زمین  در  نمی توانید 
سعی کنید در تمرینات یا در بیرون از زمین این کار را انجام 
دهید. می خواهم زمانی که از یوونتوس جدا می شوم، هواداران 
یووه از من به عنوان بازیکنی فوق العاده یاد کنند. وی افزود: 
این  از  و  نیست  پیرلو  آندره آ  خاطر  به  من  کنونی  وضعیت 
تیمش  می خواهد  او  که  را  روشی  من  نیستم.  عصبانی  بابت 
بازی کند، درک می کنم. جدایی من از یووه در ژانویه قطعاً 
اتفاق نخواهد افتاد. می خواهم به قراردادم با یوونتوس که تا 
توجه  مورد  که  بگذارم. خدیرا  احترام  است،  تابستان 2021 
باشگاه هایی همچون اورتون و تاتنهام است، در بخش دیگری 
از صحبت هایش اظهار داشت: اگر فرصتش پیش بیاید، لیگ 
باشد. من هوادار  برای من  انگلیس می تواند یک گزینه  برتر 
پروپا قرص لیگ برتر هستم. هنوز هم با کارلو آنچلوتی و ژوزه 
مورینیو در تماس هستم و ارتباط ما به واسطه همکاری مان 

در رئال مادرید هیچ گاه قطع نشده است.

زیدان:توضیحیبرایبیثباتی
رئالمادریدندارم

سرمربی تیم فوتبال رئال مادرید پس از شکست غیرمنتظره 
و  فرم  بی ثباتی  برای  توضیحی  که  گفت  آلاوس  مقابل  تیمش 
شکل تیمش ندارد. زین الدین زیدان که شاگردانش شب گذشته 
یک  بر   2 نتیجه  با  اسپانیا  لالیگای  یازدهم  هفته  در  )شنبه( 
مغلوب میهمان خود، آلاوس شدند و سومین شکست فصل شان 
را تجربه کردند، پس از این بازی با حضور در کنفرانس خبری 
با اشاره به فراز و نشیب تیمش در رقابت های فصل جاری گفت: 
بدی  و  خوب  لحظات  ما  ندارم.  تیمم  بی ثباتی  برای  توضیحی 
داشتیم. آلاوس پس از گذشت پنح دقیقه از زمان بازی به گل 
رسید و همین کار را برای ما خیلی دشوار کرد. در بازی قبلی 
اوضاع  بازی  این  در  اما  کردیم،  بازی  خیلی خوب  اینتر  مقابل 
خوب نبود. ما مصدومان زیادی داریم، دنبال بهانه گیری نیستم، 
اما  واقعیت ماجرا این است. باید به سختکوشی خود ادامه دهیم، 
ریکاوری بازیکنان را انجام بدهیم و پویایی مان در زمین را باید 
تغییر دهیم. ما در حال حاضر ثبات لازم را نداریم. وی در پاسخ 
به این پرسش که »به بازیکنان تان چه چیزی خواهید گفت تا 
به آنها کمک کنید تا در بازی شان به ثبات لازم برسند؟«، اظهار 
داشت: باید راه حلی برای ایجاد ثبات در بازی بازیکنانم پیدا کنم. 
قرار نیست اینجا به شما بگویم که به آنها چه خواهم گفت. به هر 
حال ما نباید تنها به نکات منفی نگاه کنیم و در مقابل باید به 
کارهای خوبی که انجام دادیم هم باید نگاه کنیم و تلاش کنیم 
به ثبات لازم برسیم. سرمربی فرانسوی رئال مادرید با اشاره به 
شروع بعد شاگردانش در بازی با آلاوس تأکید کرد: این بدترین 
نتوانستیم پویایی مان در  این فصل داشتیم. ما  شروعی بود که 
زمین را تغییر بدهیم که این باعث نگرانی و آزردگی من شد. 
من سرمربی این تیم هستم و به مانند همیشه اگر کسی قرار 
است مورد سرزنش قرار بگیرد، آن من هستم. باید این بازی را 
به دست فراموشی بسپاریم چون سه شنبه یک بازی دیگر )تقابل 

با شاختار دونتسک( در پیش داریم.

چراانتقالاسطورهرئالمادریدبه
چلسیمنتفیشد؟

شدن  منتفی  از  برزیلی  فوتبال  اسطوره  کارلوس،  روبرتو 
انتقالش به چلسی در سال 2007 سخن گفت. روبرتو کارلوس 
یک دهه فوق العاده را در رئال مادرید سپری کرد و در این تیم 
در  مورینیو  ژوزه   2007 سال  در  اما  شد.  زیادی  عناوین  فاتح 
چیز  همه  و  داد  را  برزیلی  مدافع  این  خرید  درخواست  چلسی 
اما در نهایت توافق  انتقال روبرتو کارلوس به لندن بود،  مهیای 
حاصل نشد و او به فنرباغچه ترکیه پیوست. روبرتو کارلوس گفت: 
و  فنرباغچه  از  یکی  که  داشتم  پیشنهاد  دو  من  مقطع  آن  »در 
دیگری از چلسی بود. اما انتقال به لندن نهایی نشد و در نهایت 
به  انتقال  به  واقعا  من  اما  کردم.  امضا  قرارداد  فنرباغچه  با  من 
چلسی نزدیک بودم و به معنای واقعی کلمه توافق حاصل شده 
بود. فقط لازم بود من به دفتر این باشگاه رفته و قرارداد جدیدم 
را با چلسی امضا کنم. فقط یک هفته قبل از امضای قرارداد و 
توافق نهایی با فنرباغچه بود که من برای دیدار با رومن آبراموویچ 
و پیتر کنیون به پاریس رفته بودم. اما متاسفانه و درست قبل از 
نهایی شدن قرارداد همه چیز به درستی پیش نرفت و این نیز 
بخشی از اتفاقات زیادی است که در فوتبال رخ می دهد. اما در 
مورد همه موارد توافق حاصل شده بود و من 100 درصد مطمئن 
بودم که در لیگ برتر می توانستم عملکرد خوبی داشته باشم و 
تصور می کردم فوتبال انگلیس با ویژگی های من منطبق باشد. 

رئالمادریدبایکلشکرغایببرابرشاختار
لیگ  در  شب  شنبه  سه  بازی  برای  مادرید  رئال  لیست 
قهرمانان اروپا برابر شاختار اوکراین منتشر شد. رئال مادرید شب 
گذشته در چهارچوب رقابتهای هفته یازدهم لالیگا در ورزشگاه 
با  ناباوری  کمال  در  و  بود  آلاوس  میزبان  استفانو  دی  آلفردو 
نتیجه 2-1 از حریف خود شکست خورد تا روند پرنوسان تیم 
شب  شکست  باشد.  داشته  ادامه  همچنان  زیدان  الدین  زین 
گذشته رئال مادرید مقابل آلاوس زمانی برای کهکشانی ها تلخ 
اواسط  در  هازارد  ادن  یعنی  تیم  این  بلژیکی  تر شد که ستاره 
نیمه اول یک بار دیگر دچار مصدومیت شد تا به نظر برسد او 
چند هفته دیگر از میادین دور خواهد بود و دوران کابوس وارش 
در رئال مادرید همچنان ادامه دارد. رئال مادرید سه شنبه شب 
باید در رقابت های لیگ قهرمانان اروپا به مصاف شاختار اوکراین 
برود و برای صعود به مرحله بعد نیاز مبرمی به پیروزی در این 
مسابقات دارد. در همین ارتباط لیست کهکشانی ها برای بازی 
برابر شاختار در حالی اعلام شد که مطابق انتظار نام ادن هازارد 
در آن مشاهده نمی شود. از طرفی در حالی که به نظر می رسید 
اما  برسد  بازی سه شنبه شب  به  راموس  است سرخیو  ممکن 
کاپیتان رئالی ها نیز این مسابقه را از دست خواهد داد. همچنین 
کارواخال  دنی  و  یوویچ  لوکا  اودریوزولا،  آلوارو  والورده،  فدریکو 
در  این  بود.  مسابقه خواهند  این  در  مادرید  رئال  غایبان  دیگر 
حالی است که کریم بنزما بعد از چند مسابقه ای که به دلیل 
را  بالاخره چراغ سبز پزشکی  بود،  از دست داده  آسیب دیدگی 
دریافت کرده و مشکلی برای مسابقه برابر شاختار نخواهد داشت.

شکایت 
سرمربی 
منفور از 
بارسلونا

میان  در  بلکه  سالم،  افراد  بین  در  تنها  نه  آرژانتین  فوتبال  فقید  اسطوره 
ورزشکاران معلول و نابینا نیز چهره ای محبوب بود. دیه گو آرماندو مارادونا اسطوره 
فوتبال آرژانتین و یکی از بهترین فوتبالیست های تاریخ بعدازظهر چهارشنبه 5 آذر 
ماه بر اثر ایست قلبی از دنیا رفت. مارادونا چهره ای بود که ورزشکاران زیادی با او 
خاطره دارند و در واقع از محبوبیت زیادی در میان ورزشکاران سایر رشته ها برخوردار 
آرژانتین  نابینایان  فوتبال  تیم  کاپیتان  وِلو«  »سیلویو  ورزشکاران  این  از  یکی  بود. 
است. وِلو از 15 سال قبل تاکنون خاطره ای از مارادونا را به یاد دارد و حالا آن را به 
اشتراک گذاشته است؛ خاطره ای که به دعوت شدن تیم فوتبال نابینایان آرژانتین 
 La Noche del« توسط اسطوره فوتبال دنیا در سال 2005 به برنامه تلویزیونی
10« بازمی گردد. وِلو در این باره می گوید: این موضوع در حالی امروزه در دستور کار 
قرار گرفته که 15 سال پیش کسی در این خصوص صحبت نمی کرد. مارادونا خیلی 

خوب و سخاوتمند بود و خفاش ها )لقب تیم فوتبال نابینایان آرژانتین( را به برنامه اش 
دعوت کرد و این فرصت را به ما داد تا فوتبال نابینایان را ترویج دهیم. وی افزود: از 
آنجا که مردم بسیاری در سراسر دنیا این برنامه را دنبال می کردند، دیدار با مارادونا 
برای ما بسیار احساسی بود. ما حتی گپ و گفتی مختصر با یکدیگر درباره فوتبال 
نابینایان داشتیم. واقعاً برایم توصیف آن لحظاتی که در کنار بهترین فوتبالیست دنیا 
بودم، دشوار است و واقعاً احساس زیبایی داشتم. 10 سال پس از آن دیدار، مارادونا 
یک بار دیگر در کنار اعضای تیم فوتبال نابینایان آرژانتین قرار گرفت تا برای تیمی 
بهترین  می کرد،  پان آمریکا  منطقه  معلولان  بازی های  در  حضور  آماده  را  خود  که 
آرزوها را داشته باشد؛ رویدادی که با نایب قهرمانی آرژانتینی ها همراه بود. وِلو در 
این باره عنوان کرد: برای همه ورزشکاران پارالمپیکی افتخار بزرگی است که حمایت 

فردی همچون مارادونا که نماینده کشور در بالاترین سطح است را داشته باشند.

دریافت بدترین خبر
خفاش ها که در هتل مرکز ملی تمرینی حضور داشتند، پیامی را دریافت کردند 
که هیچکسی انتظارش را نداشت. وِلو در این باره گفت: همه ما احساس یکسانی از غم 
و اندوه داشتیم؛ اینکه دیه گو از میان ما رفته است. احساس عجبیی نداشتم و اشک 
می ریختم، زیرا مارادونا مثل یکی عضو خانواده ام بود. آقای فوتبال، ما را ترک کرد و 
کنار آمدن با این خبر کار سختی است. سیلویو وِلو به دلیل استعداد خارق العاده اش 
در حرکت با توپ و موفقیت های زیادی که کسب کرده، با لقب »مارادونای نابینا« 
شناخته می شود. او در این باره می گوید: مقایسه من با مارادونا باعث افتخار است. 
من نابینا هستم و نتوانستم بازی مارادونا و گلزنی اش مقابل انگلیس را ببینم اما به 
نظرم لازم نیست که فوتبال را ببینید و باید آن را احساس کنید. من فقط می خواهم 

از مارادونا برای هر کاری که برای فوتبال انجام داد، تشکر کنم.

زندگی اش  آخر  روزهای  مارادونا  دیگو 
را در شرایطی عجیب به سر برد؛ در خانه ای 
اجاره ای، با مصرف داروهای متعدد و بدون 
حضور خانواده.  اگر روزی سریالی تلویزیونی 
اولین  مارادونا ساخته شود  زندگی دیگو  از 
شروع  درمانی  کادر  با  سریال  سکانس 
بیمارستان  در  او  تخت  بالای  که  می شود 
دیگر  دیگو  می شوند  متوجه  و  شده  حاضر 
به  ندارد. سپس یک کلوزآپ  علائم حیاتی 
که  دیگو  آشپز  که  داشت  خواهیم  غذایی 
می کرد  اش  همراهی  او  عمر  آخر  روزهای 
شب قبل برای اسطوره آماده کرده بود ولی 
او فرصت چشیدنش را هم نداشت. روی میز 
دادستان هایی که پرونده مارادونا را بررسی 
مواجه  دارو  از  پر  جعبه هایی  با  می کنند 
تجویز  مارادونا  برای  پزشکان  که  می شویم 
کرده بودند، داروهایی که برخی از آنها برای 

آگوستینا  بودند.  روانی  ناراحتی های  درمان 
کاساچف روان درمانگر و کارلوس دیاز روان 
خانه ای  زنند ،  می  را  دیگو  خانه  در  شناس 
که نزدیکان دیگو یک ماه قبل برای او اجاره 
صبح   11:30 ساعت  آنها  اما  بودند.  کرده 
مرده  فوتبال  خدای  که  می شوند  متوجه 
آشپز  و  ناشناخته  درمانگرهای  این  است. 
ناشناخته تر مارادونا و خانه ای که دیگو تنها 
دو هفته قبل از مرگش به آن پا گذاشته بود 
نشان دهنده این است که محبوب ترین فرد 
عمرش  ساعات  و  روزها  آخرین  آرژانتینی 
سپری  منزوی  و  عجیب  شرایطی  در  را 
می کرد. در جایی دور از نزدیک ترین اعضای 
آخرین  آشنایانش.  و  دوستان  و  خانواده 
کسانی که در این خانه با دیگو زندگی می 
یک  دیگو،  خواهرزاده  هررا  جانی  کردند 
پومارگو  ماکسی  نام  به  شخصی  دستیار 

مورلا  ماتیاس  او  وکیل  خویشاوندان  از  که 
است و شخص دیگری که مسئولیت تامین 
نامش  و  داشته  عهده  بر  را  اسطوره  امنیت 
فاش نشده و البته یک پرستار به نام گیسلا 
شک  بدون  که  است  حالی  در  این  بودند. 
هزاران آرژانتینی حاضر بودند هر چه دارند 
کنار  در  بتوانند  روز  چند  برای  تا  بدهند 
در  که  کسانی  آخرین  کنند.  زندگی  دیگو 
خانه دیگو حضور داشتند در توضیحات شان 
به دادستانی گفته اند مارادونا بیماری دشوار 
درمان  باید  که  آنطور  نمی گذاشت  که  بود 
مرگ  رسماً  که  آرژانتین  قضائیه  قوه  شود. 
خواب  زمان  در  طبیعی  مرگ  را  مارادونا 
اعلام کرد پزشک شخصی او لئوپولد لوکه را 
را احضار کرده است. او سال گذشته هدایت 
تیم پزشکی معالج او را بر عهده داشت و ماه 
انجام  قبل هم جراحی مغز دیگو را شخصاً 

داد. اما پزشک سابق دیگو که او را فردی با 
بود  کرده  توصیف  افسردگی  حاد  مشکلات 
می گوید دیگو بارها و بارها از درمان شدن 
طفره رفته بود. شاید به همین علت باشد که 
در روزهای آخر عمر اسطوره حتی نزدیک 
ترجیح  فرزندانش  یعنی  او  به  افراد  ترین 
داده بودند از پدرشان فاصله داشته باشند. 
با اینکه دختر مارادونا جیانینا چند باری به 
دیدن پدرش رفته بود ولی دیگو مدتی بود 
خودش را در چهاردیواری محبوس کرده و 
داد.  نمی  نشان  ارتباط  برقراری  به  تمایلی 
حتی دوست قدیمی او ریکاردو بوچینی که 
یک ماه قبل برای دیدن دیگو به تمرینات 
مارادونا  با  نتوانست  بود  رفته  خیمناسیا 
دیدار کند. دعوا بین اعضای خانواده دیگو از 
یک طرف و دعوای آنها با نزدیکان سالهای 
آخر دیگو از جمله مورلا که مارادونا او را به 

عنوان وکیل و مشاور اول خود در سالهای 
این  عوامل  از  یکی  بود  کرده  انتخاب  آخر 
دعوای  است.  بوده  اسطوره  گیری  گوشه 
تا  دیگو  یک  درجه  فامیل  بین  خانوادگی 
بود که در مراسم تشییع  بالا گرفته  حدی 
نامزدهای  از  یکی  او  خاکسپاری  و  جنازه 
اول  همسر  دستور  به  اولیوا  روکیو  ش 
مراسم  در  نتوانست  ویافانه  کلودیا  دیگو، 
دالما  دیگو  اول  دو دختر  کند.  پیدا  حضور 
شبکه های  در  است  سالی  چند  جینانینا  و 
اجتماعی انتقاداتی تند از نزدیکان پدرشان 
بودند.  کرده  مطرح  او  وکیل  به خصوص  و 
نوشته  اینستاگرام  در  پیش  ماه  یک  دالما 
اما بعد  اتفاق بدی رخ ندهد.  بود خدا کند 
باعث شد همه  درد مشترک  پدر،  از مرگ 
هم جمع  دور  دیگر  بار  یک  دیگو  فرزندان 

را ترمیم کنند. شده و رابطه شان 

لیونل  به  احترام  ادای  بارسلونا  سرمربی 
ستاره  فوق  سوی  از  بزرگ  حرکتی  را  مسی 
آرژانتینی عنوان کرد و گفت که از برنامه او بی 
 4 با  توانست  امشب  بارسلونا  است.  بوده  اطلاع 
گل بر اوساسونا پیروز شده و 14 امتیازی شود. 
نمایشی درخشان  گریزمان  آنتوان  بازی  این  در 
داشت و یک گل زد و یک پاس گل داد. لیونل 
ثمر  به  زیبای  به  را  بارسا  مسی هم گل چهارم 

نشست  در  بارسا  سرمربی  کومان  رونالد  رساند. 
خبری پس از بازی گفت:» برد مهمی بود و به 
آن نیاز داشتیم. شش بازی تا پایان سال داریم و 
باید همه را ببریم تا وارد کورس قهرمانی لالیگا 
شویم. موقعیت هایی داشتیم و گل های خوبی 
زدیم. امشب کاملا راضی هستم.« گلزنی مجدد 
برایثویت پس از دبل در بازی قبلی برابر دینامو:» 
او سخت تمرین می کند تا از فرصت هایی که 

برابر  کند.  استفاده  خوبی  به  شود  می  نصیبش 
نیز  امروز  و  داد  نشان  را  بالایش  دینامو کیفیت 
بسیار دوید و فضاسازی کرد.  برای این بازی به 
شانس  داشتیم.«  نیاز  او  با خصوصیات  بازیکنی 
های گلزنی:» اوساسونا 5 بازیکن در دفاع داشت 
باید  کنند.  می  بازی  خوب  که  دانستیم  می  و 
این  و  آوردیم  می  در  حرکت  به  سریع  را  توپ 
خلق  زیادی  های  موقعیت  دادیم.  انجام  را  کار 

کردیم و نمی توانم ناراضی باشم.« گریزمان:» او 
امروز عالی بود. در پست خودش بود و در زمین 
آزادی داشت. یک پاس گل داد و گل قشنگی هم 
زد.  او الان همان بازیکنی است که می خواهم. 
مهاجمی که می دود، موثر است، مبارزه می کند 
و گل می زند.« ادای احترام مسی به مارادونا:» از 
برنامه او بی اطلاع بودم ولی انتظارش را داشتم. 

حرکت بزرگی از سوی لئو بود.«

اتهام قتل غیرعمد ممکن است گریبان پزشک 
به  مارادونا  دیگو  پزشک  بگیرد.   را  مارادونا  معالج 
خود  پزشکی  وظایف  انجام  در  انگاری  سهل  دلیل 
یک  عنوان  به  را  پرونده  این  پلیس  و  شده  متهم 
نیروهای  کند.  می  بررسی  غیرعمد  قتل  پرونده 
پزشک  لوکه،  لئوپولدو  خانه  به  یکشنبه  روز  پلیس 
بررسی  حال  در  آنها  و  اند  رفته  مارادونا  شخصی 
عملکرد تمام اعضای کادری هستند مراقب مارادونا 
رسما  لوکه  شد  مدعی  مارکا  نشریه  حالا  هستند. 

مورد  در  باید  زودی  به  و  متهم شده  پلیس  توسط 
مارادونا  زندگی  پایانی  روزهای  در  خود  اقدامات 
تلویزیون  یکشنیه  دهد.  شهادت  دادستان  برابر  در 
آرژانتین تصاویر زنده ای از ورود پلیس به کلینیک 
حاضر  حال  در  و  کردند  می  پخش  را  پزشک  این 
او به شدت تحت فشار است. ماتیاس مورلا، وکیل 
و  جدی  تحقیقات  خواستار  گذشته  هفته  مارادونا، 
شده  مارادونا  ناگهانی  درگذشت  مورد  در  کامل 
زمانی  آمبولانس  اولین  که  شد  مدعی  مورلا  است. 

آیرس  بوینس  مارادونا در شمال  ای  اجاره  به خانه 
نیم  و  شده  قلبی  نارسایی  دچار  مارادونا  که  رسید 
ساعت نیز از رخ دادن این اتفاق گذشته بود. او این 
و مدعی  توصیف کرد  احمقانه«  را »جنایتی  تاخیر 
شد مارادونا در 12 ساعت قبل از مرگش هرگز مورد 
معالجه و درمان از سوی کادر پزشکی قرار نگرفته 
آمبولانس  اولین  ادامه مشخص شد  البته در  است. 
آنجا  به  مارادونا  خانه  از  تماس  از  بعد  دقیقه   11
رسیده و ادعای وکیل مارادونا به طور کامل درست 

نبوده است. گزارش های اولیه حاکی از آن بود که 
که  بوده  کسی  آخرین  مارادونا  ساله   24 برادرزاده 
او را در هنگام صرف صبحانه در روز مرگ مارادونا 
دیده بود. جالب اینجاست پرستار مارادونا نیز که در 
ابتدا مدعی شده بود مدتی قبل از درگذشت مارادونا 
به او سر زده بود، امروز اعتراف کرد دروغ گفته است. 
فاز جدیدی  وارد  مارادونا  پرونده درگذشت  اینگونه 
میان  این  در  او  پزشکی  کادر  است  ممکن  و  شده 

شوند. شناخته  مقصر 

بدون  باید  تیمش  است  معتقد  یوونتوس  ساله   41 سرمربی 
فوق ستاره پرتغالی اش هم بازی مدنظر خود را انجام دهد.  آندره آ پیرلو 
فصل  در  خود  بازی  نهمین  در  )شنبه(  گذشته  شب  شاگردانش  که 
جاری رقابت های سری A ایتالیا مقابل بنونتو تن به تساوی یک - یک 
دادند و پنجمین تساوی شان در این رقابت ها را تجربه کردند، پس از 
ایتالیا«  اسپورت  »اسکای  تلویزیونی  شبکه  با  گفت وگو  در  بازی  این 
گفت: ما در نیمه اول بازی را تحت کنترل داشتیم، موقعیت هایی هم 
برای تمام کردن کار بنونتو داشتیم، اما همچنان نمی دانیم که چطور 
باید لحظات مختلف بازی را بخوانیم. این اولین باری نبود که پیش از 
پایان نیمه اول گل می خوریم. در مقطع پایانی بازی هم کمی آشفته 
موقعیت هایی  نتوانستیم  و  دادیم  دست  از  را  خونسردی مان  بودیم، 
را که نصیب مان شد، تبدیل به گل کنیم. وی همچنین درباره عدم 

اظهار داشت: رونالدو  این دیدار  پرتغالی اش در  از فوق ستاره  استفاده 
بین هفته مشکلی جزئی داشت و می خواست هر طور شده در لیگ 
قهرمانان بازی کند. پس از بازی های ملی هم طبیعی بود که به کریس 
باید  ما  اما  است،  ارزشمندی  بازیکن  رونالدو  بدهیم.  استراحت  کمی 
وقتی  دهیم.  انجام  را  مدنظرمان  بازی   هم  او  غیاب  در  کنیم  سعی 
شما بازیکنان ملی پوش زیادی دارید، چنین چیزی اتفاق می افتد. رئال 
برای  او یک گلزن و نقطه کانونی  بود،  به رونالدو وابسته  مادرید هم 
حرکت هاست، بنابراین فقط انتظار می رود که کریس شخصیت اصلی 
در زمین باشد و بسیاری از حرکت ها از طریق او انجام شود. سرمربی 
بهبود  روی  ما  داد:  ادامه  اینطور  را  یوونتوس صحبت هایش  ایتالیایی 
سطح کیفی بازی مان کار می کنیم. ما در حال حاضر یک بال هجومی 
داریم که می تواند به عمق دفاع حریف بزند که گاهی اوقات حضور او 

جواب می دهد و گاهی اوقات خیر. وقتی بازی به آشفتگی و بی نظمی 
کشیده می شود، ما باید فوتبال خوب و پاکی ارائه کنیم و بازی را در 
کنترل بگیریم. در غیر اینصورت به دردسر می افتیم، درست مثل این 
دیدار و بازی با کروتونه. ما باید بیاموزیم که چه زمانی از بازی باید کار 
حریف را تمام کنیم و چه زمانی شور و هیجان بازی را تحت کنترل در 
آوریم. وی همچنین درباره چرایی نیمکت نشینی هافبک سوئدی اش 
نمی تواند در هر  و  بازیکن جوانی است  خاطرنشان کرد: کولسفسکی 
و  پارما  در  بازی  که  نکنید  فراموش  ضمن  در  برود.  میدان  به  بازی 
از  متقاوت  کاملًا  در سطحی  یووه  در  بازی  نیست.  یکسان  یوونتوس 
مسئولیت پذیری است. ما دژان را به خدمت گرفتیم، چون می دانیم که 
او قادر به انجام چه کارهایی است. کولسفسکی در بازی های اخیر روی 

فرم نبود، اما در حال پیشرفت است.

گواردیولا: آگوئرو می  تواند از فردا به 
تمرینات ما برگردد

مهاجم  وضعیت  درباره  منچسترسیتی  فوتبال  تیم  سرمربی 
توضیحاتی  بود،  دچار مصدومیت شده  اخیراً  که  تیمش  آرژانتینی 
که  منچسترسیتی  فوتبال  تیم  سرمربی  گواردیولا  پپ  کرد.  ارائه 
در  را  برنلی  صفر  بر   5 نتیجه  با  )شنبه(  گذشته  شب  شاگردانش 
هفته دهم لیگ برتر انگلیس شکست دادند، درباره بازگشت سرخیو 
این  در  که  آگوئرو  کرد.  امیدواری  ابراز  تیم  این  ترکیب  به  آگوئرو 
فصل به دلیل مصدومیت تنها چهار بار در تمامی رقابت ها به میدان 
رفته است، شب گذشته هم نتوانست تیم آبی پوش شهر منچستر را 
همراهی کند. این بازیکن 32 ساله در تمامی بازی های تیمش در 
این فصل لیگ برتر انگلیس تنها 111 دقیقه بازی کرده و آخرین 
بازی اش برای این تیم در لیگ برتر هم در تاریخ 24 اکتبر )35 روز 
زمان  آن  از  بود.  وستهام  مقابل  - یک سیتی  تساوی یک  و  قبل( 
آگوئرو تنها 12 دقیقه در لیگ قهرمانان به میدان رفته است. البته 
نبود او در بازی مقابل برنلی خللی در برنامه های تیم گواردیولا به 
وجود نیاورد و این تیم به آسانی حریف را شکست داد. گواردیولا 
درباره ستاره آرژانتینی تیمش و امکان حضور او در بازی سه شنبه 
مقابل پورتو در لیگ قهرمانان اروپا اظهار داشت: زانوی سرخیو هنوز 
کمی ورم دارد. امیدوارم فردا او بتواند به تمرینات برگردد. ما سه روز 
استراحت می کنیم و بعد یک بازی دیگر. بازی بعدی هم خارج از 
خانه است و باید برای آن به خوبی آماده شویم. گواردیولا درباره برد 
تیمش مقابل برنلی هم گفت: برای ما خیلی مهم بود که پیروزی در 
لیگ برتر را از سر بگیریم. البته این هم فقط یک بازی دیگر بود. ما 
کلی بازی 90 دقیقه ای داریم و با این وضعیت فعلی حفظ آمادگی 
بدنی بازیکنان کار آسانی نیست، اما همیشه راه هایی برای پیشرفت 
و بهبود اوضاع هست. برای من خیلی مهم است که بازیکنانم گل 
بزنند و شانس خود را برای ادامه دادن به بازی حفظ کنند. سیتی 
یکی از 10 تیمی است که هنوز نمی تو اند اجازه بازگشت هواداران 
اتفاق  این  که  است  امیدوار  گواردیولا  اما  بدهد،  را  ورزشگاهش  به 
اسپانیایی  سرمربی  دهد.  رخ  هم  او  تیم  برای  نزدیک  آینده ای  در 
افزود: اگر سیاستمداران و دانشمندان تصمیم گرفته اند که بازگشت 
امیدواریم که تصمیم  به ورزشگاه ها مشکلی نیست، پس  هواداران 

آنها نتایج مفیدی به همراه داشته باشد.
هر چیزی که فکرش را کنید کم داشتیم

توخل:بایدپاریسنژرمنیدیگررامقابل
منچستریونایتدببینیم

تیمش  تساوی  پاری سن ژرمن در پی  فوتبال  تیم  آلمانی  سرمربی 
انتقاد کرد. مقابل بوردو از عملکرد شاگردان خود به شدت 

هفته  در  )شنبه(  گذشته  شب  شاگردانش  که  توخل  توماس   
تساوی 2-2  نتیجه  با  دیداری خانگی  فرانسه در  لوشامپیونه  دوازدهم 
شبکه  با  گفت وگو  در  بازی  این  از  پس  شدند،  متوقف  بوردو  توسط 
تلویزیونی »کانال پلاس« فرانسه گفت: ما نمی توانیم بدون تلاش بازی 
کنیم، کاری که در نیمه دوم این بازی انجام دادیم. در نیمه اول مشکلی 
نداشتیم و ساده بازی کردیم. ما اما فاقد جدیت لازم برای تمام کردن 
کار حریف بودیم. ما در برخی پست ها عزم راسخ لازم را نداشتیم. وی 
از  داشتیم.  کنید، کم  را  فکرش  دوم هر چیزی که  نیمه  در  ما  افزود: 
بدتر  حتی  ما  کنید.  را  فکرش  که  چیزی  هر  تا  بگیرید  تلاش  و  نظم 
به شکست  تن  بر 2   3 پاری سن ژرمن  بازی  آن  )در  موناکو  با  بازی  از 
اما  می کنم،  حمایت  بازیکنانم  از  همیشه  عادی  حالت  در  بودیم.  داد( 
امروز کاملًا مخالف آنها هستم. بعد از شکست مقابل موناکو، نباید برای 
دومین بار اینطور امتیاز از دست می دادیم. ما نیمه دوم این بازی را از 
دست دادیم و مسئول این کار ما و البته شخص من هستیم. سرمربی 
آلمانی پاری سن ژرمن همچنین درباره دیدار چهارشنبه شب شاگردانش 
مقابل منچستریونایتد در هفته پنجم از مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
اروپا گفت: باید پاری سن ژرمنی دیگر را مقابل منچستریونایتد ببینیم. 
ما نباید در این سطح از فوتبال، چنین عملکردی از خود ارائه دهیم. 
درک نمی کنم که چرا ما مسئولیت های خود را برعهده نمی گیریم و چرا 

نمی کنیم. بازی  جدی تر 
مقابل بوردو ترسو بودیم

نیمار:بااینوضعنهتنهادرلیگقهرمانان
کهدرلوشامپیونههمبهدرسرمیافتیم

ستاره برزیلی تیم فوتبال پاری سن ژرمن می گوید که افُت عملکرد 
قهرمان فصل گذشته فرانسه، کار این تیم را برای پیشروی به مراحل 
پایانی لیگ قهرمانان اروپا سخت تر خواهد کرد.  نیمار ستاره برزیلی 
تیم فوتبال پاری سن ژرمن می گوید که عملکرد تیمش در بازی شب 
با  که  لوشامپیونه  دوازدهم  هفته  در  بوردو  مقابل  )شنبه(  گذشته 
تساوی 2-2 در ورزشگاه پارک دو پرنس خاتمه یافت، نشان داد که این 
تیم کار سختی برای صعود به مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا خواهد داشت. پاریسی ها در مصاف با بوردو در حالی که تا دقیقه 
60 از میهمان خود پیش بودند در نهایت به تقسیم امتیازات رضایت 
برای سومین  و  این فصل مساوی کردند  بار در  اولین  برای  و  دادند 
قهرمانان حتی  لیگ  در  تیم  این  وضعیت  دادند.  از دست  امتیاز  بار 
حساس تر است و نایب قهرمان فصل گذشته این رقابت ها برای صعود 
به مرحله بعدی باید منچستریونایتد را در اولدترافورد شکست دهد. 
چهارشنبه  بازی  اهمیت  گفت:  فرانسه  پلاس  کانال  شبکه  به  نیمار 
بازی مان  است.  محرز  ما  همه  برای  اروپا  قهرمانان  لیگ  در  شب 
مقابل منچستریونایتد سرنوشت ساز است. در بازی قبلی مان در لیگ 
قهرمانان )پیروزی یک بر صفر سه شنبه هفته گذشته مقابل لایپزیگ( 
نیمار  شویم.  پیروز  توانستیم  نهایت  در  اما  نبود،  خوب  عملکردمان 
افزود: روز چهارشنبه باید بهترین بازی مان را ارائه کنیم. در آن بازی 
تیمی مان  کار  باشیم،  داشته  خاصی  توجه  جزئیات  یکسری  به  باید 
که  از چیزی  وگرنه وضع مان  کار کنیم،  یافته تر  باشد، سازمان   بهتر 
الان هست هم سخت تر خواهد شد. مقابل بوردو ما ترسو بودیم. ما 
توانستیم گل بزنیم، اما بعضی از بخش های کارمان ضعف داشت. باید 
روی آن بخش ها کار کنیم، چون در غیر اینصورت نه تنها در لیگ 
را  بازی ها  از  کلی  معمولاً  که  )لوشامپیونه(  لیگ  در  بلکه  قهرمانان 
می بریم هم به دردسر خواهیم افتاد. نیمار در پایان به تجلیل از دیه گو 
مارادونای فقید پرداخت که روز چهارشنبه درگذشت. او گفت: مارادونا 
هنرمند دنیای فوتبال بود. او برای فوتبال شخصیتی بسیار مهم بود. 
مارادونا به گردن فوتبال حق زیادی داشت و به خاطر همین الان دنیا 

به خاطر مرگ او می گرید.

ممکن است کیکه ستین، سرمربی سابق بارسلونا از این باشگاه به دلیل عدم رعایت تعهدات شکایت کند. در روزهای ابتدایی سال جدید میلادی بود که مدیران بارسلونا 
در تصمیمی عجیب ارنستو والورده را برکنار کرده و کیکه ستین را به جای او به عنوان سرمربی جدید بلوگرانا انتخاب کردند. اما شرایط هرگز بر وفق مراد این سرمربی پیش 
نرفت و بعد از ناکامی در فتح لالیگا، شکست سنگین 2-8 مقابل بایرن مونیخ پایان کار او در نیمکت بارسلونا بود. در ژانویه 2020 کیکه ستین قراردادی به مدت دو و نیم 
سال با بارسلونا امضا کرد و قرارداد او تا سال 2022 بود. حالا برخی نشریات اسپانیایی مانند رادیو کاتالونیا خبر از احتمال شکایت کیکه ستین از باشگاه بارسلونا به علت 
عدم رعایت تعهدات داده اند. به نظر می رسد کیکه ستین معتقد است اخراج شده و به همین دلیل خواهان دریافت تمام دستمزد خود تا پایان سال 2022 از بارسلونا است. 

مسیبعدازشادیگلاحساسی؛تاابددیهگو
لیونل مسی در صفحه اینستاگرام خود به شادی گل جالبش برای ادای احترام به دیه گو آرماندو مارادونا واکنش نشان داد. چند روز پیش بود که یک خبر شوکه کننده فوتبال و به طور کلی دنیا را تحت تاثیر خود قرار داد؛ 
جایی که اعلام شد یکی از بهترین های تاریخ پر طرفدار ترین رشته ورزشی دنیا یعنی دیه گو آرماندو مارادونا به دلیل ایست قلبی در سن 60 سالگی درگذشته است. درگذشت تلخ اسطوره فوتبال آرژانتین واکنش های بسیاری 
را در سرتاسر دنیا به همراه داشت و چهره های مختلف ابراز ناراحتی خود را نسبت به این موضوع نشان دادند که هم وطن مارادونا یعنی لیونل مسی نیز یکی از آنها بود که با قرار دادن متنی در صفحات اجتماعی خود به این 
اتفاق تلخ واکنش نشان داده بود. این اما پایان ادای احترام لیونل مسی به دیه گو مارادونا نبود و او امروز بعد از گلزنی در دیدار بارسلونا برابر آلاوس خوشحالی بعد از گل جالبی از خود به نمایش گذاشت. او پیراهن خود را در 
حالی بیرون آورد که زیر آن لباس شماره 10 دیه گو مارادونا در باشگاه نیوولز اولد بویز را بر تن کرده بود تا یکبار دیگر ادای احترام خود را به این فوتبالیست بزرگ و فقید نشان داده باشد. در همین ارتباط چند دقیقه بعد از 

پایان بازی بارسلونا و آلاوس، فوق ستاره آرژانتینی بارسا تصویری از خوشحالی خود کنار عکس دیه گو آرماندو مارادونا را منتشر کرد و درباره آن نوشت: » تا ابد دیه گو«

قتل غیرعمد؟ پرونده درگذشت مارادونا پیچیده شد!

خاطره ای جالب از 
دیدار مارادونا با 
فوتبالیست های 
نابینا

گزارش تکان دهنده ال پاییس از آخرین روزهای مارادونا

خانه اجاره ای، داروهای اعصاب و انزوا

میلان بدون زلاتان برد 
و جایگاهش را در صدر 
جدول مستحکم کرد

روند خوب تیم فوتبال میلان در فصل جاری 
سری A با ثبت هفتمین پیروزی در کارنامه این 
تیم ادامه پیدا کرد.  در ادامه بازی  های هفته نهم 
سری A ایتالیا، دیشب )یکشنبه( تیم فوتبال میلان 
در ورزشگاه سن سیرو به مصاف تیم فیورنتینا رفت 
و میهمان فلورانسی را با نتیجه 2 بر صفر از پیش 
رو برداشت تا هفتمین پیروزی اش را در فصل 
جاری کسب کند. این پیروزی در حالی در کارنامه 
روسونری رقم خورد که این تیم بهترین گلزن خود 
زلاتان ابراهیموویچ را به دلیل مصدومیت در اختیار 
نداشت. آلسیو رومانیولی در دقیقه 17 و فرانک 
کسیه در دقیقه 27 از روی نقطه پنالتی گل های 
میلان را در این بازی به ثمر رساندند تا تداوم روند 
شکست ناپذیری قرمزومشکی های شهر میلان با ثبت 
یک پیروزی دیگر در کارنامه آنها همراه باشد. میلان 
در این فصل از سری A تنها مقابل دو تیم رم و 
هلاس ورونا امتیاز از دست داده است. روسونری 
با این نتیجه 23 امتیازی شد و جایگاهش را در 
صدر جدول رده بندی سری A تثبیت کرد. در بازی 
همزمان هم تیم فوتبال بولونیا با نتیجه یک بر صفر 
میهمان خود کروتونه را از پیش رو برداشت.

این همان گریزمانی 
است که می خواهم
کومان: از ادای 
احترام مسی 
بی اطلاع بودم

 کمی آشفته بودیم
پیرلو: باید سعی کنیم در غیاب رونالدو هم بازی  مدنظرمان را انجام دهیم

جنجال به اوج رسید
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معطلی گل گهر در تهران
ملاقات قلعه نویی و خطیبی در فرودگاه 

کاروان تیم گل گهر سیرجان چند ساعت در فرودگاه مهرآباد 
چهارم  هفته  بازی  انجام  برای  سیرجان  گهر  گل  تیم  شد.  معطل 
باید راهی تبریز شود تا امروز در ورزشگاه شهیدسلیمانی به مصاف 
هستند.  تکلیف  بلا  هنوز  تیم  این  اعضای  اما  برود  سازی  ماشین 
کاروان گل گهر سیرجان قرار بود طبق برنامه ریزی انجام شده ساعت 
این  اما اعضای  از فرودگاه مهرآباد به سمت تبریز حرکت کند   15
تیم به علت وضعیت نامناسب آب و هوایی هنوز در تهران هستند 
و با گذشت چندین ساعت از حضورشان در فرودگاه مهرآباد، زمان 
پروازشان به تبریز مشخص نیست. همچنین در فرودگاه مهرآباد امیر 
و  گهر سیرجان  دوتیم گل  رسول خطیبی سرمربیان  و  نویی  قلعه 

آلومینیوم اراک همدیگر را دیدند و با هم ملاقات کردند.

زنگ خطر برای 3 تیم قطری با لژیونر ایرانی
الاهلی با ابراهیمی می درخشد

یک رسانه قطری به وضعیت تیم ها در لیگ ستارگان با گذشت 
7 هفته از لیگ پرداخت. نشریه »الرایه« قطر با گذشت 7 هفته از 
لیگ ستارگان به بررسی تیم ها پرداخت و 4 تیمی که زنگ خطر 
برای آنها به صدا درآمده است و را معرفی کرد. این رسانه نوشت: با 
گذشت هفته هفتم لیگ ستارگان برخی از نتایج دور از انتظار کسب 
اول  جایگاه  در  الدحیل  و  الغرافه  الاهلی،  السد،  های  تیم  ولی  شد 
تا چهارم ایستادند اما در این میان زنگ خطر برای 4 تیم به صدا 
درآمد.تیمهای الخریطیات در رده نهم، العربی در رده دهم و الخور 
و ام صلال به ترتیب در رده یازدهم و آخر قرار گرفتند. زنگ خطر 
برای این 4 تیم به صدا درآمده و باید وضعیت خود را اصلاح کنند 
تا در پایان فصل خطر سقوط آنها را تهدید نکند. الخریطیات در این 
ام  العربی مهدی ترابی و مهرداد محمدی و  فصل پژمان منتظری، 
صلال روزبه چشمی را در اختیار دارد. البته الاهلی که در جایگاه دوم 
جدول قرار دارد و وضعیت خوبی را دارد امید ابراهیمی را به عنوان 

کاپیتان تیم در اختیار دارد.
 AFC  لیگ قهرمانان آسیا 2021 را هم به 
صورت متمرکز و تک بازی برگزار می کند

یک رسانه قطری خبر داد کنفدراسیون فوتبال آسیا به دنبال 
بازی  تک  و  متمرکز  به شکل  آسیا 2021  قهرمانان  لیگ  برگزاری 
است. نشریه »الرایه« قطر خبر داد کنفدراسیون فوتبال آسیا قصد 
دارد مسابقات لیگ قهرمانان آسیا 2021 را هم مثل ساری جاری 
به صورت متمرکز و تک بازی برگزار کند. طبق گزارش های رسیده 
کنفدراسیون فوتبال آسیا با توجه به تداوم شرایط کرونایی قصد دارد 
دوباره وضعیت برگزاری به صورت متمرکز و تک بازی را تثبیت کند 

تا تیم ها برای سفر به کشورها دچار مشکل نشوند.
از  و  شد  برگزار  دوحه  میزبانی  به   2020 آسیا  قهرمانان  لیگ 
منطقه غرب پرسپولیس به فینال راه پیدا کرد. مسابقات منطقه شرق 
مشخص  فینالیست  تا  است  پیگیری  حال  در  دوحه  در  اکنون  هم 
شود. دیدار فینال لیگ قهرمانان آسیا 2020 در تاریخ 29 آذر میان 

پرسپولیس و یک تیم شرقی در دوحه برگزار می شود.

هفته نهم بوندس لیگا
 ادامه تیره روزی های شالکه با تحقیر

 مقابل مونشن گلادباخ
شالکه در هفته نهم رقابت های بوندس لیگا شکست سنگینی را 
در خانه بورسیا مونشن گلادباخ متحمل شد. از هفته نهم رقابت های 
بوندس لیگا، بورسیا مونشن گلادباخ میزبان شالکه بود و به پیروزی 
پرگل 4 بر یک دست یافت. در این بازی نئوهاوس 15، ونت 36، 
هم  شالکه  گل  تک  زدند.  گل  گلادباخ  برای   80 ولف  و   52 تورام 
توسط رامان در دقیقه 20 زده شد. گلادباخ با این برد 15 امتیازی 
شد و در رده هفتم است. شالکه هم با 3 امتیاز در قعر بوندس لیگا 

جا خوش کرده است.
 ادای احترام بسکتبالیست های

 آرژانتینی به مارادونا
فوتبال  فقید  اسطوره  به  آرژانتین  بسکتبال  ملی  تیم  بازیکنان 
اسطوره  مارادونا،  آرماندو  گو  دیه  کردند.  احترام  ادای  کشور  این 
فوتبال آرژانتین چهارشنبه گذشته به دلیل سکته قلبی درگذشت و 
جهان ورزش را در شوک فرو برد. برهمین اساس بسکتبالیست های 
آرژانتینی در رقابت های انتخابی کاپ آمریکا پیش از بازی با شیلی، 
همگی با شماره 10 مارادونا در زمین حضور پیدا کرده و بدین شکل 

به این بازیکن بزرگ ادای احترام کردند.
زمان مسابقه مس رفسنجان و تراکتور 

تبریز تغییر کرد
از هفته  تبریز  تراکتور  و  رفسنجان  تیم مس  دو  زمان مسابقه 
چهارم لیگ برتر بیستم تغییر کرد. مسابقه دو تیم مس رفسنجان و 
تراکتور تبریز از هفته چهارم لیگ برتر فصل 1400-1399 به جای 
یازده آذر در روز چهارشنبه 12 آذر ساعت 16و10  روز سه شنبه 

دقیقه در ورزشگاه شهدای رفسنجان برگزار می شود.
کونسیسائو: 11 نفر بهتر را در این بازی گذاشتم

سرمربی پورتو در خصوص قرار دادن طارمی در ترکیب اصلی 
تیمش اظهارداشت: همه بازیکنان ما مهم هستند و ما بهترین ها را 
انتخاب کردیم. در چارچوب هفته هشتم لیگ پرتغال پورتو مقابل 
اصلی  ترکیب  در  طارمی  رسید.  صفر  بر  یک  برتری  به  سانتاکلارا 
پیدا  دقیقه حضور  توانست 65  و  گرفت  قرار  بازی  این  برای  پورتو 
جای  و  گرفت  نام  پورتو  مهاجم  تک  به  بازی  این  در  طارمی  کند. 
گفت:  خصوص  این  در  پورتو  سرمربی  گرفت.کونسیسائو،   را  مارِگا 
اولویت ما قهرمانی در پرتغال است و به همین دلیل این 11 نفر را 
انتخاب  بازی  این  برای  بازیکنان  این  انتخاب کردم.  بازی  این  برای 
که  بازیکنی  هر  و  هستند  مهم  پورتو  بازیکنان  همه  بودند.  بهتری 
بازی  این  برای  را  اگر من ترکیب دیگری  بازی می کند مهم است. 
انتخاب می کردم قطعا آنها هم بسیار عالی کار می کردند زیرا روحیه 
تیم خوب است. وی ادامه داد: اولویت ما قهرمانی است و ما نباید 

نیز هستیم. اروپا  فراموش کنیم که در لیگ قهرمانان 
با  امتیاز در رده دوم قرار دارد و  با 18  پورتو در لیگ پرتغال 
اسپورتینگ، صدرنشین گروه 4 امتیاز فاصله دارد. این تیم در لیگ 
از منچسترسیتی 12  و پس  دارد  نیز شرایط خوبی  اروپا  قهرمانان 
و  المپیاکوس  تیم های  دارد.  قرار  دوم  رده  در  امتیاز   9 با  امتیازی 
مارسی فرانسه نیز با 3 و صفر امتیاز در رده های سوم و چهارم قرار 
گرفته اند. پورتو سه شنبه شب در لیگ قهرمانان اروپا در استادیو دو 

دراگا میزبان منچسترسیتی و پپ گواردیولا است.

مذاکره با تارتار غیرحرفه ای است
مدیرروستا: دیدار پیکان و استقلال در ورزشگاه شهدای 

شهرقدس برگزار می شود 

لایحه دفاعی شجاع خلیل زاده درباره فسخ یک طرفه قراردادش با پرسپولیس به کمیته وضعیت فدراسیون فوتبال ارسال می شود. جلسه کمیته وضعیت 
فدراسیون فوتبال برای رسیدگی به شکایت باشگاه پرسپولیس از شجاع خلیل زاده چهارشنبه هفته گذشته با حضور امیر ساعد وکیل )وکیل پرسپولیس( و مصطفی 
سلیمانی )وکیل خلیل زاده( برگزار شد. پرسپولیس مدعی است مدافع سابق این تیم به دلیل فسخ غیر موجه قرارداد و انتقال به الریان قطر، باید ضمن پرداخت 
غرامت، به مدت چهار تا شش ماه هم محروم شود. این تیم پیش از برگزاری جلسه، لایحه خود را برای کمیته وضعیت ارسال کرده بود.پس از برگزاری جلسه هفته 
قبل، کمیته وضعیت یک هفته به خلیل زاده و وکیل وی فرصت داد تا لایحه دفاعی خود را ارائه کنند. به نظر می رسد این لایحه که درباره دلایل فسخ قرارداد 
یک طرفه مانند پرداخت نشدن بخش زیادی از مطالبات شجاع در مهلت مقرر بوده، تا فردا در اختیار کمیته وضعیت قرار می گیرد. در نهایت باید دید تکلیف این 

پرونده مهم چه می شود و چه سرنوشتی برای این بازیکن و باشگاه پرسپولیس رقم می خورد.

گفت:  فوتبال  فدراسیون  اسبق  رئیس 
انتخابات  در  شدن  نامزد  برای  قصدی 
ندارم. علی  فوتبال  فدراسیون  ریاست  برای 
اینکه چرا در مجمع  کفاشیان در خصوص 
من  اظهارداشت:  نداشت  حضور  فدراسیون 
از  را  مجمع  هستم  تهران  از  خارج  چون 
کردم. وی  می  پیگیری  همراه  تلفن  طریق 
و  اساسنامه  تغییرات  مهمترین  به  اشاره  با 
اینکه راه برای آنهایی که می خواهند رئیس 
فعلا  گفت:  است  باز شده  شوند  فدراسیون 
اساسنامه  که  دارد  وقت  یکسال  فدراسیون 
رئیسه  انتخابات هیات  از  بعد  را  فدراسیون 
به صورت قانون غیر انتفاعی و مستقل ثبت 
است. اساسنامه  تغییر  مهمترین  این  کند. 

فوتبال  فدراسیون  رئیسه  هیات  عضو 
که  پیش  سال   13-12 کرد:  خاطرنشان 
زمان  همان  اساسنامه  آمدم  فدراسیون  به 
فرمان  همان  با  هم  ما  و  بود  شکل  این  به 
مجلس  مصوبه  اساسنامه  البته  رفتیم.  جلو 
فیفا  بار  این  ولی  خواست  می  را  دولت  و 
آن  تغییرات شد.  خواستار  و  کرد  پافشاری 
زمان فدراسیون به صورت انتقالی اداره می 

انجام  را  کار  این  که  نداشتیم  زمانی  و  شد 
جزئی  تغییرات  داد:  ادامه  بدهیم.کفاشیان 
دیگری نیز لحاظ شده از جمله اینکه تعداد 
به  ورود  شرایط  و  بیشتر  مجمع  اعضای 
که  کسانی  شد.  تر  راحت  فوتبال  مدیریت 
اگر  حتی  شوند  مدیریت  وارد  خواهند  می 
سابقه جزئی در مدیریت هر رشته ورزشی 
داشته باشند می توانند در انتخابات شرکت 
باشند،  فوتبالی  حتما  نیست  نیاز  و  کنند 
توانند  می  دهند  می  رای  که  البته کسانی 

باشند. داشته  را  فاکتورهایی  و  معیارها 
رئیس اسبق فدراسیون فوتبال تصریح 
انتخابات  در  خواهد  می  که  کسی  کرد: 
پس  را  خودش  امتحان  باید  کند  شرکت 
داده باشد چون فوتبال جایی نیست که هر 
با  من  خود  کند.  اداره  را  آن  بتواند  کسی 
سابقه 18 سال حضور در فدراسیون، 4 سال 
حضور در کمیته ملی المپیک و حضور در 
وزارت ورزش یک حرکت هایی انجام دادم و 
معتقدم فوتبال یک فرد توانمند می خواهد.

که  کسی  آیا  اینکه  خصوص  در  وی 
سابقه حضور در تیم ملی دارد می تواند به 

فدراسیون  به  رئیس  نایب  یا  رئیس  عنوان 
و  کار  سابقه  که  گفت:کسانی  کنند  کمک 
بازی های زیاد داشته باشند شاید در پست 
در  مدیریت  پست  نکنند.  شرکت  مدیریت 
حلوا  آن  در  که  نیست  جایی  فدراسیون 
خیرات کنند. در فوتبال از هر نهادی دخالت 
باید  می کنند و کسی که رئیس می شود 

باشد. داشته  را  موارد  این  حوصله 
مثل  کسی  البته  شد:  یادآور  کفاشیان 
کار  یوفا  در  که  کرده  را  کار  این  پلاتینی 
خیلی  و  دادکان  آقای  همین  است.  کرده 
اند  کرده  کار  ما  در کشور خود  دیگر  های 
و فوتبالی ها به آنها احترام می گذارند. اگر 
ولی  هستند  قبول  مورد  بیایند  افراد  این 
افراد  نیایند  خودشان  و  نکنند  شرکت  اگر 
دیگر انتخاب می شوند. نیازی نیست حتما 
رئیس فدراسیون فوتبالیست خوبی باشد یا 
باشد  داشته  تخصص  باشد.اگر  خوبی  داور 
در  وی  ببرد.  پیش  خوب  را  کار  تواند  می 
دارد  صحت  آیا  که  سوال  این  به  پاسخ 
ریاست حذف  پست  برای  تحصیلی  مدرک 
شده است گفت: بله این شرط حذف شده 

باشد  داشته  دیپلم  کسی  اگر  مثلا  است. 
من  البته  فدراسیون شود.  رئیس  تواند  می 
و حداقل  دارد  اشکال  موضوع  این  معتقدم 
در  تواند  می  شود.اینها  رعایت  باید  ها 
رئیس  شود.  انجام  اساسنامه  بعدی  اصلاح 
سوال  این  به  پاسخ  در  فدراسیون  اسبق 
فدراسیون  ریاست  نامزد  است  قرار  آیا  که 
شدن  نامزد  برای  قصدی  من  گفت:  شود 
ندارم.کفاشیان  فدراسیون  ریاست  برای 
می  های  بازنشسته  آیا  اینکه  خصوص  در 
بهاروند  نامزد فدراسیون شوند چون  توانند 
در  توانند  می  آنها  کرده  اعلام  گذشته  روز 
قانون  با  بله،  گفت:  کنند  شرکت  انتخابات 
حذف  اساسنامه  از  سنی  محدودیت  فعلی 
شده و بازنشسته ها می توانند در انتخابات 
چون  ریاست،  برای  نه  اما  کنند  شرکت 
ریاست فدراسیون شغل محسوب می شود 
غیر  عمومی  نهاد  یک  فوتبال  فدراسیون  و 
توانند برای  بازنشسته ها نمی  دولتی است 
ریاست ثبت نام کنند. اگر قانون بعد از آن 
ها  بازنشسته  کند  تغییر  فرصت   یکسال 

می توانند در انتخابات شرکت کنند.

اسکوچیچ  دراگان  و  سماک  سرگئی 
چشم  ایران  ملی  تیم  و  زنیت  موفقیت  برای 
به درخشش دوباره سردار آزمون دارند. مقابل 
که  گلی  رساند،  ثمر  به  زیبایی  گل  ازبکستان 
هم  تاشکند  در  ملی  تیم  پیروزی  زمینه ساز 
شد. سی و سومین گل در 49 بازی که آماری 
جذاب را به نام سردار آزمون ثبت کرد. بعد از 
آن اما انگار همه چیز به کام مهاجم 25 ساله 
تیم ملی و باشگاه زنیت تلخ شد. یک شکست 
 29 تاریخ  در  اروپا  قهرمانان  لیگ  در  خانگی 
و  بدموقع  کسالت  سپس  و  بروژ  مقابل  مهر 
اتفاقات  این  فوتبال.  از  دوری  روز   30 حدود 
برای سردار آزمون رخ داد و ستاره فوتبال ایران 
این  در  نرفت.  میدان  به  زنیت  بازی  در شش 
خیمکی،  روبین کازان،  مقابل  که  دیدار  شش 
و  روسیه  لیگ  در  گروژنی  احمد  و  کراسنودار 
لاتزیو و دورتموند در لیگ قهرمانان انجام شد، 
دو  نکرد.  توجهی کسب  قابل  نتایج  هم  زنیت 
پیروزی برابرر کراسنودار و خیمکی، دو تساوی 
مقابل لاتزیو و احمد گروژنی و دو شکست برابر 
تا  شد  زنیت  نصیب  دورتموند  و  روبین کازان 

بیاید. از پیش به چشم  غیبت آزمون  بیش 
سردار که جای خالی اش در ترکیب زنیت 
حدفاصل  این  در  می شد،  احساس  شدت  به 
بازی تیم ملی برابر بوسنی را نیز از دست داد 

تا موقعیت نصیب مهاجمان دیگری چون کاوه 
مصاحبه های  در  همیشه  که  او  شود.  رضایی 
خود تأکید کرده که با فوتبال زندگی می کند 
و دوری از فوتبال برایش سخت است، این یک 
کادرفنی  و  کرد  سپری  ترتیب  هر  به  را  ماه 
زنیت هم درباره او ریسک نکرد تا زمان بازی با 
لاتزیو فرا برسد. دیداری که در رم و به میزبانی 
شاگردان سیمونه اینزاگی برگزار شد و سردار 
تنها در آخرین جلسه تمرینی تیمش شرکت 
تا مهیای حضور چند دقیقه ای در زمین  کرد 

شود.
سپس  و  کرد  واگذار  را  دیدار  این  زنیت 
لیگ  در  تولا  آرسنال  برابر  قبل  روز  دو  یکی 
روسیه هم به تساوی بدون گل رسید. دیداری 
حضوری  آن،  در  سردار  سهم  هم  باز  که 
این  در  را  جالبی  اتفاق  اما  آزمون  بود.  کوتاه 
برای  ازبکستان  او که مقابل  بازی تجربه کرد. 
نخستین بار بازوبند کاپیتانی تیم ملی را به بازو 
بست، برابر آرسنال تولا نیز این موقعیت ویژه 
روسیه  قهرمان  بازوبند  بست  و  کرد  تجربه  را 
را هم به افتخارات خود افزود. هر چند دقایق 
کاپیتانی آزمون بعد از تعویض یوری ژیرکوف 
و آرتم زوبا کم بود اما اینکه یک بازیکن ایرانی 
بتواند در باشگاه قدرتمند اروپایی بازوبند را به 
برای  بزرگی است که حالا  افتخار  ببندد،  بازو 

خورده.  رقم  آزمون 
امتیاز  با کسب 32  زنیت در حال حاضر 
قرار  روسیه  لیگ  در صدر جدول  بازی  از 16 
گرفته. البته زسکا مسکو با همین تعداد امتیاز، 
یک بازی کمتر و به دلیل تفاضل گل پایینتر 
در جایگاه دوم ایستاده و هر لحظه ممکن است 
باشگاه  بنابراین  را تصاحب کند.  جایگاه زنیت 
بازگشت  به  دیگری  زمان  هر  از  بیشتر  زنیت 
ایرانی خود احتیاج دارد. بخصوص که  مهاجم 
آرتم زوبا هم مقابل آرسنال تولا آسیب دیده و 

برای چند هفته دور از فوتبال خواهد بود. 
آزمون این فصل 12 بار در ترکیب زنیت 
قرار گرفته، 830 دقیقه بازی کرده و شش گل 
به ثمر رسانده. یعنی به طور میانگین هر 138 
او  برای  توجهی  قابل  آمار  که  گل  یک  دقیقه 
محسوب می شود. زنیت از سردار که رفته رفته 
درخشش  انتظار  می شود  نزدیک  آمادگی  به 
دارد و از سویی دیگر او باید تیم ملی ایران را 
هم برای صعود به سومین جام جهانی متوالی 
مسیر  این  در  اسکوچیچ  دراگان  کند.  کمک 
ابتدا آمادگی سردار و سپس  سخت، چشم به 
گل های سرنوشت ساز او دارد تا بتواند با خیالی 
آسوده تیم ملی را به جام جهانی ببرد. اتفاقی 
آمادگی  اوج  به  بازگشت سردار  که در صورت 

دور از دسترس نخواهد بود.

با  گفت:  پیکان  فوتبال  تیم  سرپرست 
توجه به اقدام های انجام شده بازی استقلال 
از  و  می شود  برگزار  در شهرقدس  پیکان  و 
علی  کنیم.  می  استفاده  مان  میزبانی  حق 
اصغر مدیرروستا درباره آخرین وضعیت تیم 
فوتبال پیکان تهران پیش از بازی با استقلال 
در هفته چهارم لیگ برتر اظهارداشت: روند 
و  بوده  خوب  آهن  ذوب  با  دیدار  تا  ما  تیم 
مصمم  مان  کادرفنی  و  بازیکنان  هم  اکنون 
استقلال  مقابل  خوبی  خیلی  بازی  هستند 
انجام بدهند. مهدی تارتار در این سه مسابقه 
بازیکنان  عملکرد  از  رضایتش  بازی  به  بازی 
قبلی  دیدار  افزود:  وی  شود.  می  بیشتر 
آنالیز  هم  را  سازی  ماشین  مقابل  استقلال 
به  را  و قوت حریف  نقاط ضعف  و  ایم  کرده 
به  توجه  با  من  نظر  به  شناسیم.  می  خوبی 
میزبانی مان باید با ارائه یک نمایش خوب با 

بیاییم. بیرون  زمین  از  پر  دست 
غایب  نفرات  درباره  پیکان  سرپرست 
معین  به جز  استقلال گفت:  مقابل  تیم  این 
مشکل  ما  نفرات  از  یک  هیچ  عباسیان 
خاصی ندارد و آرش قادری هم که به دلیل 
مصدومیت بازی با ذوب آهن را از دست داد، 
کادرفنی  تشخیص  طبق  فراوان  احتمال  به 
کرد.مدیرروستا  خواهد  بازی  استقلال  مقابل 
شهدای  ورزشگاه  وضعیت  آخرین  درباره 
شهرقدس برای میزبانی از این مسابقه گفت: 
روکش  را  زمین  پذیر  آسیب  های  بخش 
به  بارندگی  وجود  با  امروز  و  اند  کشیده 

طبق  شود.  نمی  وارد  آسیبی  ها  بخش  آن 
آفتابی  جوی  وضعیت  هم  فردا  ما  استعلام 
همراه با وزش باد است و قطعا چمن ورزشگاه 
شهدای شهرقدس برای دیدار ما با استقلال 
این  در  مسابقه  این  برگزاری  و  است  آماده 
است  آنجا  ما  زمین  ندارد.  مشکلی  ورزشگاه 
می شود. برگزار  ورزشگاه  همین  در  بازی  و 

ما  پیشکسوتان  و  دوستان  افزود:  وی 
مانند صمد مرفاوی ، پرویز مظلومی، هستی 
استقلال حضور  در  فکری  محمود  عزیزیان  
استقلال  کادرفنی  اینکه  از  خوشحالم  دارند. 
را این عزیزان که در سطح ملی و باشگاهی 
برای فوتبال ما و استقلال زحمت کشیده اند، 
تشکیل می دهند. برای آنها آرزوی موفقیت 
با  فوتبال  زمین  از  بیرون  دارم.  سلامتی  و 
داخل  و  رفیق هستیم  کادرفنی  و  سرپرست 
زمین هم رفیق و هم رقیب هستیم. در آن 
اما رفاقت  با هم رقابت می کنیم  90 دقیقه 

دارد. ارجحیت 
شائبه  درباره  پیکان  تیم  سرپرست 
مهدی  با  تراکتور  باشگاه  مدیران  مذاکره 
تارتار عنوان کرد: درباره این موضوع اطلاعی 
برای  فقط  نه  شاید  صورت  هر  به  اما  ندارم 
دیگر  مربیان  با  دیگر  های  تیم  شاید  تارتار 
و  مذاکره  اما  باشند  داشته  هایی  تماس  هم 
ای  غیرحرفه  قرارداد  تحت  مربی  با  تماس 
است. مهدی تارتار هم مربی حرفه ای است 
و اگر تماسی هم باشد قطعا آن را با باشگاه 

کند. می  مطرح  پیکان 

زمان ارائه 
لایحه دفاعی 
خلیل زاده به 
کمیته وضعیت 
مشخص شد

گفت:  شهرخودرو  فوتبال  تیم  مربی 
عنوان  به  پرسپولیس  مقابل  کردن  بازی 
است.  دشوار  حریف  خانه  در  آسیا  فیناست 
محمد نوازی در نشست خبری قبل از بازی 
با پرسپولیس در هفته چهارم لیگ برتر اظهار 
داشت: همه بازی های لیگ برای شهرخودرو 
که  هم  پرسپولیس  مقابل  و  است  سخت 
فینالیست است بازی کردن در تهران دشوار 
است. وی افزود: تیم ما شرایط خیلی خوبی 
دارد و هرچند در سه بازی اخیر نفرات کامل 
را در اختیار نداشته و چندین مصدوم داشتیم 
اما به نفرات مان اعتماد و اطمینان داریم و ان 
شالله بتوانیم فردا یک بازی خیلی خوب انجام 
انشالله  افزود:  تیم شهرخودرو   بدهیم. مربی 
ارائه  خوب  خیلی  دیدار  یک  امروز  بتوانیم 
بدهیم و از این مسابقه با سه امتیاز تهران را 
ترک کنیم. نوازی درباره اینکه خیلی ها می 
رساندن  ثمر  به  دلیل  به  پرسپولیس  گویند 
یک گل در سه بازی اقتدار گذشته را ندارد، 
فوتبال  در  کنم شانس  فکر می  داد:  توضیح 
همیشه دخیل است و برخی مواقع توپ هایی 
را  فوتبال گل می شود که اصلا فکر آن  در 
ترین  ساده  هم  مواقع  برخی  و  کنید  نمی 
توپ ها از دست می رود. اتفاق ها و قشنگی 

است. به همین مسائل  فوتبال 
در  هم  ما  تیم  کرد:  خاطرنشان  وی   
بازی قبلی اش دقیقه 94 از روی پنالتی گل 
خورد که خدا را شاهد می گیرم حقش نبود. 
اعتراض  هرچه  و  گرفت  را  تصمیم  آن   داور 

می کردیم هم تصمیم وی برنمی گشت. 
بازی  داد:  ادامه  شهرخودرو  تیم  مربی 
سختی داریم و تفاوتی نیست کجا برگزار شود 
برای همه  فوتبال  این وضعیت شرایط  با  اما 
موقعیت  از  بتواند  تیمی  هر  و  است  یکسان 
هایش و انسجام تیمی بیشتر استفاده کند و 

نتیجه می گیرد. باشد  آرامش داشته 
مهدی رحمتی  درباره محرومیت  نوازی 
در بازی با پرسپولیس گفت: در نبود وی من 
بدهد من  اگر دستوری  و  زمین هستم  کنار 
دیگری  فرد  صورت  این  غیر  در  ایستم.  می 
کنار زمین قرار می گیرد. بگو مگوی کوچکی 
بین مهدی رحمتی و داور بازی مان با صنعت 
داور  که  شد  ایجاد  پنالتی  آن  از  پس  نفت 

تصمیم گرفت رحمتی را اخراج کند.
وی درباره احتمال حضور امین قاسمی 
نژاد مقابل پرسپولیس توضیح داد: فکر نمی 
کنم زیرا هنوز از ناحیه ران پا و همسترینگ 
مقداری مشکل دارد. ان شاءالله به این مسابقه 
است .  نشده  خبری  تاکنون  اما  رسد  می 
ضمن اینکه فرشاد فرجی هم مصدوم است و 

با پرسپولیس برسد. بازی  به  امیدواریم 
در  کرد:  عنوان  شهرخودرو  تیم  مربی 
این سه بازی کامل نفرات مان را در اختیار 
نداشتیم و امیدوارم بتوانیم از این مسابقه و 
بتوانیم  تا  باشیم  داشته  را  آنها  بعدی  دیدار 
به  را  رضوی  خراسان  استان  و  شهرخودرو 
بازی  انشاءلله  برگردانیم.  اش  اصلی  جایگاه 

باشد. محکمی  و  خوب  خیلی 

پنالتی هفته گذشته حقمان نبود
نوازی: بازی کردن مقابل فینالیست آسیا دشوار است
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تصمیمی برای ثبت نام ریاست ندارم

کفاشیان: بازنشسته ها نمی توانند رئیس فدراسیون فوتبال شوند

همه باید پشت تیم و فکری باشیم

حسینی: من فرزند استقلال هستم، چطور می توانم برای خانواده ام حاشیه درست کنم؟
گفت:  استقلال  فوتبال  تیم  دروازه بان 
برای  فرزند  آیا  و  استقلال هستم  فرزند  من 

می کند؟ درست  حاشیه  خودش  خانواده  
روز  بحث  درباره  حسینی  سیدحسین 
گذشته بین او و رشید مظاهری اظهار داشت: 
و  آب  که  نبود  چیزی  آن  ماجرا  اینکه  اول 
تفاهمی  سوء  اینکه،  دوم  بودند.  داده  تاب 
کنار هم  در  امروز  و  آمد که حل شد  پیش 
تمرین کردیم. وی افزود: من هیچ وقت دنبال 
هواداران  نبودم.  استقلال  برای  حاشیه سازی 
اتفاقی  هر  و  نکنند  بازی  دشمنان  زمین  در 
سال  باید  امسال  نپردازند.  آن  به  می افتد 
متفاوتی برای استقلال باشد و همه باید پشت 
تیم محمود  باشیم. سرمربی  تیم و سرمربی 
فکری است و هر چیزی ایشان بگوید درست 
است و به آن احترام می گذارم.دروازه بان تیم 
علیه  که  جوی  به  اشاره  با  استقلال  فوتبال 
او ایجاد شده است، گفت: اگر به فکر خودم 
به  اما  می کردم  مصاحبه  قبل  مدت ها  بودم 
من  کردم.  سکوت  استقلال  آرامش  خاطر 
همان بازیکنی بودم که از خوابیدن در کمپ 
پیراهن شماره یک  به  ناصر حجازی  مرحوم 
استقلال رسیدم، من فرزند استقلال هستم، 
درست  حاشیه  خانواده اش  برای  فرزند  آیا 
هواداران  گفت:  پایان  در  می کند؟حسینی 
مطمئن  و  کردند  حسینی  را  من  استقلال 
باعث  اگر  تا  می کنم  تلاش  آنقدر  باشند 
ناراحتی کسی شده ام، جبران کنم اما از آنها 
می خواهم فریب نخورند و در زمین دشمنان 

نکنند. بازی 

لایحه باشگاه پرسپولیس در پرونده آل کثیر در CAS ثبت شد
 ۲ درخواست پرسپولیس در دادگاه عالی ورزش

باشگاه پرسپولیس لایحه دفاعی خود در پرونده عیسی آل کثیر را در دادگاه عالی ورزش ثبت کرد. با اعلام امیرساعد وکیل لایحه باشگاه پرسپولیس در اعتراض به تصمیم کمیته استیناف 
کنفدراسیون فوتبال آسیا در مورد محرومیت عیسی آل کثیر به ثبت رسید. درخواست باشگاه از دیوان داوری ورزش )CAS( این است که طی یک فرآیند رسیدگی سریع و فوری، در وهله اول 
تا زمان تعیین تکلیف نهایی، دستور موقت رفع محرومیت مهاجم پرسپولیس را صادر کنند تا این بازیکن حق شرکت در فینال لیگ قهرمانان آسیا 2020 را به دست بیاورد.خواست دوم باشگاه 
پرسپولیس از دیوان داوری ورزش این است که تصمیم کمیته استیناف کنفدراسیون فوتبال آسیا مبنی بر سوءبرداشت از رفتار عیسی آل کثیر به عنوان رفتاری نژادپرستانه یا مصداقی از نژادپرستی 
را بررسی کرده و این طرز تلقی رد شود تا آل کثیر در این پرونده، از محرومیت انضباطی تبرئه شود. با توجه به تلاش های وکیل باشگاه پرسپولیس این امیدواری قبل از تاریخ برگزاری فینال در 

روز 29 آذر وجود دارد که دیوان داوری ورزش )CAS( به موضوع اعتراض و لایحه حقوق باشگاه پرسپولیس رسیدگی کرده و رای مطلوبی را صادر کند.

بازگشت آزمون، لبخند سماک و اسکوچیچ

سردار؛ این کابوس تلخ بالاخره تمام شد

ابراز  با  جم  جنوبی  پارس  سرمربی 
از عملکرد شاگردانش در هفته دوم  رضایت 
رقابت های لیگ یک از داوری های لیگ یک 
گلایه کرد. محمد نصرتی بعد از کسب برتری 
دو بر یک تیمش مقابل رایکا بابل گفت: بعد 
از برد هفته اول تمرینات خوبی را پشت سر 
گذاشتیم و در فاصله زمانی تا بازی دوم بازهم 
نفراتی را به جمع تیم مان اضافه کردیم. ما 
های  برنامه  خود  خانگی  بازی  اولین  برای 
ما  بازیکنان  خوشبختانه  و  داشتیم  زیادی 
آن  اجرای  به  به خوبی موفق  بازی  در طول 

شدند.
وی ادامه داد: ما در جریان بازی مالکیت 
توپ و میدان را در اختیار داشتیم و به خوبی 
بگیریم.  اختیار  در  را  بازی  نبض  توانستیم 
حریف ما صرفا برای کسب تساوی به میدان 
آماده بود و با ارایه بازی بسته تنها دلخوش 
به ضد حملات بود و همین کار ما را سخت 

کرده بود. 
نصرتی درباره گلزنی تیمش در لحظات 
ما  گفت:  متوالی  هفته  دومین  برای  پایانی 

و  سخت  فصل  یک  برای  را  خود  بازیکنان 
دشوار آماده کرده ایم و جنگیدن تا ثانیه های 
آخر بازی برای همه تیم یک نکلیف مشترک 
است. ما علی رغم بازی دفاعی حریف و سوت 
ناامید  آخر  لحظه  تا  داور  حد  از  بیش  های 
نشدیم و خوشبختانه مزد بازی جسورانه خود 
را گرفتیم. سرمربی تیم پارس جنوبی جم با 
انتقاد از داوری های لیگ یک تصریح کرد: ما 
هفته گذشته بازی را بردیم ولی واقعا داوری 
بسیار پر ایراد بود و بارها تیم ما را به دردسر 
انداخت. در بازی امروز نیز داور بازی با سوت 
بارها قطع  را  بازی  از حد جریان  بیش  های 
می کرد و سرعت بازی ما را می گرفت. این 
موضوع روی تمرکز تیم ما اثر منفی داشت. 
داور  از  که  زردی  کارت  درباره  نصرتبی  در 
دریافت کرد اظهار داشت: واقعا توقع ندارید 
وقتی تیم ما سراپا حمله است و داور با سوت 
های بی مورد هر صحنه ای را به سود حریف 
انصافا  نکنم.  اعتراض  کند،  می  اعلام  خطا 
نهایت  در  و  بود  مغزمان  رو  ها  بعضی سوت 

من نیز از لطف ایشان بی نصیب نماندم!

داور سرعت بازی ما را می گرفت
نصرتی: شاگردانم تا ثانیه آخر می جنگند

 وعده دوباره مدیران پرسپولیس برای پرداخت
 مطالبات بازیکنان

مدیران باشگاه پرسپولیس به بازیکنان این تیم وعده دادند به زودی بخشی از مطالبات 
آنها را پرداخت کنند. مدیران باشگاه پرسپولیس در جدیدترین وعده خود به بازیکنان و کادر 
فنی این تیم اعلام کردند به زودی و احتمالاً تا هفته آینده بخشی از مطالبات آنها و همچنین 
قسط اول قراردادشان را پرداخت خواهند کرد. بازیکنان پرسپولیس بابت پاداش قهرمانی فصل 
گذشته لیگ برتر و همچنین صعود به فینال لیگ قهرمانان آسیا از این باشگاه طلب دارند و 
هنوز در فصل جدید نیز دریافتی نداشته اند.در همین زمینه باشگاه پرسپولیس در تلاش است 
تا هر چه سریع تر با بازیکنان این تیم بابت فصل گذشته تسویه حساب کند و چیزی حدود 
10 الی 15 درصد از قرارداد فصل جدید را نیز پیش از حضور در فینال لیگ قهرمانان آسیا 

به بازیکنان پرداخت کند.


